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De apostel Johannes leefde te midden van 
woeste vervolging. Veel van Gods gemeenten 
werden overgenomen door verraders. In de 

tijd dat hij zijn brieven schreef dacht 
Johannes dat het “het laatste uur” was vóór 
de Tweede Komst van Christus. In feite was 

het slechts een type van onze huidige tijd. 
Elk detail van hetgeen Johannes profeteerde 

wordt in deze tijd vervuld! De brieven 
van Johannes over het “laatste uur” zijn 

voornamelijk gericht aan Gods eindtijd Kerk!
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We zijn in 
“Het Laatste Uur”

Op 5 mei 2001 luidde God het begin in van 
een nieuwe fase in dit snel voortgaande 
tijdperk van de mens. Deze nieuwe 

fase wordt met sprekend detail beschreven door de apostel 
Johannes in zijn brieven. U moet dit grondig begrijpen om te 
weten hoe dreigend dichtbij de komst van Christus werkelijk is!

Johannes was de discipel “welke Jezus liefhad” (zie 
Johannes 13:23; 20:2; 21:7, 20). Hij was op een zekere manier 
meer in overeenstemming op bepaalde gebieden met 
Christus, en Christus kon tegen Johannes met meer diepte 
over de waarheid praten dan Hij dat tegen de andere disci-
pelen kon. Het lijkt erop dat Johannes vanwege deze speciale 
relatie en omdat hij zo veel langer leefde dan de andere 
apostelen, dichterbij Christus stond in begrip. Hij ontving 
een overvloed aan waarheid en informatie van Christus die 
de andere discipelen niet ontvingen—zoals blijkt uit zijn 
geschriften, zijn unieke termen en formuleringen. Stelt u 
zich de gesprekken tussen Jezus en Johannes eens voor. Wat 
vertelde Christus hem?

In 1 Johannes 2:18 in de Staten Vertaling staat: 
“Kinderkens, het is de laatste ure; en gelijk gij gehoord hebt, 
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dat de antichrist komt, zo zijn ook nu vele antichristen 
geworden; waaruit wij kennen, dat het de laatste ure is.” 
Laatste uur is de correcte vertaling van het Grieks in dat vers, 
in plaats van laatste tijd, wat in de King James Vertaling staat. 

God begon zijn waarheid met betrekking tot het laatste uur 
aan de Filadelfia Kerk van God te openbaren op 5 mei 2001. 

Ongeveer vier maanden later vonden de terroristische 
aanvallen van 11 september plaats in de V.S. Ik geloof dat 
God ons hiermee een fysiek teken gaf dat wij het laatste 
uur zijn in gegaan. De ergste terroristische aanval ooit op 
Amerikaanse bodem versterkte krachtig onze nieuwe open-
baring over het laatste uur. 

In het laatste uur verschijnen er antichristenen in de 
wereld—mensen die God de Vader gekend hebben, zich 
daarna afgekeerd hebben, en nu tegen Christus vechten! 
Het probleem begon met de antichrist—enkelvoud. Maar 
toen kwamen er “vele antichristenen”—talrijke groeperingen 
afgeweken van onze moeder Kerk.

Ik geloof dat Johannes deze brieven schreef rond 67-68 
A.D—net voor de val van Jeruzalem en de holocaust van 70 A.D.

Johannes probeerde de mensen wakker te schudden 
en hen alert te maken op de oorlog die binnenin de Kerk 
woedde. Dat is waar de problemen zich bevonden. Dat 
is waar Satan altijd het eerst toeslaat. Johannes geloofde 
oprecht dat hij in het laatste uur leefde, en Christus liet hem 
dit ook gedurende korte tijd denken. Terwijl de Kerk bezig 
zou moeten zijn met het werkelijk dienen van God en verkon-
digen van de boodschap, keerden velen zich af en werden 
juist nu antichristenen! 

Dat is precies de situatie waar Gods Kerk in deze tijd 
weer mee geconfronteerd wordt. We leven in rustige, welva-
rende tijden. We hebben niet veel last van vervolging vanuit 
de wereld; de wereld maakt zich simpelweg niet druk om 
Gods Kerk—nog niet. Maar kijk eens naar wat er met Gods 
mensen gebeurd is. We worden aangevallen door zelfzuch-
tige antichristenen, geestelijke barbaren, vanuit Gods eigen 
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mensen! We kunnen weleens getuigen zijn van het ergste uur 
ooit in Gods werk.

Dit zijn unieke tijden. Het laatste uur wordt 
nergens anders in de Bijbel genoemd. Er is slechts één 
laatste uur—de splinterdunne tijd die Christus ons heeft 
gegeven om Zijn waarschuwing aan de wereld te volbrengen. 
Wat een eer om in deze tijd voor Christus te vechten en om 
de duivel te overwinnen!

1 Johannes 2:18 maakt tijd de hoofdster van de film. We 
hebben niet veel tijd meer over! Wees niet misleid door het 
feit dat deze Kerk momenteel aan het bouwen is. Ons bouwpro-
ject zal slechts voor een versnelling zorgen van het proces om 
het werk af te krijgen. De dingen zullen nooit meer terugkeren 
naar wat ze waren. Vanaf nu aan bevinden we ons in het laatste 
uur—een tijd als geen ander! We zullen de ergste onrust en het 
ergste geweld ervaren dat ooit op aarde is geweest!

Hoe gaat u om met uw tijd? Hoe urgent bent u in het 
organiseren van uw tijd? We moeten allemaal gemotiveerd 
raken om meer te doen. We hebben minder dan een uur over!

We leven nu in een DRAMATISCH NIEUWE en veel 
gevaarlijkere tijd. Het zal het ergste uur ooit zijn van de 
menselijke geschiedenis. Gelukkig zal het eindigen met de 
grootste gebeurtenis ooit in het universum—de terugkeer 
van Christus naar deze aarde! Ik geloof dat, op de brief van 
Judas na, de brief van Johannes de meest urgente boodschap 
in de Bijbel is. Het gevaar zal acuut verergeren totdat dit uur 
verstrijkt. Gelukkig zal het slechts een korte tijd aanhouden 
voordat Christus terug keert.

W i j  W e t e n  d a t  h e t  h e t  l a a t s t e  u u r  i s

Johannes was een oudere man toen hij de drie brieven schreef 
die in het Nieuwe Testament zijn opgenomen. Hij was de enige 
oorspronkelijke apostel die nog leefde. Veel bijbelgeleerden 
denken dat Johannes de brieven schreef vanaf het eiland 
Patmos, waar hij een gevangene was. Er had een geweld-
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dadige vervolging tegen Gods Kerk gewoed van buitenaf. Kort 
erna lijkt het erop dat de ergste vervolging van binnenuit 
kwam, toen Johannes deze brieven schreef. Valse leiders 
kregen de controle over sommige van Gods eigen gemeenten. 
Diotrefes rebelleerde en nam tenminste één kerkgebied over 
van Johannes. Hij was de voornaamste opstandeling en heeft 
mogelijk de meesten van Gods mensen misleid.

De apostel Johannes zag deze problemen aankomen en 
gaf Gods mensen de meest diepgaande en prachtige waar-
heid om deze ketterij te bestrijden. Maar de meeste van hen 
begrepen het niet.

De formulering “ laatste uur” (Grieks: eschatos 
hora) wordt alleen in de brieven van Johannes gebruikt. 
Christus heeft hier waarschijnlijk uitvoerig met Johannes 
over gesproken. Hij wilde echter niet dat Johannes de 
tijdsdimensie kende tot een paar jaar later toen het boek 
Openbaringen geopenbaard werd. Maar Christus open-
baarde wel hoe het zou zijn in dit laatste uur. Hij wilde een 
boodschap verkondigen die van ernstig belang is voor ons in 
de voorbereiding op Zijn Tweede Komst. 

Als het laatste uur eenmaal aanbreekt, kunnen 
wij ervan verzekerd zijn dat het zal eindigen met de 
terugkeer van Christus naar deze aarde! Dit is hoe 
dichtbij deze grootste gebeurtenis allertijden is. In Gods 
perspectief zijn we nu minder dan een uur verwijderd van de 
Tweede Komst van Jezus Christus! 

Het onderwerp antichrist wordt ook alleen maar in de 
brieven van Johannes besproken. Het wordt verder nergens 
anders in de Bijbel besproken.

Alleen Johannes schreef over het laatste uur en antichris-
tenen. Houdt terwijl u leest alstublieft goed in de gaten dat er 
verschillende woorden en uitdrukkingen zijn die alleen in de 
brieven van Johannes worden gebruikt. 

Johannes heeft deze onderwerpen zonder twijfel van 
Christus persoonlijk vernomen, toen Hij op aarde was. 
Misschien was Johannes de enige aan wie ze geopenbaard 
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werden, aangezien hij de enige persoon is die over deze 
onderwerpen schrijft in de Bijbel.

Johannes vertelt ons hoe we kunnen weten dat 
het het laatste uur is. We weten dat het laatste uur 
aangebroken is als we “vele antichristenen” zien. De meesten 
van Gods eigen mensen vechten, althans geestelijk, tegen 
Christus. Mis dit extreem belangrijke punt niet.

Hij ging verder, “Zij zijn uit ons uitgegaan, maar zij 
waren uit ons niet; want indien zij uit ons geweest waren, zo 
zouden zij met ons gebleven zijn…”(1 Johannes 2:19, SVV). 
De antichristenen zijn “uit ons” uitgegaan zei hij. Als zij 
uit ons geweest waren, zouden ze gebleven zijn—ze zouden 
gewoon door zijn gegaan met het doen van Gods werk. 
Hebben wij zoiets in deze eindtijd zien gebeuren? Absoluut! 
(Voor meer informatie betreffende de afsplitsing in Gods 
eindtijd Kerk, kunt u ons boek Maleachi’s Boodschap 
aanvragen. Al onze literatuur is gratis.)

Dit is een schokkende openbaring. De geest van de 
antichrist is wijdverbreid in deze wereld. Jarenlang dachten 
we dat dit het wezenlijke begrip was met betrekking tot 
antichristenen. Maar nu heeft God geopenbaard, door de 
brieven van Johannes, dat de primaire waarschuwing over 
antichristenen geldt voor binnenin Gods eigen Kerk. “Zij zijn 
uit ons uitgegaan”- dit is profetie voor het laatste uur.

Dit is de meest traumatische gebeurtenis geweest voor 
Gods eigen mensen in deze eindtijd—tot nu toe. Dit is begrip 
dat zelfs Gods eigen Kerk niet had tot nu toe!

Het vers besluit, “…maar zij zijn uitgegaan, opdat duide-
lijk zou worden, dat zij niet allen uit ons zijn.” God wil ons 
ergens over onderwijzen. Hij wil het duidelijk maken. 

Is het duidelijk? Na de dood van de heer Armstrong 
verwierp de Wereldwijde Kerk van God (WCG) zijn leer en 
beëindigde het drukken van zijn werken, welke geopenbaard 
waren door Jezus Christus. Maar zij gingen veel verder dan 
alleen maar rebelleren tegen God of Laodiceërs worden. Als 
resultaat geloof ik dat God ons een duidelijke richtlijn heeft 
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gegeven hoe de antichristenen van de lauwwarme Laodiceërs 
te onderscheiden. 

God zal Zijn uitverkorenen naar een plaats van veilig-
heid brengen en zal de rest van Zijn mensen achterlaten om 
de Grote Verdrukking te ondergaan (Mattheüs 24:21-22, 41). 

Er zijn twee categorieën van hen die de Verdrukking in 
gaan. Mattheüs gaat verder met de profetie van Christus: “zij 
werden allen sluimerig, en vielen in slaap” (Mattheüs 25:1-5). 
Toch waren vijf van deze tien maagden wijs. De andere vijf 
waren dwaas. Dat houdt in dat 50 procent van Gods mensen 
zich in de Verdrukking zullen bekeren en 50 procent zal hun 
eeuwig leven verliezen (verzen 6-12). 

De apostel Johannes laat ons zien waarom de 50 procent 
hun behoud verliest in deze eindtijd: zij werden antichris-
tenen. Er is “de antichrist” en er zijn “antichristenen” die deze 
kwaadaardige man volgen (zie ook 2 Thessalonicenzen 2).

Iedereen die tegen de uitverkorenen van Christus 
vecht en hun werk van waarheid verkondigen 
probeert te vernietigen is een antichrist. De WCG 
vocht in de rechtszaal om de boeken en boekjes van de heer 
Armstrong te vernietigen—openbaring van God! Haar leiders 
wilde Gods waarheid totaal uitwissen zodat niemand het kon 
lezen en bestuderen. Zij werden verachtelijke antichristenen 
door actief Satan de duivel te steunen—de ultieme zonde!

Geen van de Laodicea leden die de WCG hebben verlaten 
kwam ons ondersteunen in die rechtszaak. Over het alge-
meen bleven zij, in hun acties, neutraal.

We waren het laatste uur reeds ingegaan toen 
we de overwinning behaalden in ons juridisch 
gevecht om de werken van de heer Armstrong te 
printen. Dit was een afgrenzende gebeurtenis.

Ik geloof dat God de auteursrechtoverwinning heeft 
gebruikt om duidelijk te maken wie de uitverkorenen zijn en wie 
de vele antichristenen zijn. Die overwinning toonde ook aan wie 
de Laodiceërs waren—die leden van Gods Kerk die ons niet 
kwamen ondersteunen in onze rechtszaak. De Laodiceërs 
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zijn geen antichristenen, maar ze vechten ook niet voor Christus. 
Ze wilden de openbaring die God aan de heer Armstrong gaf 
niet eens hebben. “Zij zijn van ons uitgegaan”—de rechts-
zaak heeft dat tragische resultaat geopenbaard zoals 
geen andere gebeurtenis dat ooit heeft gedaan!

God beoordeelt Zijn mensen nu (1 Petrus 4:17). Christus 
heeft de rechtszaak gebruikt om al Zijn mensen te 
beoordelen. Geen enkele andere gebeurtenis in dit 
Laodicea tijdperk is zo veelzeggend geweest! God 
toonde aan wie de uitverkorenen waren en wie de antichris-
tenen en de Laodiceërs waren—in het laatste uur!

Waar zijn de verdedigers van het geloof? God en al Zijn 
mensen zullen zien wie wie is. “Zo zult gij dan dezelve aan 
hun vruchten kennen” (Mattheüs 7:20).

Wij zijn niet van hen uitgegaan. Zij zijn van ons uitge-
gaan. Ook al moesten onze leden de WCG verlaten, het was 
die Kerk die Gods waarheid verliet. We konden dit de meeste 
rechters die onze rechtszaak behandelden niet duidelijk 
maken, en God heeft moeite om deze waarheid aan Zijn 
mensen te onderwijzen! Zij hebben God en Zijn waarheid 
verlaten. We hebben in het gerechtshof gevochten om Gods 
geopenbaarde Woord—in de vorm van boeken, boekjes en 
een correspondentie cursus—te bewaken en bewaren.

Is er een meer urgente uitdrukking in de Bijbel 
dan HET LAATSTE UUR? En is er een sterker veroor-
delend woord in de Bijbel dan ANTICHRISTENEN 
vanuit Gods eigen Kerk? We moeten de brieven van 
Johannes grondig bestuderen en mediteren als nooit tevoren. 
Ik geloof dat Johannes de meest diepzinnige schrijver in de 
Bijbel is. Christus heeft zo veel aan hem geopenbaard. 

a n t i c h r i s t e n e n  b e v e c h t e n  c h r i s t u s

Bedenk hoe urgent Johannes is over dit alles. Antichristenen 
die direct uit Gods eigen Kerk komen is niet iets wat wij licht 
op moeten nemen. Johannes bespreekt het meest serieuze 
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onderwerp midden in de zwaarste tijden ooit tot aan 
dat punt. Johannes dacht dat het allemaal in zijn tijd vervuld 
zou worden. Maar het was slechts een type van wat er nu in 
onze tijd wordt vervuld! We staan op het punt om de ergste 
periode van lijden te zien die de mensheid ooit heeft meege-
maakt! Waar Johannes hier voor waarschuwt is gebeurd of 
zal absoluut gebeuren. We kunnen deze waarschuwing niet 
naast ons neerleggen. Het kwam niet uit de gedachten van 
Johannes—het kwam uit de gedachten van Christus!

Hebben we mensen zien vechten tegen Christus in 
deze eindtijd? We hadden, tot nu toe, nooit gedacht 
dat het grootste antichristenprobleem van binnenin 
Gods Kerk zou komen! 

Dit is nieuwe openbaring van God!
De Filadelfia Kerk van God (PCG) heeft een verschrikke-

lijke rechtszaak bevochten over het recht om Gods waarheid 
uit te geven. Het was een strijd op leven-en-dood. We hebben 
krachtig gestreden om het werk te mogen voortzetten dat 
God aan de heer Armstrong had gegeven om uit te voeren. 

Voor de rechtszaak drukten wij veel van zijn boeken en 
boekjes en we begonnen ze gratis uit te geven. En, hoewel de 
WCG duidelijk geen interesse in het materiaal had behalve 
om het te onderdrukken, klaagden zij ons aan om de rechten!

De WCG slaagde erin om onze drukpersen voor een korte 
tijd te stoppen. Met andere woorden, de wonderbaarlijke 
openbaring van Jezus Christus werd onderdrukt door 
juist die Kerk die Hij oprichtte om dit te verkondigen en te 
verspreiden! Dat is vechten tegen Christus! Zij zijn antichris-
tenen! Dit is allemaal overduidelijk gemaakt door hun acties.

Christus heeft aan al Gods mensen opgedragen om Zijn 
geopenbaarde waarheid te verkondigen. 

t W e e  d r a m a t i s c h e  t e k e n e n 
va n  h e t  l a a t s t e  u u r

Na zes jaren hebben wij in die rechtszaak de 19 werken 

8

h e t  l a a t s t e  u u r



gewonnen. God heeft, door middel van ons, de antichris-
tenen overwonnen. Nogmaals, we wonnen deze strijd slechts 
een paar maanden nadat God deze nieuwe waarheid van de 
brieven van Johannes openbaarde. Dus deze openbaring is 
voor het laatste uur. Nu kunnen wij opnieuw profeteren aan 
deze wereld met een boodschap die het kan begrijpen. 

Deze geestelijke strijd is, volgens Johannes, het 
primaire gevecht in het laatste uur!

Ik geloof dat de terroristische aanval van 9/11 
het dramatische teken was van de ineenstorting 
van Amerika, Engeland en de Joden uit het Midden 
Oosten—terwijl wij het laatste uur ingingen.

Ik geloof ook dat onze copyright overwinning 
een teken was van een snel opkomend werk van God 
op het wereldtoneel—in het laatste uur.

Terwijl de Bijbelse naties van Israël sneuvelen (namelijk 
Amerika, Engeland en de Joden uit het Midden Oosten), 
neemt geestelijk Israël, of de Kerk, toe in kracht. Wij moeten 
aan Israël, terwijl zij struikelen en neervallen, een waarschu-
wing geven die tot het bot doordringt. God vervloekt hen.

God heeft altijd een boodschapper gestuurd om Israël 
te waarschuwen voor haar dreigende neergang—altijd! 
Het volk moet zich bekeren om gered te worden. “Hierom 
bedrijft vreugde, gij hemelen, en gij, die daarin woont! Wee 
dengenen, die de aarde en de zee bewonen, want de duivel 
is tot u afgekomen, en heeft groten toorn, wetende, dat 
hij een kleinen tijd heeft.” (Openbaring 12:12). Satan weet 
dat zijn tijd kort is, dus valt hij verwoed zijn allergrootste 
vijand aan- Gods Kerk. Dat is altijd zijn eerste doelwit. “En 
toen de draak zag, dat hij op de aarde geworpen was, zo 
heeft hij de vrouw vervolgd, die het manneken gebaard 
had.” (vers 13). 

Vóór deze gebeurtenis, streed Satan een laatste maal 
tegen God in de hemel (verzen 7-8). Hij werd neer geworpen 
(vers 9). Daarna viel hij Gods Kerk aan en veroorzaakte het 
begin van het Laodicea, of lauwwarme, tijdperk (vers 13). 
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Meer dan 95 procent van de ware Kerk gaf zich over aan de 
duivel en rebelleerden tegen God.

De opstandelingen van het Laodicea era verliezen al 
hun gevechten. Maar Gods uitverkorenen winnen al hun 
gevechten. De copyright overwinning illustreert de 
richting die al Gods kerken op gaan!

God gebruikte de rechtszaak zodat Gods Laodiceërs 
zonder verontschuldiging zullen zijn- om hen de kans te 
geven te begrijpen en zich te bekeren. Het gerechtelijke 
gevecht is een sterke getuigenis tegen hen.

Alleen Gods uitverkorenen hebben de kracht om Satan 
te overwinnen. En de uitverkorenen zullen die kracht 
gebruiken om de oorlog te winnen.

Gods uitverkorenen zullen tegen Satan strijden terwijl 
hij vecht tegen Christus en Zijn openbaring. De rechtszaak 
gaf een levendig beeld van de geest van de antichristen. 
Het was een ingrijpende gebeurtenis die hen als 
antichristenen veroordeelde. Wij vechten VOOR 
Christus! De WCG vecht TEGEN Christus! 

Zij zijn instrumenten in de handen van de duivel. Zij die 
voor Christus vechten hebben een waar gevecht te voeren. 

Deze antichristenen zijn, naast de copyright 
overwinning, een teken aan Gods mensen dat het HET 
LAATSTE UUR is!

Antichristen is een van de meest verschrikkelijke 
woorden in de Bijbel! Deze antichristenen waren ooit 
een onderdeel van het lichaam van Christus. Zij kenden 
Christus, verlieten Hem en begonnen tegen Hem te vechten.

Bedenk wat de heer Armstrong zei over Mysterie der 
Eeuwen: “Sinds afgelopen december heb ik ijverig gewerkt 
aan het grootste en meest belangrijke boek in mijn leven. In 
feite, heb ik het gevoel, dat ikzelf het niet geschreven heb. Ik 
geloof eerder dat God mij gebruikt heeft om het te schrijven. 
Ik heb oprecht het gevoel dat dit het meest belangrijke boek 
is sinds de Bijbel.” Christus zelf was de directe auteur van 
Mysterie der Eeuwen.
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Stel dit nu tegenover wat Joseph Tkach Jr. Schreef: “Wij 
hebben het gevoel dat het onze Christelijke plicht is om 
te voorkomen dat dit boek (Mysterie der Eeuwen) uitge-
geven wordt … omdat wij geloven dat de heer Armstrongs 
doctrinaire fouten beter uit de circulatie gehouden kunnen 
worden.” Dat is precies de manier waarop Satan denkt: 
hij wil Christus’ boek voor eeuwig vernietigd zien! Dit is de 
boodschap van de ANTIchrist!

We moeten duidelijk de oorlog zien die woedt 
tussen degene die vóór Christus vechten en degene die 
tegen Hem vechten. En we moeten grondig weten wie 
Christus representeren!

We vechten dezelfde strijd als Daniël vocht in Daniël 10. 
Michael en Gabriël hielpen Daniël om tegen Satan te vechten. 
De duivel probeerde de openbaring die God aan Daniël 
gaf te vernietigen. God geeft ons ondersteuning vanuit het 
hoogste niveau. Gods engelen worden geleid door de meest 
verheven aartsengelen. Satan leidt zijn demonen. Het is een 
oorlog om het verstand van Gods mensen. We moeten 
Gods kracht gebruiken of deze strijd verliezen!

2 Thessalonicenzen 2 beschrijft een grote afval als een 
teken van de eindtijd (vers 3). Zacharia 3 laat zien dat Jozua 
en zijn vrienden een teken zijn dat we verbazingwekkend 
dicht bij het einde zijn (vers 8—“zij zijn een wonderteken”).

“Kinderkens, het is de laatste ure; en gelijk gij gehoord 
hebt, dat de antichrist komt…” (1 Johannes 2:18). Deze 
profetie begint met één antichrist. De Anchor Bible zegt 
het volgende over deze eerste antichrist (nadruk van mij), 

“Anderen beargumenteren terecht hoofdletters, want de 
auteur denkt aan een specifieke verwachting”—één 
man die deze rol zou vervullen—de Antichrist. Dit is 
dezelfde man die in 2 Thessalonicenzen 2:3 “de zoon des 
verderfs”, of vernietiging, wordt genoemd! Hij vernietigt 
Gods waarheid!

De Anchor Bible zegt, “Het is niet onmogelijk dat het 
gebruik in 1 Johannes van “de laatste ure” als een specifi-
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catie beschouwd moet worden van Johannes’ “laatste dag”, 
alsof dit het laatste uur in de laatste dag zou zijn.” Zelfs de 
commentatoren kunnen het unieke en urgente van deze 
uitdrukking erkennen. Zij kunnen zien dat dit betrekking 
heeft op het laatste uur van de regering van de mens over 
deze aarde. God helpe ons als wij dit niet kunnen zien. De 
tekenen zijn overal om ons heen!

“ Z i j  Wa r e n  n i e t  u i t  o n s ”

1 Johannes 2:19 zegt dat de antichristenen niet bij ons 
gebleven zijn. Gebleven, volgens Thayer’s Lexicon, betekent: 
niet afwijken van, ergens aanwezig blijven, onafgebroken in 
gesprek blijven met iemand, iemand helpen met de Heilige 
Geest. Het spreekt over iemand die vastkleeft, die ergens 
aan vast houdt; het betekent niet verloren gaan, meegaan, 
volhouden, overleven. Strong’s Concordance definieert het 
als volgt: in een bepaalde staat of relatie blijven, verblijven, 
volharden, overblijven.

Gods filadelfiërs hebben al deze dingen gedaan! Wij 
bleven precies waar wij waren. De antichristenen deden 
dit niet. Zij zijn van ons uit gegaan. Vanaf dat punt was er 
een binnenplaats en een buitenplaats (Openbaringen 11:1-2). 
En zij gingen niet alleen maar een andere kerk zoeken. Zij 
begonnen hun eigen plannen uit te werken—vechten tegen 
Christus en proberen om de waarheid van God te vernie-
tigen. Als God hen antichristenen noemt, dan is dat precies 
wat Hij bedoelt! We moeten hen noemen wat ze zijn. De 
term antichrist is oorlogstaal.

Dit is een torenhoge crisis in Gods Kerk! Het is levens-
bedreigend! Er is een echte geestelijke oorlog gaande onder 
Gods mensen!

Als er een antichrist is, dan moet er iemand zijn 
die voor Christus vecht en Zijn werk doet. Dus deze 
strijd laat duidelijk zien dat er “uitverkorenen” zijn de voor 
Christus vechten en voor Zijn openbaarde waarheid. De 
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vijand is antichrist omdat hij bestaat uit mensen die vechten 
tegen de uitverkorenen, in wie Christus leeft.

Deze antichristenen wierpen niet alleen “de waarheid 
ter aarde”, zij vechten tegen de uitverkorenen—de enige 
verdedigers van Gods waarheid! Inderdaad anitichristenen!

God gebruikt de uitverkorenen om Zijn waarheid 
en manier van leven te behouden. Op dit moment is de 
Filadelfia Kerk van God de enige Kerk die voor-
komt dat Gods geopenbaarde waarheid volledig 
wordt vernietigd!

Gebeurtenissen volgen elkaar bliksemsnel op. Christus 
is tijd aan het aftellen in deze laatste dagen.

Deze strijd geeft duidelijk aan wie wie is. Niets is helderder.
Gedurende de Tweede Wereldoorlog gaf Winston 

Churchill een toespraak om Engeland aan te moedigen 
te vechten tegen de tirannie van de Nazi’s. We moeten 
ons deze woorden herinneren gedurende dit laatste uur: 

“Laten we daarom onszelf schrap zetten om onze plicht te 
vervullen en ons zo te gedragen dat, als het Britse Rijk en het 
Gemenebest nog duizend jaren zal voortbestaan, de mensen 
zullen zeggen, ‘Dit was hun beste uur!’”

De eindtijd, of laatste dagen, begon toen Herbert W. 
Armstrong op het toneel verscheen. Toen hij overleed, 
kwamen we in het einde van Mattheüs 24 (Mattheüs 24:14). 
Nieuwe leiders namen vervolgens Gods Kerk over en 
wierpen Zijn waarheid ter aarde (Daniël 8:11-12). Kort daarna 
gebruikte God de Filadelfia Kerk van God om de waarheid 
te herstellen. Die periode wordt beschreven als het “laatste 
einde” (Daniël 8:19, vergelijk met andere vertalingen). Nu 
zijn we het laatste uur in gegaan.

We zijn nog steeds in de “eindtijd”, het Mattheüs 24 
“einde” en het “laatste einde”. Maar we zijn nu specifiek in 
het laatste uur van het laatste einde van het Mattheüs 24 
einde van de eindtijd!

God is de tijd aan het berekenen als nooit 
tevoren. Hij breekt de tijd op in specifieke periodieken, 
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net voor Zijn Zoon terugkeert. Nu is het laatste uur 
aan het wegtikken!

Dit draait allemaal om het ergste uur in de 
menselijke geschiedenis! Was er ooit een werk dat 
urgenter was dan dit? Reflecteert u de urgentie van 
Christus in dit laatste uur? 

Moge God ons helpen om van dit laatste uur ons beste 
uur te maken!
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Christus Komt 
in het Vlees

De apostel Johannes vocht in de eerste 
eeuw tegen valse dienaren. Hij instru-
eerde Gods mensen hoe zij deze slechte 

mannen konden onderscheiden van echte dienaren.
Beweren een profeet te zijn is erg stoutmoedig. Hoe kan 

je weten of iemand een echte profeet is? Hoe kan je weten of 
deze boodschap werkelijk van God afkomstig is?

“Geliefden, gelooft niet een iegelijken geest, maar 
beproeft de geesten, of zij uit God zijn; want vele valse 
profeten zijn uitgegaan in de wereld” (1 Johannes 4:1).

In de Wereldwijde Kerk van God, kort nadat de heer 
Armstrong overleden was, maakte zijn opvolger, Joseph W. 
Tkach een schokkende verklaring. Hij zei dat het fout was 
om te geloven dat Gods Kerk een “plek op de geestelijke 
markt” heeft. Hij zei in weze dat er niet één ware Kerk is. Dit 
is een erg slechte uitspraak. Toch volgden de mensen hem 
en dachten er blijkbaar niet veel slechts van. Wij moeten 
hierover nadenken: Als wij geen plek op de geestelijke markt 
hebben, waarom zijn we dan hier? Waarom gaan we dan niet 
naar een andere kerk? Elia betekent “mijn God is God”. Alle 
anderen zijn valse goden.

2
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God zegt dat we in staat moeten zijn te weten wanneer 
iets van God afkomstig is en wanneer niet. Hij weidt daar-
over uit in het volgende vers: “Hieraan kent gij den Geest 
van God: alle geest, die belijdt, dat Jezus Christus in het vlees 
gekomen is, die is uit God” (vers 2). Kent u de geest van 
God? Wat betekent dat?

Hoe kunt u een vals dollarbiljet herkennen? Dat lukt niet, 
tenzij u precies weet hoe een echt dollarbiljet er uit ziet. En 
zo moet u grondig Gods Heilige Geest kennen om een valse 
geest te kunnen bespeuren. 

Het Griekse werkwoord dat in vers 2 vertaald is als 
gekomen is,  betekent eigenlijk komt. Er zou kunnen staan 

“komt en blijft komen” of “nu komt”. We moeten grondig en 
precies weten waar Christus in het vlees komt!

Wat kan belangrijker zijn?

b e p r o e f t  d e  g e e s t e n

“Want dat denken zij in u, hetwelk ook in Christus Jezus was” 
(Fillipenzen 2:5). Christus “komt in het vlees” door de Heilige 
Geest. We moeten Zijn denken in ons laten zijn. Natuurlijk 
zal Hij het niet afdwingen. Dat is waarom er op dit moment 
zo weinig zijn in Gods “kleine kudde”, of ware Kerk. God 
laat het aan uzelf over.

De Heilige Geest is het grootste geschenk in 
het universum. God geeft het aan ons en zegt dan dat wij 
moeten begrijpen wat ware profeten onderscheidt van valse. 
En in dezelfde context, zegt Hij dat we moeten kunnen 
onderscheiden of Christus wel of niet in het vlees komt. Met 
andere woorden, dit is hoe we kunnen differentiëren tussen 
ware profeten en valse profeten: Is Jezus Christus in die 
persoon of niet? Met de Heilige Geest kunnen wij dit weten.

Er zijn veel valse profeten op het toneel—zelfs sommigen 
die in de Kerk van God waren en die nu de wereld in 
zijn gegaan. Dat zijn degenen waar we het meest voor op 
onze hoede moeten zijn, omdat we vanuit het verleden 
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een bepaalde verwantschap met hen hebben. We kunnen 
niet oordelen door naar persoonlijkheden te kijken. God 
geeft ons de opdracht “de geesten te beproeven [of testen]” 
die die persoonlijkheden motiveren. We moeten bijzonder 
voorzichtig zijn, want er zijn verschillende geesten. Er is 
een kwade geest met grote kracht—hoewel voornamelijk op 
het gebied van bedrog. Veel valse profeten zijn uit Gods Kerk 
gegaan, en de meesten van Gods mensen zijn hen gevolgd. 
Vandaag blijft minder dan 5 procent van Gods mensen over 
die Hem trouw zijn gebleven.

Wat doen die mensen meestal als zij Gods Kerk verlaten? 
Zij vervolgen U, als u God gehoorzaamt. Ik geloof dat dat 
een indicatie is dat dit Gods ware Kerk is en dat zij de duivel 
vertegenwoordigen. Valse profeten gaan niet gewoon weg. 
Zij komen terug en vallen aan. Dat maakt het hoogst belang-
rijk dat wij de geesten beproeven.

God plaatst de last van de verantwoordelijkheid geheel 
en al op uw schouders. Kent u Gods Geest? Welke mensen 
worden werkelijk aangestuurd door de Heilige Geest? Welke 
mensen laten Christus in zich leven? Dit moet u weten! Als u 
dit niet weet, zult u verleid worden. Maar als u dit wel weet, 
dan zal elk bedrog duidelijk zijn. Gods speciaal uitverko-
renen kunnen niet verleid worden (Mattheüs 24:24).

Het beproeven van de geest is de ultieme test. Geen 
enkele valse leider komt er eerlijk voor uit door te zeggen dat 
Christus niet in zijn of haar vlees komt. We moeten kijken 
naar de daden van de persoon. Bijvoorbeeld: er zijn leiders 
die jarenlang onder de heer Armstong gediend hebben 
in hoge posities en die nu zeggen dat zij niet geloven dat 
hij de Eindtijd-Elia was (De heer Armstrong onderwees 
dat hij deze geprofeteerde positie vervulde, gebaseerd op 
passages zoals Maleachi 4:5-6 en Mattheüs 17:10-11; voor 
een meer grondige uitleg over deze positie kunt u ons gratis 
boek Maleachi’s Boodschap lezen). Zij waren te bang om 
dit te zeggen toen hij nog leefde. Maar met Gods geest 
kan je absoluut zeker weten dat de heer Armstrong de 
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eindtijd-Elia was! En je weet dat hij dit werk niet uit zich-
zelf heeft gedaan—het was Christus in hem die het werk 
deed. Christus is degene die geprofeteerd heeft dat het zou 
gebeuren. Hij kwam vervolgens in het vlees en deed het werk 
door de heer Armstrong.

Wij zijn in een geestelijke oorlog. Volgen wij onze 
commandant, Jezus Christus, of volgen wij een valse profeet?

Als wij Christus volgen, dan komt Hij in het vlees door 
ons. Dat is de enige manier waarop wij Hem kunnen volgen. 
Dit is de enige manier waarop wij kunnen weten wie een 
valse profeet is. Alleen Christus kan het onderscheid tussen 
een ware en een valse profeet openbaren. We moeten alleen 
mensen volgen als zij geleid worden door de Heilige Geest. 

Valse dienaren hebben ook een kracht achter 
zich—de kracht van SATAN. Zij zijn subtiel in hun 
bedrog. Maar zij kunnen Christus niet verleiden—
die in ons leeft!

Het kennen van de Geest gaat veel verder dan het horen 
van de woorden van een mens. Leer zo diepgaand als u kunt de 
Geest van God kennen. Kijk naar de “vruchten”. De Geest komt 
in het vlees van Gods leider, van Zijn dienaren en Zijn mensen.

Velen kennen echter de Geest niet. Sommigen hebben 
bijvoorbeeld dwaselijk gezegd: “Ik ben in de Wereldwijde 
Kerk gekomen en heb bewezen dat het Gods Kerk was, en ik 
blijf daarbij!” Dat betekent een geestelijke ramp, wanneer je 
beseft dat rechtvaardige mensen slecht kunnen worden. Als 
u de Geest kent, dan zult u weten wanneer zij veranderen en 
God Zijn lamp verplaatst. Als u enige tijd doorbrengt met dat 
soort mensen zult u weten dat zij niet meer zijn zoals zij ooit 
waren. Wanneer Gods Geest vertrokken is, worden velen van 
hen bizar. De meesten van Gods mensen hebben Hem in deze 
eindtijd verlaten, dus wij moeten de geesten beproeven.

d e  g e e s t  va n  d e  a n t i c h r i s t

“En alle geest, die niet belijdt, dat Jezus Christus in het vlees 
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[komt] gekomen is, die is uit God niet; maar dit is de geest 
van den antichrist, welken geest gij gehoord hebt, dat komen 
zal, en is nu alrede in de wereld” (1 Johannes 4:3). Natuurlijk 
is de geest van de antichrist al in de wereld. Maar hier zegt 
Johannes ook dat het binnenin Gods Kerk komt. Dan zeggen 
deze misleidde mensen, door hun woorden en daden, niet 
langer dat Christus in het vlees komt. 

Een Laodicea-evangelist zei dat het verkeerd was om 
te geloven, zoals we in het verleden deden, dat Christus 
Zijn Kerk direct leidt. Dat is een destructieve leugen die 
Gods Kerk zal vernietigen! We moeten de diepe kwaad-
aardigheid hiervan kunnen zien. Natuurlijk leidt Christus 
direct Zijn Kerk! Hij is het Hoofd. We hebben dat jarenlang 
ervaren onder de heer Armstrong. God leidt Zijn Kerk door 
één man. Velen van ons hebben dit jarenlang onderwezen 
gekregen. Als Christus Zijn Kerk niet direct zou leiden, 
hoe zou enig man dan gebruikt kunnen worden om de 
centrale Elia profetie te vervullen en “alle dingen herstellen”? 
(Mattheüs 17:11) Christus deed het door Zijn eindtijd-Elia. 
Christus profeteerde dat het uitgevoerd zou worden en deed 
dit vervolgens door direct Zijn Kerk te leiden.

Die evangelist beweert dat de heer Armstrong, die Gods 
Kerk leidde, niet direct door Christus geleid werd, hoewel de 
heer Armstrong een gigantisch werk had met indrukwek-
kende vruchten. 

Dat is een andere manier om te beweren dat 
Christus NIET IN HET VLEES KOMT, of dat Christus 
niet in de heer Armstrong leefde en hem direct leidde. 

Mysterie der Eeuwen is één voorbeeld van de manier 
waarop Christus direct Zijn Kerk leidt. De heer Armstrong zei 
over dat boek: “In feite voel ik dat ik het zelf niet geschreven 
heb. Eerder geloof ik dat God mij gebruikt heeft om het te 
schrijven.” Is dat waar? God schreef het door hem. Dat is de 
manier waarop God in het vlees komt. In tegenstelling tot de 
rebellerende leiders, was de heer Armstrong totaal onderdanig 
aan God, en om die reden hebben wij Mysterie der Eeuwen. Als 
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Christus Zijn Kerk niet direct zou leiden, zouden wij dat boek 
nu niet hebben. En omdat Christus Zijn werk wel leidt, hebben 
wij er volhardend in de rechtszaal voor gevochten en gewonnen!

Christus leidt Zijn Kerk altijd direct—als wij ons aan 
Hem onderwerpen. Deze evangelist beweerde dat God 
Zijn Kerk niet direct leidt omdat hij zich niet direct 
door Christus laat leiden! God leidt hem niet direct 
omdat hij aan het rebelleren is. En hij produceert geen echte 
vruchten zoals de heer Armstrong zo overvloedig deed.

Iedereen kan onderscheiden wie Christus direct leidt als 
zij kijken naar de vruchten en de geesten beproeven. 

Waarom vocht de Wereldwijde Kerk tegen ons in een 
rechtszaak? Is het te hard om dat antichristen noemen? Zij 
probeerden de enige Kerk die Christus direct leidt om Zijn 
werk te doen, te vernietigen. Alleen wij verkondigen het 
mysterie van God op de manier zoals de heer Armstrong dat 
deed. Dus Christus noemt het precies bij de juiste naam. Zelfs 
sommigen van de rechters die onze zaak moesten beoordelen 
konden het kwaad achter de acties van de WCG zien. 

Joseph Tkach Jr. Schreef dat het zijn “Christelijke plicht 
was om dit boek (Mysterie der Eeuwen) uit de omloop te 
houden.” Die gedachte komt uit het verstand van de 
duivel! Het is antichristus. 

Door het maken van die verklaring, verwerpt hij niet 
slechts één van Gods doctrines, maar al Gods belangrijkste 
doctrines. Dat boek was een samenvatting van het levens-
werk van de heer Armstrong! Hij herstelde “alle dingen”. Dat 
boek onderwees de fundamentele waarheden die God door 
hem hersteld heeft.

Christus leidt Zijn Kerk direct, en Hij leidt 
direct één man, of er zou geen ware Kerk zijn! Kunt u 
zien hoe satanisch het is om iets anders te beweren? Als 
Christus niet direct Zijn Kerk leidt, dan betekent 
dat, dat Hij niet in het vlees van elk lid komt. Op 
zijn best zijn deze leden lauwwarme Laodiceërs en Christus 
staat buiten, k loppend om binnen te mogen komen 
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(Openbaringen 3:20). Door Gods Geest in het vlees, leidt 
Jezus direct elke leider en persoon. Verklaren dat Christus 
Zijn Kerk niet direct leidt is een gevaarlijker en subtieler 
bedrog dan een WCG die ons een rechtszaak aanspant.

Deze fundamentele leugen opent de deur voor hem om 
een andere leugen te kunnen geloven!

Deze evangelist zei eveneens dat Gods Kerk verschil-
lende afsplitsingen heeft. Hij zegt dat als je naar de geschie-
denis van de Kerk kijkt, dit eveneens in het verleden zo 
is geweest. Ja—dat is hoe het was toen kerken lauwwarm 
begonnen te worden of zich afkeerden van God en hun 
eerste liefde! Maar dat was nooit het geval met Gods uitver-
korenen! Hoe kan je ooit “ perfect samengevoegd zijn in 
eenzelfde zin, en in een zelfde gevoelen” als je verschillende 
afsplitsingen hebt? (1 Korinthe 1:10). Hoe kunnen de mensen 
dan ooit handelen “als een enig man”? (Ezra 3:1).

Kijk nogmaals naar 1 Johannes 4:2-3. Het stelt één groep 
die wel belijdt dat Christus in het vlees komt tegenover een 
groep die dit niet belijdt. Het woord belijdt betekent eigenlijk 
tonen dat je Christus volgt door woorden en daden. Het 
betekent geloof met werken, of liefde met daden.

Hoe belijdt iemand dat Christus direct Zijn Kerk leidt? 
Door zich te onderwerpen aan de regering van God. Door 
te belijden dat God Zijn Kerk leidt door één man. Niemand 
wordt in Gods familie geboren tenzij hij die waarheid belijdt.

Andere Laodicea leiders hebben openlijk toegegeven te 
experimenteren met een regeringsvorm die anders is dan 
degene die de heer Armstrong in de Kerk heeft ingesteld. 
Daarmee zeggen zij ook dat Christus niet in het vlees komt. 
Leefde Christus niet in de heer Armstrong terwijl hij de 
regering van God instelde en onderwees? Heeft Christus 
niet alle dingen hersteld—18 belangrijke waarheden—door 
de heer Armstrong—nummer één op de lijst daarvan is de 
regering van God? (We zullen u een lijst met deze 18 waar-
heden toesturen op verzoek.) We moeten ons herinneren wat 
Christus onderwees door hem!
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Christus komt in het vlees. Hij leidt Zijn Kerk direct. 
Betekent dat, dat Hij Zijn leider in het gareel dwingt, dat Hij 
hem elke stap afdwingt? Nee—de heer Armstrong legde het 
uit, met verwijzing naar Mysterie der Eeuwen: “Ik geloof dat 
God mij gebruikte om dit te schrijven.” Dat is een nederig 
man, die spreekt uit vrijwillige onderdanigheid aan Gods 
Geest. De meeste mensen zouden God niet de eer geven 
voor een dergelijke prestatie—wat ook precies de reden is 
waarom zij niet in de positie van de heer Armstrong waren. 
In werkelijkheid was Jezus Christus de eindtijd-Elia, door 
de heer Armstrong!  

Dat is waar het op neer komt. Dat is Christus die in het 
vlees komt en Zijn Kerk direct leidt. God werkt door een man. 
We moeten de geesten beproeven en de juiste man vinden.

g e l e i d  d o o r  d e  g e e s t

In 1 Korinthe 3:6 zegt Paulus dat voor alles wat de dienaren 
doen in Gods werk, het God is die de groei geeft. Wat we 
doen komt neer op slechts het water geven van datgene wat 
God geplant heeft. Maar u zult wel eens een plant gezien 
hebben die dood leek, maar nadat u het water gaf, weer 
opbloeide. Dat is precies wat gebeurde met velen die naar 
ons toegekomen zijn vanuit de Laodicea kerken. Wanneer zij 
zich eenmaal aan God onderwierpen, begon de Geest—die 
getypeerd wordt door water—weer in hun leven te vloeien. 
Zij komen geestelijk weer tot leven! Dat is het effect wat 
Gods Geest op ons allemaal zou moeten hebben.

Wordt u direct door God geleid? “Want zovelen als er 
door den Geest Gods geleid worden, die zijn kinderen Gods” 
(Romeinen 8:14). De kinderen van God worden geleid door 
de Geest. God begeleidt en leidt hen direct. Hij dwingt hen 
niet; gehoorzame kinderen onderwerpen zich vrijwillig aan 
hun Vader. Ouders die hun kinderen op de juiste manier 
liefhebben boezemen een diepe wederkerende liefde in bij 
hun kinderen. Dat is wat God met ons doet.
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Christus heeft het voorbeeld gegeven van gehoorzaam-
heid aan de Vader. Als Hij in ons vlees komt, dan werkt Hij 
hetzelfde in ons.

Het is niet makkelijk om de Geest van God te kennen 
en erdoor geleid te worden. Terwijl wij de strijd aangaan 
tegen onze eigen menselijkheid en onze eigen gedachten, 
moeten wij de Geest kennen. Als wij ongepaste gedachten 
of houdingen hebben met betrekking tot Gods regering 
of tot een beslissing die gemaakt is, moeten wij de Geest 
kennen. Als wij televisie kijken, of naar een film gaan, of 
sport bekijken—moeten wij de Geest kennen! We moeten 
denken alsof Christus vlak naast ons zit. Als vrijgezelle 
mensen uitgaan, moeten zij dit doen met Christus die in hen 
leeft—alsof Hij met hen zou uitgaan. Dat zal zeker invloed 
hebben op de keuzes van wie u mee uit neemt en wat u doet 
op een dergelijk afspraakje! 

“Hebt de wereld niet lief, noch hetgeen in de wereld is; zo 
iemand de wereld liefheeft, de liefde des Vaders is niet in hem” 
(1 Johannes 2:15). Als wij teveel verdiept zijn in deze wereld 
hebben wij de Vader niet lief zoals Christus dat deed en doet. 

Komt Jezus Christus werkelijk in het vlees door u? In 
alles wat u doet? Zo ja, dan revolutioneert Hij uw leven. Dat 
is waar Johannes over spreekt.

“Kinderkens, gij zijt uit God, en hebt hen overwonnen 
[verslagen]; want Hij is meerder, Die in u is, dan die in de 
wereld is” (1 Johannes 4:4). Vreest u iets in de wereld? Met 
welke bedreiging u ook geconfronteerd wordt, God in u 
is meerder! U moet zich erbij betrokken voelen, maar u 
hoeft geen enkele dreiging te vrezen want Hij die in u is, is 
meerder. Zijn Heilige Geest van kracht is groter dan enig 
vijand die u tegenstaat. 

Waar hebben de Laodiceërs gefaald? Openbaringen 3:21 
maant hen aan te overwinnen zoals Christus overwonnen 
heeft. Thayer’s Lexicon geeft de volgende betekenis: “abso-
luut de overwinning binnen slepen; zegevierend naar buiten 
komen”. Mattheüs 4 en andere Schriftgedeelten laten zien 
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dat Christus de duivel overwon en de zege behaalde. De 
Laodiceërs daarentegen, zijn de duivel niet aan het 
overwinnen! En laten we het praktisch benaderen: Als u 
deze wereld en de duivel niet overwint en verslaat, wat is dan 
de reden voor dat falen? Dan heeft u meer van Gods Heilige 
Geest nodig. U heeft Christus nodig die in uw vlees komt.

Johannes schreef, “Hij is meerder, Die in u is, dan die in 
de wereld is.” Als Christus in u is zal Hij Satan overwinnen 
door u, net als Hij deed bijna 2000 jaar geleden! De Filadelfiërs 
overwinnen zoals Christus deed (Openbaringen 3:21). Dat is 
hoe we kwalificeren om koningen en priesters te worden.

Als u wilt dat u leven werkelijk opwindend wordt, ken 
de Geest! Leer het kennen—leer de gedachten van Christus 
kennen—en de God familie zal u voor alle eeuwigheid 
inspireren.

h i j  d i e  g o d  k e n t,  h o o r t  o n s

“Wij zijn uit God. Hij die God kent, hoort ons; die uit God 
niet is, hoort ons niet. Hieruit kennen wij den geest der 
waarheid, en den geest der dwaling” (1 Johannes 4:6). Wij 
moeten niet alleen waarheid en dwaling kennen, maar “de 
geest der waarheid, en de geest der dwaling”. Het denken 
van Christus in ons is nodig om de geesten van waarheid en 
dwaling te kunnen onderscheiden. We kunnen de waarheid 
hebben en het toch in de verkeerde geest onderwijzen. Dit is 
een diepgaande uitspraak. God wil dat ik de geest begrijp die 
mij en anderen motiveert. God neemt ons mee in de wereld 
van Zijn Heilige Geest. Wij moeten begrijpen wat God 
begrijpt. Wij hebben de grootste gift van het universum en 
wij moeten het gebruiken! Wij hebben ondenkbare kracht!

Hier is een ander opwindend onderdeel van dit 
vers: “Hij die God kent, hoort ons”. Wij zijn zelfs nu al 
onderwijzers van deze wereld. Als mensen God beginnen 
te kennen, dan willen ze door Hem onderwezen worden, en 
horen ze ons. Zij staan ons toe hen te onderwijzen. Uiteraard 
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gaan we niet allemaal erop uit om mensen te onderwijzen. 
Maar ik doe het, en de dienaren. En zij die van God zijn 
en God kennen, horen ons. Zij die niet van God zijn, horen 
ons niet, en wij maken ons daar op dit moment geen zorgen 
over. Als Christus terugkeert, zal het verstand van iedereen 
geopend worden en zij zullen ons willen horen! Zij 
staan op het punt genoeg te hebben van het kwaad in deze 
wereld, en zij zullen God willen horen!

God heeft een groep mensen die voorbereid wordt om de 
hele wereld te onderwijzen. Wij worden opgeleid om onder-
wijzers te worden. Zoals de heer Armstrong zo vaak zei, dat is 
waarom wij hier zijn. Wij zijn hier niet slechts om behouden 
te worden. God heeft ons “buiten het seizoen” geroepen om 
ons voor te bereiden om te onderwijzen. Anders zouden wij 
geroepen zijn nadat Christus terug keert, tegelijk met de rest 
van de mensheid. Om te kwalificeren voor Gods Koninkrijk 
moeten we ons voorbereiden om alle mensen die ooit hebben 
geleefd te onderwijzen! Wat een fantastische roeping! God 
roept u om een koning en een priester te zijn—met andere 
woorden, een onderwijzer! Priesters moeten Gods waarheid 
onderwijzen! Als wij niet gekwalificeerd zijn om te onder-
wijzen, verliezen we onze kronen!

De heer Armstrong was er enthousiast over dat wij 
vrijwilligers naar Jordanië konden sturen om gehandicapte 
kinderen te helpen. Hij vond het fantastisch om hen te 
onderwijzen en geld bij te dragen zodat zij onderwezen 
konden worden. Hij werd daar zo opgewonden van dat hij 
één van de beheerders extra geld aanbood om meer facili-
teiten te kunnen toevoegen. Zij antwoordde: “Nee Meneer 
Armstrong. Dat kunnen we niet doen, want we hebben niet 
genoeg onderwijzers.”

Als wij de wereld moeten gaan onderwijzen, dan moeten 
we genoeg onderwijzers hebben! Er moeten velen van ons 
zijn die mensen kunnen onderwijzen in het leren kennen 
van God. Alle andere kennis is waardeloos als wij dat niet 
leren. Wij staan op het punt om een schare aan mensen te 
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confronteren die een open verstand hebben maar die God 
niet kennen. Als wij er niet zijn om hen te onderwijzen, dan 
zijn we niet in staat Gods onderwijs over de hele wereld te 
verspreiden. Zij zullen allemaal persoonlijke aandacht nodig 
hebben, net als u op dit moment. 

Krijgt u kracht door de Geest? Zou u gemeenten kunnen 
leiden? Zou u collegeklassen kunnen onderwijzen? Dat is 
waar u voor geroepen bent!

“Geliefden! Laat ons elkander liefhebben, want de liefde 
is uit God; en een iegelijk, die liefheeft, is uit God geboren 
[verwekt], en kent God” (vers 7). Als wij door Gods Geest 
zijn verwekt, en God kennen, dan hebben wij elkaar lief. 
Als wij de Geest niet hebben, dan zullen wij elkaar niet lief 
hebben. Het komt allemaal door de Heilige Geest. 

“Die niet liefheeft, die heeft God niet gekend; want God 
is liefde. Hierin is de liefde Gods jegens ons geopenbaard, 
dat God Zijn eniggeboren Zoon gezonden heeft in de wereld, 
opdat wij zouden LEVEN door Hem” (verzen 8-9). Als u 
wilt leven, dan is dit de juiste plek! Zonder de Geest zijn we 
geestelijk dood. De wereld heeft geen echt leven. Maar God 
geeft overvloedig, eeuwig LEVEN aan hen die Zijn 
Geest hebben!

“God is liefde”—alles wat Hij doet is gemotiveerd uit liefde.

h e t  g e h e i m

De heer Armstrong was ontmoedigd toen hij zijn laatste 
Pinksteren-boodschap gaf, zes maanden voor hij stierf. Hij 
zei tegen de Kerk, “De meesten van u begrijpen het niet. 
Wij zijn hier om opgeleid te worden als onderwij-
zers—Bereidt u voor te onderwijzen of we hebben geen 
toekomst. Ik kan blijven tot 1 uur vanavond en ik denk 
dat de meesten van u het dan nog niet zouden begrijpen!”

Als je tussen de regels door leest kan je zeker geloven dat 
hij dacht dat de Kerk Laodicea was. Hij kwam zo dicht bij 
een dergelijke uitspraak als maar mogelijk is. 
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Wat de heer Armstrong zei was een profetische 
donderslag! Een paar jaar later had 95 procent van 
Gods mensen deze visie van Pinksteren afgewezen.

Deed de heer Armstrong zelfs nog meer veelzeggende 
uitspraken tegenover sommige dienaren in het privé?

In september 1988 op een opfriscursus voor dienaren, 
zei Harald Jackson, een evangelist, dat vlak voor de heer 
Armstrong overleed hij Joseph Tkach Sr. een geheim 
vertelde. Maar hij mocht het niet aan de Kerk openbaren.

Een aantal jaar geleden was er een dame in België die 
de WCG verliet en zich bij de PCG voegde. Zij was ontdaan 
van de doctrinaire veranderingen in de WCG. Haar weggaan 
verontrustte een WCG dienaar, die een hoop tijd met de heer 
Armstrong had besteed toen deze België bezocht. 

Volgens deze dame, vertelde haar WCG dienaar haar dat 
de heer Armstrong hem een geheim openbaarde voor hij 
stierf. Hij zei dat het geheim was “dat de Kerk Laodicea was.”

Zij vroeg, “Waarom predikt u dit niet aan de gemeente?”
“Het zou hen alleen maar ontmoedigen,” antwoordde hij.
In 1988, ongeveer twee jaar nadat de heer Armstrong 

overleed, was er een dienarenconferentie van regionale direc-
teuren. Herman Hoeh, een van de top evangelisten, gaf een 
lezing en zei dat de WCG het Laodicea tijdperk was ingegaan.

Dit was een verbluffende geestelijke donderslag. Maar kort 
erna werd hij wat deze uitspraak betreft tot zwijgen gebracht. 

Waar had de heer Hoeh dit idee vandaan? Van de heer 
Armstrong? Of misschien kwam het via een andere leider of 
andere leiders die het van de heer Armstrong hadden gehoord.

Maar nog belangrijker, was het afkomstig van 
Christus, die het aan de heer Armstrong gaf?

Misschien vertelde de heer Armstrong aan Joseph Tkach 
Sr. dat hij moest werken aan het corrigeren van de Kerk die 
Laodicea was geworden. En aangezien de heer Armstrong 
zou sterven, zou het werk van een nieuwe leider extreem 
moeilijk gemaakt kunnen worden als er teveel aan de Kerk 
geopenbaard werd. 
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Op het Loofhuttenfeest in 1987, werd er een film getoond 
“Achter de Schermen van het Werk”. Het portretteerde een 
scene met twee hardlopers. De ene hardloper gaf een estafet-
testokje door aan de andere. Dit duidde aan dat de Kerk van 
de ene era naar de volgende overging. Dat kon alleen van de 
Filadelfia era naar de Laodicea (of lauwe) era zijn. 

Na op het feest getoond te zijn, werd dit idee ook spoedig 
tot zwijgen gebracht. Waarom? 

Waarom hadden ze in de eerste plaats deze f ilm 
gemaakt? Misschien hadden ze het niet doordacht. Na het 
overwegen van de implicaties, besloten ze misschien om dit 
onderwerp te vermijden.

Er zijn zeker sterke aanwijzingen dat de heer Armstrong 
dacht dat de Kerk Laodicea was. Christus zou een paar donder-
slagen en bliksemschichten kunnen hebben gestuurd aan de 
leidende dienaren. Tenslotte is het Christus’ Kerk, en Hij wil 
het wakker schudden zonder de mensen te ontmoedigen. 

De Laodiceërs hebben door hun vruchten aangetoond 
dat zij Gods Geest niet horen. God heeft geprofeteerd dat dit 
zo zou zijn (Openbaringen 3:20-22).

Christus is onze leider. Hij zal openbaren wat er 
in Zijn eigen Kerk gebeurd. Maar wij moeten bereid 
zijn Hem te horen.

Lees Openbaringen 2:7, geschreven aan de Efeze era: 
“Die oren heeft, die hore wat de Geest tot de Gemeenten 
zegt …” Verzen 11, 17 en 29, en Openbaringen 3:6 en 13, 
verhalen dezelfde opmerking aan andere era’s. Vers 22, aan 
de Laodiceërs, zegt eveneens, “Die oren heeft, die hore wat de 
Geest tot de Gemeenten zegt.” God benadrukt dit herhaalde-
lijk. De Geest sprak tegen al deze mensen! God herhaalt het 
aan elke era. Hoor wat de Geest zegt! Niet wat een man zegt! 
Dat is de enige manier waarop u het ooit zult begrijpen!

Heeft Christus iets tegen u te zeggen? En de Vader? U 
bent Zijn zoon. Is een ouder bezorgd als een zoon of dochter 
een rampzalige levensstijl najaagt? Zou hij niet iets tegen 
dit kind zeggen, om hem wakker te schudden van wat hij 
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aan het doen is? Is onze Vader anders? Of Jezus Christus? 
Zou Hij werkeloos toezien terwijl Zijn vrouw afdwaalde in 
hoererij? Nee! De Geest heeft iets te zeggen! De vraag is, 
heeft u een ore om te horen?

“Zie, Ik sta aan de deur, en Ik klop; indien iemand 
Mijn stem zal horen, en de deur opendoen, Ik zal tot hem 
inkomen, en Ik zal met hem avondmaal houden, en hij met 
Mij” (vers 20). Christus komt niet in het vlees van deze 
mensen. Hij staat aan de buitenkant, hen smekend om Hem 
in hun leven te laten! Zij gooien de meest waardevolle relatie 
die een persoon ooit hebben kan weg! Zij horen de Geest niet. 

Christus spreekt tot de Laodiceërs door Zijn fysieke 
leider. Hij wil niemand door de Verdrukking zien gaan. 
Maar zij moeten Zijn stem horen. Wat kan Christus nog 
meer doen? Wat kan je nog meer doen als je oudere tiener 
het verkeerde pad op gaat,  behalve hen onderwijzen? God 
zal u nooit in een geestelijk fatale situatie laten komen zolang 
u naar Zijn Geest luistert. 

Christus komt in het vlees. Dat deed Hij door de heer 
Armstrong. Christus “herstelde alle dingen” door hem. 
Toch zeggen vele Laodiceërs en antichristenen dat de heer 
Armstrong niet de eindtijd-Elia was. Sommigen bestem-
pelen hem zelfs als een valse profeet. Waarom? Omdat zij 
weigeren te zien dat Christus in het vlees kwam door de heer 
Armstrong. Maar eerst hebben zij door rebellie gezorgd dat 
Christus niet in hun eigen vlees kon komen.

v e r l e i d e r s

“Dit heb ik u geschreven van degenen, die u verleiden” 
(1 Johannes 2:26).  Mensen worden verleid en op het verkeerde 
pad gebracht in dit laatste uur. Johannes schreef dit voor u! 
Deze rebellen komen achter u aan! Dat is Satans enige echte 
passie! Hij doet er alles aan wat hij kan om Gods mensen te 
vernietigen. Hij probeert te bewijzen dat degene die zeggen 
dat zij de uitverkorenen zijn dit in werkelijkheid niet zijn—
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door hen te misleiden. Hij heeft zich toegewijd God te 
bevechten! Wij moeten onze vijand kennen. Hij zal blijven 
vechten tot God hem in de donkerste duisternis plaatst en 
zijn mond voor eeuwig zal sluiten!

Het tragische thema in dit tijdperk is het mensen verliezen 
uit Gods Kerk! Hebben we nog niet genoeg verloren? Over het 
geheel genomen geeft God ons groei in ledenaantal in de Kerk. 
En toch blijven we mensen verliezen door misleiders!

Maar Gods uitverkorenen kunnen niet verleid 
worden. God zal diegene die de Geest kennen en die Hem 
kennen voor eeuwig in Zijn hoofdkwartier plaatsen! 
Wat een beloning voor het trouw blijven aan God.

Op dit punt lijkt het erop dat de meeste vervolging 
afkomstig was van binnenuit—net zoals dat vandaag zo 
is! Dat is precies wat we vandaag ook ervaren: De heftige vervol-
ging komt vanuit Gods eigen mensen die de Geest niet horen. 

We verwachten echter nog ergere vervolging vanuit de 
wereld vlak voor de Grote Verdrukking. 

“Doch gij hebt de zalving van den Heilige, en gij weet alle 
dingen. ...En de zalving [zelfde Griekse woord], die gijlieden 
van Hem ontvangen hebt, blijft in u, en gij hebt niet van node, 
dat iemand u lere; maar gelijk dezelfde zalving u leert van alle 
dingen, zo is zij ook waarachtig, en is geen leugen; en gelijk zij 
u geleerd heeft, zo zult gij in Hem blijven” (verzen 20, 27). U 
heeft het niet nodig dat iemand u onderwijst, hoewel Christus 
wel onderwijs geeft door een man. De heer Armstrong heeft 
ons niet werkelijk onderwezen—Christus heeft ons onder-
wezen! Mysterie der Eeuwen was Christus die ons onder-
wees! Overduidelijk gebruikt Hij een man, maar u moet de 
Geest begrijpen die de man aanvoert!

U moet het ook weten als Christus niet in de man is! 
U moet de geesten beproeven. U moet de Geest in mij 
beproeven! En u dan door Christus laten onderwijzen.

Er is geen excuus om ons te laten verleiden door een 
man. Als ik de verkeerde kant op ga, dan hoort u dat te 
weten. Toen de dienaren die het van de heer Armstrong 
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overnamen de verkeerde kant op gingen, wisten de uitver-
korenen dit. Vers 27 eindigt met “het u geleerd heeft…” God 
onderwijst u—elk van ons—als wij ons onderwerpen. De 
Heilige Geest is onze onderwijzer. 

We moeten Gods Geest hebben en gebruiken om dit 
laatste uur te kunnen volharden! Dat is de enige manier 
waarop wij kunnen overleven.

We moeten redeneren als koningen en priesters van 
Christus (Openbaringen 1:6). We zijn reeds geheiligd voor de 
hoogste posities in de Wereld van Morgen! Dat is omdat wij 
voorbereid worden om deze wereld te regeren.

“Want al wat uit God [verwekt] is, overwint de wereld; en dit 
is de overwinning, die de wereld overwint, namelijk ons geloof” 
(1 Johannes 5:4). Het geloof dat overwint komt van de Heilige 
Geest. Wij zijn in een oorlog, maar als wij leven door Gods geloof, 
dan kunnen wij overwinnen met Gods geloof (Galaten 2:20). 
Dat is de manier waarop Christus in het vlees komt.

“Wie is hij, die de wereld overwint, dan die gelooft, 
dat Jezus is de Zoon van God?” (1 Johannes 5:5). Johannes 
heeft het over hem die overwint! Hij maakt het persoonlijk 
en direct aan u gericht—degenen die alles weten over de 
Familie van God, met de Vader en de Zoon. 

“Die den Zoon heeft, die heeft het leven; die den Zoon 
van God niet heeft, die heeft het leven niet” (vers 12). Alleen 
als Christus in ons leeft hebben wij het leven! Hij moet in 
ons vlees komen. Wij moeten de Heilige Geest gebruiken om 
ons geestelijk vooruit te stuwen, net zoals Christus deed. 

De heer Armstrong zei, “Dit betekent dat God Zijn leven 
injecteert—niet alleen Zijn leven maar ook Zijn gedachten 
en ook Zijn karakter, ook Zijn houding van liefde, van 
samenwerking, van geven, van zorg voor anderen evenals 
zorg voor zelf—onbaatzuchtigheid. God gaat van ons Zijn 
eigen kinderen maken—goden!”

Dat kan alleen plaats vinden als Christus in ons leeft. 
Dat is een wereldschokkende waarheid. Laten we dit altijd 
goed onthouden.
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Vechten tegen 
de Antichrist

De International Critical Commentary 
[een internationaal commentaar] 
verklaart dat Johannes zijn eerste brief, 

“schrijft met een dringend gevoel van gevaar.” Dat is 
waarheid voor ons in dit laatste uur. Wij leven in een tijd met 
het grootste gevaar ooit, en we gaan het waarschijnlijk meer 
acuut meemaken dan Gods mensen dat ooit hebben gedaan!

e e n  t y p e  va n  o n Z e  t i j d

Er is karakter en hard werken voor nodig om het evangelie 
over de gehele wereld te prediken. In de era’s van het Nieuwe 
Testament, faalden Gods mensen vaker in het doen van het 
werk dan dat zij daarin slaagden.

Na de eerste eeuw, werd het evangelie niet meer over de 
wereld gepredikt tot in de eindtijd onder de heer Herbert W. 
Armstrong. Nadat hij overleed stopte 95 procent van Gods 
Kerk weer met het doen van Gods werk. 

Er is in de brieven van Johannes weinig geschreven over 
Gods werk. De kerk klapte in elkaar, zij verloor haar liefde 
voor Gods werk. Het werk haperde enorm. 
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Spoedig zou de lamp door gegeven worden aan de 
Smyrna era. 

De apostel Johannes verloor nooit zijn 
liefde en opwinding voor het werk. Zijn brieven en 
Evangelieboodschap vallen onder de meest diepgaande en 
inspirerende boeken in de Bijbel. Zijn ijver was een voor-
beeld en leidde tot zijn gevangenisstraf op het eiland Patmos. 
Daar schreef hij het grootste profetische boek in de Bijbel: 
Openbaringen. 

Johannes schreef, “Ik schrijf u, vaders! want gij hebt 
Hem gekend, Die van den beginne is [sommigen van hen 
kenden Christus persoonlijk]. Ik schrijf u, jongelingen, want 
gij hebt den boze overwonnen. Ik schrijf u, kinderen, want 
gij hebt den Vader gekend” (1 Johannes 2:13). Johannes kende 
de oorlog die gevoerd moet worden met de duivel in het 
laatste uur. Het is niet een gevecht tegen vlees en bloed. 

Hoe hadden deze mensen Satan overwonnen? 
Door hun Vader te eren. Als wij de duivel moeten over-
winnen, dan moeten we de Vader kennen—veel grondiger 
dan wij ons realiseren. Het meest diepgaande begrip in de 
Bijbel gaat over de Vader en Zijn Familie.

Dit vers duidt het soort probleem aan waar Johannes 
tegen vocht. Let op—het is enigszins onheilspellend. 
Johannes sprak mensen aan die de Vader hadden gekend, 
maar Hem nu niet meer kenden! Hij zei niet, “gij kent de 
Vader”—hij zei dat zij Hem hadden gekend. Johannes was 
getuige van een grote afval. Misschien kende slechts een 
kleine minderheid van de mensen de Vader nog, net als 
vandaag. De overweldigende meerderheid werd overwonnen 
door de duivel!

Z a lv i n g  va n  d e  h e i l i g e

“Doch gij hebt de zalving van den Heilige, en gij weet alle 
dingen” (1 Johannes 2:20). Heeft u Gods Geest? Als u die 
heeft dan bent u gezalfd door de Heilige! En als u trouw bent 
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gebleven in dit laatste uur, dan moet u weten waar u een 
onderdeel van bent. 

De Anchor Bible verklaart de Oudtestamentische tegen-
hanger van deze zalving: “de beschrijving van Josephus 
van het mixen van oliën en parfums in een ‘zoet ruikend 
chrisma’ voor het zalven van priesters.” Geestelijk gebruikt 
God Zijn Heilige Geest om een “zoet ruikend chrisma” te 
scheppen in Zijn bekeerde mensen. Zij zijn erg anders dan 
de mensen van de wereld.

De International Critical Commentary verklaart, 
“Zalving was de karakteristieke ceremonie van het inwijden 
in een functie, en van het verschaffen aan de kandidaat van 
de kracht die nodig is voor de uitvoering ervan. Het wordt 
gebruikt bij priesters … Zij die zo ingewijd werden, werden 
beschouwd als daardoor begiftigd met de Heilige Geest, en 
met goddelijke gaven.”

Als u een van Gods mensen bent, dan wordt hier over 
U gesproken! Gods Filadelfiërs zijn gezalfd om Gods werk 
te doen. Deze wereld valt uiteen, en God heeft spoedig een 
rechtvaardige regering nodig om haar plek in te nemen. Dat 
is de reden waarom God Zijn Filadelfiërs heeft gezalfd—de 
eerstelingen gaan werkelijk deze wereld regeren!

Het tragische is dat de Laodiceërs ook gezalfd waren. 
Maar zijn zij zich nu aan het voorbereiden om koningen 
en priesters te worden? Zij hebben gerebelleerd tegen die 
zalving en zijn niet langer Filadelfiërs.

In 1 Johannes 2:20 staat, “Doch gij hebt de zalving van 
den Heilige, en gij weet alle dingen.” Hoe weten we alle 
dingen? Omdat God deze dingen aan ons openbaart als wij 
ze moeten weten! We kunnen de nieuwe openbaring die we 
ontvangen nauwelijks bijhouden!

Als we openbaring ontvangen, dan komt dat van de 
Heilige! Hij laat Zijn koningen en priesters deze dingen 
weten omdat zij voor Hem vechten! Hij is het Hoofd van het 
leger. Hoewel de hele wereld in duisternis is (Openbaring 12:9), 
is er een groep uitverkorenen die alle dingen weten.
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De Heilige laat ons weten dat wij moeten vechten voor Zijn 
openbaring die gegeven is aan de heer Armstrong. De anti-
christ en antichristenen vechten tegen de Heilige. Wat 
kan dodelijker zijn? Wij moeten weten wie de antichristenen 
zijn! Wij moeten weten wie Gods uitverkorenen zijn!

Wat is het waard om door de Heilige gezalfd te worden 
en vervolgens door Hem alle dingen geopenbaard te krijgen?

d e  l e u g e n a a r

“Ik heb u niet geschreven, omdat gij de waarheid niet weet, 
maar omdat gij die weet, en omdat geen leugen uit de waar-
heid is. Wie is de leugenaar, dan die loochent, dat Jezus is de 
Christus? Deze is de antichrist, die den Vader en den Zoon 
loochent” (1 Johannes 2:21-22).

Johannes spreekt over “de leugenaar.” Dit is dezelfde 
Johannes die zoveel praat over liefde in deze brieven! Deze 
leugenaar is de zoon des verderfs—de antichrist—de 
mens der zonde die werd geopenbaard in de grote afval 
(2 Thessolonisenzen 2:3). Hij is een antichrist die openlijk 
en overduidelijk de waarheid vernietigd—zelfs als hij in een 
rechtszaak moet vechten om dit te bereiken. 

Tegelijkertijd doet hij zich voor alsof hij Christus dient!
2 Thessolonicenzen 2:4 beschrijft deze man als iemand 

“Die zich tegenstelt, en verheft boven al wat God genaamd, of 
als God geëerd wordt, alzo dat hij in den tempel Gods als een 
God zal zitten, zichzelven vertonende, dat hij God is.” 
Hij laat de mensen naar hem opkijken alsof hij God is! Dit is 
de leugenaar die de grote afval leidt van Gods huidige Kerk. 

Vers 8-9 laat zien dat deze man zijn werk doet door de 
kracht van Satan. Dit is een oorlog tussen Satan en God. Satan 
heeft zijn leger; en God heeft Zijn leger. De leugenaar staat op 
en representeert de duivel in dit laatste uur! (Deze man wordt 
meer volledig geïdentificeerd in Maleachi’s Boodschap.)

Mensen gaan verloren vanwege de misleiding die komt 
als men de waarheid niet lief heeft (vers 10). Hoezeer heeft 
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u de waarheid lief? Hoezeer heeft u Mysterie der Eeuwen 
lief en de heer Armstrongs andere boeken? U zult moeten 
vechten tegen DE LEUGENAAR en andere antichris-
tenen om dit aan God te bewijzen!

“En daarom zal God hun zenden een kracht der dwaling, 
dat zij de leugen zouden geloven” (vers 11). Er staat “de 
leugen,” omdat het afkomt van DE leugenaar, Satans 
man. “De leugen” is Satan die zichzelf voordoet alsof hij God 
is. De Laodiceërs worden verleidt door de duivel omdat zij 
hem niet kennen, en God ook niet kennen!

Johannes noemt Satan ook een “verleider” (2 Johannes 1:7).
De Anchor Bible verklaart, “Dus is het heel goed moge-

lijk dat ‘de antichrist’, ‘de leugenaar’ en ‘de mens der wette-
loosheid’, gangbare titels waren voor de verwachtte tegen-
stander in de eindtijd.” Zelfs geleerden uit de wereld 
kunnen zien dat dit gaat over een slecht persoon die 
in “de eindtijd” op het toneel verschijnt. Nu is die tijd 
gekomen en wordt deze profetie vervuld. 

Gods uitverkorenen moeten weten wie het werk van de 
antichrist leidt. God is pijnlijk specifiek en gedetailleerd—
wanneer hij verwijst naar een slechte man. Geloven wij God?

d e  o p d r a c h t

Is Christus te krachtig in Zijn veroordeling?
Bedenk dit: In de eerste preek die Joseph Tkach gaf na de 

dood van de heer Armstrong, veranderde hij de opdracht van 
de Kerk. In deze opgenomen preek, zei hij, “In de synoptische 
Evangelie wordt onze opdracht duidelijk weergegeven—wat 
slechts een algemeen beeld geeft van onze verantwoordelijk-
heden. Sla Mattheüs 28 op. Hier wordt ons in vers 19 verteld 
‘Gaat dan henen, onderwijst al de volken, dezelve dopende in 
den Naam des Vaders, en des Zoons, en des Heiligen Geestes.’ 
Onze opdracht hier komt direct van Christus. Wij zijn een 
voortzetting van de Nieuwtestamentische Kerk, die deze 
opdracht nooit voltooid heeft.”
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Dat is incorrect. Zij hebben hun opdracht WEL vervuld. 
De heer Armstrong heeft altijd verklaard dat Mattheüs 24:14 
de opdracht van de Kerk was—om het evangelie te verkon-
digen in de hele wereld. Is het niet belangrijk dat een complot-
terende Satan de duivel, door deze man, de opdracht van de 
Kerk heeft veranderd onmiddellijk na de dood van Gods apostel?

Christus’ werk werd omvergeworpen. Dat is het 
werk van antichristenen!

Sommige van deze WCG-leiders hadden het in 
hun agenda gezet om DE KERK TE VERNIETIGEN zelfs 
al voor de heer Armstrong dood was! De vruchten 
bewijzen het.

De manier waarop de heer Tkach Mattheüs 28:19 gebruikte 
had een zelfgerichte focus en een nadruk op mensen in de Kerk 
krijgen. Dat werd de eerste prioriteit van de Wereldwijde Kerk 
van God. Maar God is het niet eens met die prioriteit!

De heer Tkach miste het geloof om Gods boodschap 
aan de wereld te verkondigen als een getuigenis—niet om 
hen te bekeren. Dat houdt in dat we Gods geloof en visie 
nodig hebben om Zijn opdracht te vervullen. De meeste 
mensen die deze boodschap horen zullen geen acht slaan 
op de waarschuwing voor de Grote Verdrukking. Maar 
miljoenen mensen, “de grote schare,” zullen zich tijdens 
de Verdrukking bekeren. En zij zullen dit doen vanwege 
onze waarschuwingsboodschap! Dat is wanneer de meeste 
vruchten van ons huidige werk geoogst zullen worden.

Er zal weinig of geen steun zijn vanuit de wereld voor 
onze boodschap vóór de Verdrukking. Maar die boodschap is 
er als een getuigenis tegen hen. Als zij de grootste ellende die 
ooit op deze planeet zal zijn ervaren kunnen zij God de schuld 
niet geven. Zij zullen zien dat Gods boodschap correct was. 

Na alle ellende van de Verdrukking en de Dag des Heren 
te hebben meegemaakt, zullen de mensen die levend over-
blijven nederig en onderwijsbaar zijn. En wij zullen klaar 
zijn om hen te onderwijzen. We zijn nu geroepen om 
ons op die taak voor te bereiden!
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Jezus Christus staat op het punt terug te keren naar deze 
aarde, en wij moeten klaar zijn om Hem te helpen regeren 
(Openbaring 19:7).

“Als een getuigenis” openbaart ook veel over onze 
toekomstige glorie!

Het verkondigen van Gods boodschap als een getuigenis 
is voor het fysieke verstand niet logisch. Dat komt omdat het 
Gods meester plan zoals geopenbaard in Zijn heilige dagen 
niet kan begrijpen. (Vraag ons gratis boekje “Pagan Holidays 
or Gods Holy Days—Which?” aan om dit plan te begrijpen.) 
Het is een meesterlijk plan dat u zal inspireren zoals niets 
anders dat zou kunnen. 

Als wij Gods opdracht vervullen als een getuigenis, dan 
zal God mensen in Zijn Kerk brengen om dat werk te onder-
steunen. Als wij Gods visie ontberen, dan proberen we Zijn 
werk te doen op onze eigen zelfgerichte manier. Dan zal God 
het niet zegenen en het werk zal falen. 

De leiders van de WCG hebben de waarheid hiervan 
extreem goed gedemonstreerd. Toen de heer Armstrong 
overleed ontving de WCG meer dan $200 miljoen aan 
jaarlijks inkomen. Nu ontvangen zij minder dan $20 miljoen 
en zij zijn nog steeds in een vrije val!

Wanneer 1 Johannes 2:22 spreekt over mensen die de 
Vader loochenen, zien we dat het ook betrekking heeft op 
de Laodiceërs die de heer Armstrong loochenen als hun 
geestelijke vader (dat betekent dat zij direct of indirect tot 
God gekomen zijn door hem; Paulus vervulde dezelfde rol 
voor de kerk te Korinthe—1 Korinthe 4:15; lees hoofdstuk 6 
van mijn boek De Godfamilie Visie).

De Laodiceërs falen in het eren van hun Vader, en 
de voornaamste manier waarop zij dat doen is door 
hun geestelijke vader en fysieke leider te loochenen, 
Herbert W. Armstrong! Hij was de eindtijd type van Elia, 
die alle dingen herstelde. De meeste Laodiceërs weigeren 
zelfs om hem te erkennen als degene die die positie vervulde. 
Het evangelie is het goede nieuws van het komende 
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Koninkrijk of de Familie van God. Gods Familie gaat de 
aarde en het universum regeren. Die familie zal worden 
geleid door God de Vader. Dat is het meest fantastische 
nieuws dat wij ooit kunnen horen!

Mysterie der Eeuwen bevat meer openbaring van God dan 
enig ander boek dat de heer Armstrong ooit geschreven heeft. 
Hij zei dat hij het aan “het grootst mogelijke publiek” wilde 
geven en voegde toe “ik weet zeker dat u het er mee eens zal 
zijn”. Maar alleen de Filadelfia Kerk van God is het er mee eens. 

Het geschil in de rechtszaal over Mysterie der Eeuwen 
was een oorlogsarena waar men duidelijk kon zien wie de 
antichristenen waren en wie vóór Christus en Zijn waarheid 
vochten! En de meeste Laodiceërs hebben niets gedaan 
om ons te helpen deze strijd te voeren. Dat zou wel eens 
hun meest veroordelende misser kunnen zijn in deze eind-
tijd. Zij bleven neutraal in Christus’ strijd tegen de 
antichristenen! Die rechtszaak heeft zoveel geopen-
baard over Gods mensen.

Het zal zelfs nog duidelijker worden als de Verdrukking 
komt, als iedereen zal kunnen zien welke mensen God kiest 
om te beschermen en welke mensen Hij toestaat om te lijden. 
Spoedig zullen zij die fysiek ingesteld zijn de mond gesnoerd 
worden. Wat een strenge waarschuwing van Jezus Christus.

De Laodiceërs en antichristenen worden door Christus 
veroordeeld omdat ze Zijn waarheid niet lief hebben 
(2 Thessalonizensen 2:10).

We vechten niet tegen vlees en bloed (Efeze 6:12). We 
voeren een geestelijke oorlog. De aartsengelen Gabriël en 
Michaël hadden er drie hele weken voor nodig om de 
openbaring van God aan de Profeet Daniël te geven 
(Daniël 10:1-14). Zij moesten tegen Satan en zijn demonen 
vechten om de boodschap aan Gods profeet te kunnen geven. 

Ons hele werk draait om het verklaren van Gods bood-
schap aan deze wereld. Satan kan ons werk vertragen door 
mensen ertegen te laten vechten. En zelfs die Laodiceërs die 
slechts passief Gods boodschap weerstaan, maken Satans 
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werk een stuk makkelijker. Maar Gods uitverkorenen zijn 
voorbestemd om te overwinnen.

Het goede nieuws is, de verschijning van al deze 
antichristenen, speciaal aan het einde van onze 
rechtszaak, is een teken van God dat we in het 
laatste uur zijn!

Antichristen is een verschrikkelijk woord. Maar het 
is ook erg inspirerend omdat de verschijning van al deze 
eindtijd-antichristenen een teken is dat Christus op het punt 
staat terug te keren!

d e  va d e r  e n  d e  Z o o n  l o o c h e n e n

Als 1 Johannes 2:22 zegt dat deze leugenaar de Vader en de 
Zoon loochent, betekent dit dat hij de God Familie Visie—
het evangelie—afwijst. Hij verwerpt de Vader en vecht 
tegen Christus! We moeten terugvechten, namens Christus, 
tegen Satan en zijn leugenaar! God zal Zijn gezalfden 
hiervoor belonen.

Het woord loochent heeft een veel zwaardere betekenis in 
het Grieks. Het betekent dat de meeste van Gods mensen in 
deze Laodicea era Christus’ doel hebben verlaten, zoals 
Thayer’s het definieert. Het refereert ook naar “hen die door 
het koesteren en verbreiden van verderfelijke meningen en 
onzedelijkheid beoordeeld worden als afgevallen van God.” 
Verloochenen betekent ergens afstand van doen, het verlaten. 

Deze mensen hebben God verlaten—de God die hen 
onderwees over het Mysterie der Eeuwen en al de andere 
werken van de heer Armstrong. Je kunt God niet verlaten als 
je Hem nooit gekend hebt. 

Wie heeft ons in deze eindtijd onderwezen over “de 
Vader en de Zoon”? Wie onderwees ons over de Familie van 
God? Deze mensen willen geen onderdeel uitmaken van 
Gods Familie. Zij willen niet dat de Vader over hen regeert.

De Vader wordt eerst genoemd. Hij is het Hoofd van 
de Familie. Gods mensen hebben een ongelofelijk duidelijk 
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begrip gekregen van God de Vader en Zijn Familie plan. “De 
Vader en de Zoon” is de meest volledige uitdrukking van 
de Godheid. 

We moeten dit punt er stevig in HAMEREN. Dit is 
waar de Laodiceërs gefaald hebben. Zij eren hun Vader niet 
zoals de Zoon dat doet! (Maleachi 1:6). Christus kwam naar 
deze aarde om de Vader te verklaren! (Johannes 1:18).

De wereld heeft deze kostbare waarheden over “de Vader 
en de Zoon” nooit begrepen—alleen Gods mensen hebben 
dat begrepen. Alles draait om deze ontzagwekkend inspire-
rende waarheid. 

Dit is het centrale punt waar Satan altijd aanvalt! Elke 
fysieke vader zal zich kunnen inleven in de diepe wond die 
het verraad van een zoon veroorzaakt.

Gelukkig laat God Zijn mensen niet in de steek. Hij 
zal ons nooit de rug toe keren zolang er nog enige hoop is. 
Hij zal ons blijven aanporren, waarschuwen, ons proberen 
wakker te schudden. Hij zal de deur altijd voor ons open 
houden. Wij zijn degene die in de steek laten. 

“Want er zijn vele verleiders in de wereld gekomen, die 
niet belijden, dat Jezus Christus in het vlees gekomen is 
[komt, zou er moeten staan]. Deze is de verleider en de 
antichrist” (2 Johannes 1:7). Jezus Christus komt in het vlees—
betekent dat Hij nu in Zijn gezalfden leeft. Als wij Christus 
in ons hebben leven dan zullen wij dit soort verleiding 
vermijden en vechten voor Christus. 

In 1 Johannes 4:3 staat, “En alle geest, die niet belijdt, dat 
Jezus Christus in het vlees gekomen is [komt], die is uit God 
niet; maar dit is de geest van den antichrist, welken geest 
gij gehoord hebt, dat komen zal, en is nu alrede in de wereld.”

Natuurlijk is de geest van de antichrist in de wereld, want 
Satan verleidt de hele wereld (Openbaringen 12:9). Maar 
Johannes waarschuwt voor de geest van de antichrist binnen 
in Gods Kerk!

Hoewel Johannes ernaast zat wat betreft de timing van 
het laatste uur, had hij gelijk wat betreft elk ander detail. 
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Hij speculeerde niet over deze waarheden. Hij ontving ze 
rechtstreeks van Jezus Christus.

u i t  h e m  g e b o r e n

Wat droeg Johannes voor als oplossing voor al deze 
problemen?

“Hetgeen gijlieden dan van den beginne gehoord hebt, 
dat blijve in u. Indien in u blijft, wat gij van den beginne 
gehoord hebt, zo zult gij ook in den Zoon en in den Vader 
blijven” (1 Johannes 2:24). Als wij iets horen, moeten wij 
dat ook toepassen, want wij worden ervoor verantwoor-
delijk gehouden. Dat is wat Johannes bedoelt met “van 
den beginne”. Gods mensen kunnen hun geschiedenis niet 
uitwissen noch de waarheid die zij gehoord hebben.

Johannes benadrukte dit punt steeds weer opnieuw: 
Houdt vast wat je van het begin gehoord hebt. Vergeet niet 
wat de heer Armstrong onderwees. Vergeet niet de nieuwe 
openbaring die God ons in de Filadelfia Kerk gegeven heeft.

Het onderwerp in deze passage is eeuwig leven (vers25). 
Wat voor nut heeft het fysieke leven als het niet ergens naar 
toe leidt? Het leven is vreselijk kort en heeft in zichzelf 
geen echte betekenis. Johannes boodschap leidt tot eeuwig 
leven. Wat gebeurt er echter met zoveel van Gods mensen? 
Zij worden verleid door de duivel (vers 26)—afgeleid van het 
eeuwig leven! De Heilige Geest is Gods eeuwige leven in u. 
Een deel van God leeft in ons! Toch zijn velen verleid, 
weg van deze eeuwige glorie!

“En de zalving [de Heilige Geest], die gijlieden van Hem 
ontvangen hebt, blijft in u, en gij hebt niet van node, dat 
iemand u lere; maar gelijk dezelfde zalving u leert van alle 
dingen, zo is zij ook waarachtig, en is geen leugen; en gelijk zij 
u geleerd heeft, zo zult gij in Hem blijven” (vers 27). De Geest 
onderwijst ons alle dingen. Wat een gift! We hebben geen 
mens nodig om ons te onderwijzen—Christus onderwijst ons, 
door gebruik te maken van de Heilige Geest, door een man. 
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Herkent u het verschil tussen een boodschap van 
Christus en een boodschap van een gewone man? Uw 
eeuwig leven hangt af van het weten wanneer de 
Heilige Geest spreekt!

“En nu, kinderkens, blijft in Hem; opdat, wanneer Hij zal 
geopenbaard zijn, wij vrijmoedigheid hebben, en wij van Hem 
niet beschaamd gemaakt worden in Zijn toekomst” (vers 28). 
Als wij Gods fantastische boodschap niet aan deze stervende 
wereld brengen, zullen wij beschaamd worden! Christus zal 
hier zijn aan het einde van dit uur. We behoren niet 
angstig te zijn voor Christus’ terugkeer—we behoren vrij-
moedig te zijn! In dit laatste uur, moeten wij vrijmoedig zijn!

Wat zal er gebeuren als Christus terugkeert? “Indien gij 
weet, dat Hij rechtvaardig is, zo weet gij, dat een iegelijk, die 
de rechtvaardigheid doet, uit Hem geboren is” (vers 29). Er 
vindt bijna een geboorte plaats! Dit is nog meer werkelijk-
heid dan een menselijke geboorte. Johannes spreekt over 
de geboorte van Gods mensen in Gods Familie—het 
worden van fantastische, lichtgevende geestelijke 
wezens aan het einde van dit uur! Er is ons een geboor-
terecht gegeven—het recht om geboren te worden!

Als we de God Familie visie verliezen, dan heeft het 
geboren worden als geestelijk wezen geen echte betekenis. 
Satan weet dat en wil u beroven van uw geboorterecht. Wij 
moeten dit gevecht niet verliezen.

Dit is het centrale punt van de hele Bijbel! Het is het 
meest diepe onderwerp in de Bijbel. En 95 procent van 
Gods mensen hebben deze visie verloren. Die massale 
tragedie is de grootste waarschuwing van allemaal!

Het alarmerende van het laatste uur is dat ZO 
VELEN de visie hebben verloren van het geboren 
worden in Gods Familie. 

Dat is waar Johannes zich op richtte. Het laatste uur is 
dramatisch, maar de conclusie van 1 Johannes 2 is datgene 
waarvoor we geboren zijn! We zijn geboren om geboren 
te worden! Dat is waarom wij strijden in deze oorlog.
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Het grootste deel van de mensheid staat op het punt om 
fysiek te sterven in dit laatste uur. Maar het goede nieuws is dat 
God veel van die mensen zal redden voor Zijn eeuwige Familie.

Aan het eind van het uur zullen wij trouwen met Jezus 
Christus! Kijken wij scherp uit naar deze glorieuze gebeur-
tenis? Dit is waar alles naar toe leidt! Het draait allemaal om 
familie. Is dit net zo werkelijk voor ons als het voor Johannes 
was? We moeten deze familie visie nooit verliezen. Wat een 
mooie conclusie van 1 Johannes 2—en van onze fysieke levens!
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De Eeuwige 
Logos Visie

De International Critical Commentary 
zegt, “In de hele eerste brief is er nauwe-
lijks een enkele gedachte te vinden die 

niet uit het Evangelie is gehaald.” Het belangrijkste doel van 
Johannes was om de diepste waarheden in de Bijbel erin 
te hameren! Hij was door Jezus Christus persoonlijk voor-
bereid om deze boodschap over te brengen. En het meeste 
ervan is voor ons in dit laatste uur.

De Jamieson, Fausset and Brown Commentary verwijst 
naar het “beschouwende karakter” van Johannes. Hij 
beschouwde een heleboel. Geestelijk was hij een brilli-
ante man. Ik ben er zeker van dat hij ook intellectueel erg 
slim was. Hij was heel erg onderdanig aan Jezus Christus. 
Waarschijnlijk heeft geen enkele Bijbelse schrijver dezelfde 
diepte die Johannes had. Christus gebruikte hem voor een 
specifieke taak omdat hij geestelijk zo diepgaand was.

We behoren Gods Geest te gebruiken om “de diepten 
Gods” te onderzoeken (1 Korinthe 2:10). Johannes deed dat 
in zijn brieven. Wij moeten ons diep concentreren in onze 
studie van deze boeken! Er zit zoveel geestelijke schoonheid 
en diepte in.
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De introducties van het schrijven van Johannes zijn 
een goede demonstratie van de kwaliteit van zijn denken. 
Johannes was geen gewone leider. Hij kreeg niet alleen 
persoonlijke, gespecialiseerde instructie van Jezus Christus, 
hij leefde een lang leven en had veel tijd om over die 
instructie na te denken.

Let op de introductie van 1 Johannes: “Hetgeen van 
den beginne was, hetgeen wij gehoord hebben, hetgeen wij 
gezien hebben met onze ogen, hetgeen wij aanschouwd 
hebben, en onze handen getast hebben, van het Woord 
des levens” (1 Johannes 1:1). Onmiddellijk behandelt 
Johannes monumentale thema’s—sprekende over de 
eeuwige geschiedenis van het Woord.

“(Want het Leven is geopenbaard, en wij hebben het 
gezien, en wij getuigen, en verkondigen ulieden dat eeuwige 
Leven, Hetwelk bij den Vader was, en ons is geopenbaard.)” 
(vers 2). Johannes toont ons eeuwig leven. Het Woord 
was met God in alle eeuwigheid. Toen kwam Hij naar deze 
aarde in het vlees. Johannes had een panoramische visie 
van Gods meester plan. We moeten dit bestuderen en God 
vragen ons te helpen deze opwindende visie te begrijpen.

De introductie van het evangelie van Johannes is net zo 
scherpzinnig: “In den beginne was het Woord, en het Woord 
was bij God, en het Woord was God” (Johannes 1:1). Het 
verste extreem in de geschiedenis—voordat er ook maar iets 
anders bestond. Dit is het ultieme begin. Het was een tijd dat 
er alleen God en het Woord was. Er waren geen engelen, er 
was geen universum, er waren geen menselijke wezens—een 
tijd van vóór de schepping en van vóór Genesis 1:1.

Het boek Openbaringen begint, “De openbaring van 
Jezus Christus, die God hem gegeven heeft, om Zijn dienst-
knechten te tonen de dingen, die haast geschieden moeten; 
en die Hij door Zijn engel gezonden, en Zijn dienstknecht 
Johannes te kennen gegeven heeft” (Openbaringen 1:1).

Dit is openbaring bezorgd door Jezus Christus, die Zijn 
Vader aan Hem gegeven heeft. Het grootste boek met 
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openbaringen in de Bijbel kwam van DE VADER (niet 
van Christus). Christus gaf het vervolgens aan een engel, die 
het aan Johannes gaf. Het feit dat Johannes het precies op deze 
manier verwoord is een andere krachtige demonstratie van 
zijn begrip van de God Familie en van de panoramische zwier 
van geschiedenis en profetie! Johannes had een groter, veel 
dieper overzicht dan misschien enig andere Bijbelse schrijver. 

Zijn er ooit introducties geschreven die krachtiger zijn 
dan deze drie?

De introducties van elk van de boeken van Johannes 
nemen ons mee terug naar het allereerste begin. Er wordt 
ons een majestueus overzicht gegeven.

In het boek Openbaringen worden we mee terug 
genomen naar de ultieme bron van openbaring—de Vader. 
Maar de oppermachtige rol van de Zoon wordt ook uitgelegd. 
Profetie wordt in een Familie-contex geplaatst!

Johannes had een intieme relatie met Christus. Hij 
begreep volledig dat Christus het Woord was voordat Hij 
de Zoon werd. Johannes kende de geschiedenis van 
Christus. Hij hield zich altijd voor dat Christus het 
Woord was die bestond voordat er ook maar iets 
geschapen was, en die uiteindelijk God in het vlees 
geworden is. Dit was de persoon die Johannes en 
de apostelen “getast” hadden. Hun handen hadden 
het Woord des Levens getast—niet alleen maar een 
rechtvaardige man die Jezus heette!

Johannes ging altijd terug naar het begin. Als we het 
uitgangspunt niet goed hebben—zoals ingesteld van den 
beginne—dan is alles verkeerd. We moeten kijken naar de 
OORSPRONG, anders is het net alsof we halverwege de film 
binnen komen, en raken we in de war. Johannes was in staat 
om deze panoramische visie op een heel inspirerende manier 
over te brengen. 

Johannes was de enige schrijver uit het Nieuwe Testament 
die Christus aanduidde als de Logos—het Woord! Het is een 
ongelofelijk speciaal woord.
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Winston Churchill zei dat hoe verder we in het verleden 
kijken, hoe verder we in de toekomst kunnen zien. Johannes 
keek zover in het verleden terug als maar mogelijk is, met 
erg ongewone diepte! Dit gaf hem een ongelofelijke blik op 
de toekomst. Hij schreef het boek Openbaringen, dat alle 
profetieën plaatst in een tijdskader zo ver als wij maar in de 
toekomst kunnen kijken. Hij bespreekt de nieuwe hemelen 
en de nieuwe aarde in Openbaring 21—een tijd wanneer er 
geen mensen meer over zijn; er is alleen nog maar de God 
Familie vol met geestelijke wezens. Deze visie reikt zover 
mogelijk in de toekomst als wij maar kunnen zien!

We moeten onze gedachten forceren om zelfs maar te 
beginnen dit overzicht te begrijpen!

l a o d i c e ë r s  v e r l i e Z e n  d e  l o g o s  v i s i e

Johannes had een diepgaand begrip van extreme geschiedenis, 
terug naar de periode dat alleen God en het Woord er waren. Dit 
gaf hem een transcendentale visie in de tijd dat iedereen zo zal 
leven als God en het Woord voor alle eeuwigheid hebben geleefd!

Deze adembenemende visie strekt het verstand tot onge-
kende diepte! Begrijpen we dit werkelijk? 

Johannes onderzocht de diepten Gods. En dat moeten 
wij ook doen.

In de boeken van Johannes zult u dit onderzoek erg 
boeiend vinden.

“En schrijf aan den engel van de Gemeente der 
Laodicensen: Dit zegt de Amen, de trouwe, en waarachtige 
Getuige, het Begin der schepping Gods” (Openbaringen 3:14). 
Dit zijn woorden van Christus zelf. Hij openbaarde aan 
Johannes het probleem van de Laodiceërs. Hier gebruikte 
Johannes niet specifiek de term Logos, maar hij beschreef 
de geschiedenis van het Woord—“het begin der schepping 
Gods”. Het Woord bestond voor de schepping. Slechts God 
en het Woord waren aanwezig. Toen maakte het Woord de 
schepping onder Gods leiding (Efeze 3:9).
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Waarom zou God dit schrijven geïnspireerd hebben 
voor de Laodiceërs, de laatste era van Gods Kerk? 
Omdat de Laodiceërs de Logos-Visie verloren hebben. 
Het resultaat is dat zij zich verloren hebben in deze tijd en dat 
ze “rijk en verrijkt” zijn geworden (Openbaringen 3:17).

Als de Laodiceërs dit bereik naar het verleden 
hadden gehad, zouden ze hun eigen geestelijke 
conditie zien en hun rampzalige toekomst. Zij hebben 
Gods Familie plan verloren, welke van het begin af was. Zij 
zijn “blind” en verward. 

De Filadelfiërs hebben de “sleutel van David” visie 
(vers 7). Dit is de belangrijkste visie in de Bijbel. Het reikt ver 
in het universum en in de eeuwigheid (Jesaja 9:7). Dit wordt 
allemaal ontsloten door de sleutel van David, die laat zien 
dat Christus voor eeuwig op Davids troon zal regeren. Maar 
u kunt deze toekomst niet begrijpen, tenzij u de geschiedenis 
begrijpt. Wat is Gods Familie plan voor David? Wat heeft 
Hij gepland “in den beginne”?

Deze visie van de sleutel van David geeft de 
grootst mogelijke betekenis aan het heden!

De Laodiceërs wezen de heer Armstrong’s boek De 
Verenigde Staten en Groot-Britannië in Profetie af, dat de grond-
slag van de visie van de sleutel Davids bevatte. De Laodiceërs 
zijn nu geïnteresseerd in materiële dingen. Zij zijn niet 
enthousiast over de grootste diepten der geschiedenis 
ooit geschreven! En zij zijn niet geïnteresseerd in 
het grootste bereik van profetie ooit opgetekend! 
Eindeloze vrede voor de gehele mensheid heeft hun 
interesse niet. Zij worden in beslag genomen door hun eigen 
egoïstische doelen, niet door de Koninklijke Familie van God.

“Het begin van de schepping Gods” brengt ons terug 
naar “het begin van de film” toen alleen God en het Woord 
er waren. Dat perspectief stelt ons in staat de betekenis van 
de gehele schepping te begrijpen. We kunnen duidelijk Gods 
meesterplan zien van het begin af tot in alle eeuwigheid. We 
zien de visie die alle visies ver te boven gaat.
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Als we de Logos visie begrijpen, weten we dat 
God en het Woord voor altijd in vrede en harmonie 
hebben geleefd en dat zij de mensheid voor eeuwig 
dezelfde vrede zullen geven. Die vrede zal zich 
uiteindelijk over het hele universum verspreiden.

Begrip van “het begin der schepping Gods” geeft ons de 
geschiedenis van wat er gebeurde met de engelen, waarom 
zo velen van hen faalden, en hoe dit er voor zorgde dat God 
besloot Zichzelf te reproduceren door de mens. Het was 
de enige manier om vrede te brengen in de wereld en in 
het universum. Alleen God kan de aarde en het universum 
regeren. Dus de mens werd geschapen om God te worden en 
een lid te worden van de God Familie. 

Het Woord is de Woordvoerder voor de God Familie. 
Hij heeft een visie aan de mens te bezorgen. Het is zo 
prachtig dat we het nooit zouden moeten verliezen. Maar de 
Laodiceërs hebben zich verloren in een korte tijdspanne en 
in relatief kleine dingen. God wil hen eeuwig leven en het 
hele universum geven! (Hebreeën 2:7-8).

Hoe jammerlijk beschamend om deze visie te verwerpen!

u i t d r u k k i n g e n  va n  j o h a n n e s

Johannes was een deskundige communicator. De taal die hij 
gebruikt om deze visie te illustreren is indringend en kleurrijk. 
Bedenk de diepten van zijn unieke uitdrukkingen: het laatste 
uur, in den beginne, de uitverkoren vrouw, liefde in de waar-
heid, Logos, de ouderling, getuige. Hij gebruikt krachtige tegen-
stellingen: licht en duisternis, leven en dood, liefde en haat, 
waarheid en leugens, Vader en de wereld, kinderen van God 
en kinderen van de Duivel, leven hebben en geen leven hebben, 
God kennen en God niet kennen, Christus en antichristen. Er 
zijn bij Johannes geen grijze gebieden. Hij dacht dat het het 
laatste uur was—geen tijd om de waarheid te dempen!

De boeken van Mattheüs, Markus en Lukas worden 
de synoptische Evangeliën genoemd, wat inhoudt dat zij 
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allemaal erg op elkaar lijken en elkaar overlappen. Ik geloof 
dat Christus iets verschillends aan Johannes gaf zodat wij de 
andere Evangeliën beter kunnen begrijpen—de geestelijke 
betekenis achter al die woorden. Johannes weidt meer uit 
over het begrijpen van Gods woorden, niet slechts Zijn 
daden. Hij was beschouwend. Hij onderzocht de diepten 
Gods op een speciale manier.

Johannes en zijn broer Jacobus werden “zonen 
des donders” genoemd (Markus 3:17). Kijk naar het boek 
Openbaringen en u zult het snel eens zijn met die evaluatie 
van Johannes—het is het meest profetische boek in de Bijbel, 
gevuld met bliksem en donder zowel geestelijk als fysiek! In 
de brieven van Johannes zie je, op bepaalde manier, een zelfs 
grotere donderslag, omdat zij gaan over Gods eigen mensen 
die hun eeuwig leven kwijt raken! Wat een donderende 
boodschap verkondigde Johannes—en het wordt nog steeds 
verkondigd door de Filadelfia Kerk van God in dit laatste uur.

d e  d i s c i p e l  W e l k e  j e Z u s  l i e f h a d

Johannes was “de discipel die Jezus liefhad.” Hij was de 
enige discipel die deze uitdrukking gebruikte. Waarom? 
Wat betekent dat? Waarom inspireerde God hem om dat zo 
vaak te gebruiken? Ik geloof dat er een boodschap zit in die 
uitdrukking. Het heeft een hoop betekenis voor ons vandaag.

Christus onderwees Johannes over een speciale liefde waar 
de andere apostelen niet over schreven. Johannes kreeg het 
beste onderwijs dat Christus geven kon. Hij had de gelegenheid 
om op een diepgaande manier onderricht te worden door de 
Zoon van God, welke in alle eeuwigheid met God was! Christus 
had een uitzonderlijke opdracht voor Johannes, die een 
hoop te maken heeft met onze opdracht in dit laatste uur!

Zullen u en ik profiteren van de gelegenheid zoals 
Johannes dat deed?

Johannes bracht veel tijd door aanzittende in de schoot 
van Jezus (bijv. Johannes 13:23). Wat een hechtheid hadden 
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ze! Christus was in de schoot des Vaders (Johannes 1:18) en 
onderwees Johannes over Zijn hechtheid met de Vader zodat 
Johannes dit aan ons kon onderwijzen—omdat Christus 
wist dat wij vooral deze Familie eenheid in het laatste 
uur nodig zouden hebben! Wij behoren in de schoot van 
de Vader te zijn en de liefde te begrijpen die Christus had voor 
Johannes en voor elke persoon die Hij schept!

Toen Jezus gekruisigd werd, droeg Hij de zorg voor Zijn 
moeder over aan Johannes (Johannes 19:25-27). Dus Johannes 
was in staat om nog meer over Christus te leren via haar, 
bovenop de speciale één-op-één relatie die hij had met Hem.

Toen Christus na Zijn opstanding op de aarde verscheen was 
Johannes de eerste die Hem herkende: “De discipel dan, welken 
Jezus liefhad, zei tot Petrus: Het is de Heere” (Johannes 21:7). 
Misschien laat dat iets zien over de visie van Johannes.

God is liefde (1 Johannes 4:8, 16). Als u een diepgaand 
onderwerp wilt aanpakken, moet u deze uitdrukking bestu-
deren! Toen Christus klaar was hem te onderwijzen, begreep 
Johannes Gods Liefde waarschijnlijk beter dan enig ander 
Bijbelse schrijver. Hij gaf ons zijn Evangelie, waar diepe 
lessen van liefde in staan; zijn brieven gaan nog dieper in 
op echte liefde; het boek Openbaringen gaat eigenlijk over 
Gods meesterplan van liefde. Christus onderwijst ons door 
Johannes een ongekende liefde. Hij neemt ons diepgaand 
mee in de werkelijke natuur van God.

Johannes laat ons zien dat hoe dichter bij 
Christus we komen te staan, hoe meer we zien hoe 
diep Hij ons lief heeft. En dan zijn we geïnspireerd om nog 
dichter naar Hem toe te groeien—onze liefde voor God groeit. 
Wanneer wij groeien, op de manier zoals Johannes dat deed, 
wordt elk van ons de “discipel die Jezus liefhad”, of liefheeft. 
Johannes liet ons zien hoe God ons persoonlijk en individueel 
lief heeft. Hij onderwees elke persoon die ooit geboren is hoe 
zij “de discipel die Jezus liefheeft” kunnen worden.

God gebruikte Johannes als een krachtig instrument om de 
belangrijkste les van liefde voor de hele mensheid te onderwijzen.
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j o h a n n e s  h a d  d e  o p l o s s i n g

In de eerste eeuw werden dingen zo slecht dat God de 
lamp moest verplaatsen naar de Smyrna era. Gods mensen 
verloren hun eerste liefde. Zij konden niet meer opgewonden 
raken over Gods werk.

Johannes daarentegen verloor nooit zijn eerste liefde! 
Hoe meer ik bestudeer en probeer te reiken naar wat hij 
begreep, hoe meer ik me afvraag hoe het mogelijk is dat wie 
dan ook van Gods waarheid kan afvallen! Hoe kan iemand 
dit kwijt raken—de belangrijkste waarheid die je ooit zou 
kunnen weten?

Hoe los je dit soort problemen op? Met de brieven van 
Johannes. Deze boeken openbaren de oplossing voor het 
Laodicea-probleem. Gods volk in de eerste eeuw begreep 
de liefde van God niet. Johannes zag de afval aankomen, en 
hij probeerde het tegen te gaan door hen deze les van liefde 
aan het verstand te brengen! Johannes besprak voorname-
lijk kwesties van het laatste uur. Nu is de tijd om dit te 
begrijpen! Wat een ramp om in deze tijd af te vallen!

We moeten die liefde diepgaand bestuderen in dit laatste 
uur. We zullen alleen overleven als wij God liefhebben. Wat 
houdt een fysiek gezin bijeen door moeilijke tijden? Meestal 
liefde. Als er liefde is, dan zal een huwelijk overleven. Als 
er liefde is in Gods Kerk, dan zal ons huwelijk met Jezus 
Christus overleven!

God wil dat wij deze liefde hebben en het ook demon-
streren. Dat is waarom wij op deze aarde zijn! Zeggen dat wij 
God worden betekend dat we liefde worden want God 
is liefde!

Zelfs de naam van Johannes duidt op dit doel: Johannes 
betekent God is goedgunstig of genadig, God geeft genadig, 
of Gods gift. God moet ons liefde geven. Hij moet ons ook 
het begrip van liefde geven. Het is niet iets wat wij verstande-
lijk op ons eigen houtje kunnen doen. Liefde is een gift van 
God. Hij geeft dit genadig aan ons. We moeten erom vragen 
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en er voor werken—of we eindigen net als de Laodiceërs! Zij 
zijn en masse van God afgekeerd omdat zij deze liefde voor 
Hem en Zijn waarheid niet hadden.

Onze grootste behoefte vandaag is om de diepe 
liefde die Johannes had te begrijpen!

Jezus verduidelijkte dit aan Petrus in een van hun 
conversaties. “Toen zij dan het middagmaal gehouden 
hadden, zeide Jezus tot Simon Petrus: Simon, zoon van Jonas, 
hebt gij Mij liever [agapao—Gods liefde] dan dezen? Hij 
zeide tot Hem: Ja, Heere! Gij weet, dat ik U liefheb [phileo—
broederlijke liefde]” (Johannes 21:15). Dezelfde uitwisseling 
vond een tweede keer plaats (vers 16).

Uiteindelijk stelde Jezus een andere vraag: “Hij zeide tot 
hem ten derden maal: Simon, zoon van Jonas, hebt gij Mij 
lief (phileo)? Petrus werd bedroefd, omdat Hij ten derden 
maal tot hem zeide: Hebt gij Mij lief? …” (vers17). Christus 
had gevraagd of hij zelfs wel de menselijke, phileo liefde had! 
Wat een serieuze correctie. Maar Petrus wist dat hij de 
liefde van God niet in zich had! Zonder die liefde had 
hij drie maal ontkend Christus te kennen, zelfs nadat hij 
Christus zijn trouw beloofd had.

Woorden betekenen op zichzelf niets! Zonder Gods 
liefde is het simpelweg onmogelijk onze testen te doorstaan 
en trouw aan God blijven, zoals Petrus demonstreerde! Wij 
hebben de liefde van God nodig om te overleven!

De oplossingen voor onze problemen vandaag—of welk 
moment ook—is de liefde die Johannes beschreef. 

s t e r v e n  v o o r  g o d

Na dat gesprek, vertelde Jezus aan Petrus dat hij gemarteld 
zou worden (verzen 18-19). Is sterven om God glorie te 
geven iets slechts? Van wat wij weten zijn alle apostelen, 
behalve Johannes, een gewelddadige dood gestorven. 

Maar er zat Petrus iets dwars. “En Petrus, zich omke-
rende, zag den discipel volgen, welken Jezus liefhad, die 
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ook in het avondmaal op Zijn borst gevallen was, … Als 
Petrus dezen zag, zeide hij tot Jezus: Heere, maar wat zal 
deze?” (verzen 20-21). Hij zal een vermoeden hebben gehad 
of hebben geweten dat Johannes zou blijven leven nadat de 
andere apostelen de marteldood gestorven waren. 

“Jezus zeide tot hem: Indien Ik wil, dat hij blijve, totdat 
Ik kome, wat gaat het u aan? Volgt gij Mij” (vers 22). We 
hebben allemaal verschillende taken. Elk van ons moet 
verder ploegen en niet afgeleid worden door de manier 
waarop God met anderen werkt. Zoals Christus zei, “volgt u 
Mij”! Voor sommige van ons kan dat inhouden dat we voor 
God moeten sterven. Geef niet op—geef niet gewonnen—
begin geen mensen te vertrouwen, zelfs niet als u op het punt 
staat te sterven. Volg alleen Christus.

Dit was een zware test voor Petrus, maar in wezen 
vertelde Christus hem, “Volg Mij tot je dood! En maak je 
geen zorgen over Johannes!”

Hoeveel liefde heeft u voor God tijdens uw moeilijkste 
beproeving?

Door te zeggen, Wat gaat het u aan indien Johannes 
blijft totdat Ik terugkeer? stond Christus de discipelen toe 
om te denken dat Hij zeer spoedig terug zou keren. Hij wist 
dat Johannes niet zou blijven leven tot Zijn terugkeer. Maar 
Hij wist ook dat het gebrek aan kennis bij hen hierover hen 
ongetwijfeld zou helpen motiveren.

Zoals ik heb uitgelegd, Christus had een krachtige 
opdracht voor Johannes. Ik ben dankbaar dat God Johannes 
liet leven en niet Petrus, want ik denk niet dat Petrus deze 
taak zo goed zou hebben kunnen doen als Johannes het heeft 
gedaan. (Evenals Johannes niet zo effectief een leidende 
apostel had kunnen zijn zoals Petrus die was.)

U kunt beginnen te begrijpen—als u de panoramische 
visie van Johannes overneemt—dat we ons moeten onder-
werpen aan de manier waarop Christus de dingen doet. God 
weet wat Hij doet. Wij weten zo weinig! We moeten God 
niet betwisten of doen alsof wij verkeerd behandeld zijn. 
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Het feit is dat God ons LIEF heeft, en als wij iets anders 
denken dan staan we naast de realiteit!

Natuurlijk zou het niet eenvoudig zijn om te weten dat je 
gemarteld gaat worden. Maar wat als je de gelegenheid hebt 
om je fysieke leven op te offeren voor God, zoals Christus 
dat voor jou heeft gedaan? Zou dat niet edelmoedig zijn?
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Niemand in deze wereld weet wat het 
betekent om een getuige voor God te 
zijn. De meesten van Gods mensen 

weten het niet eens!
Een getuige zijn voor God is niet makkelijk, maar er 

komt een beloning bij kijken die ons verstand te boven gaat. 
Dus stop niet met lezen tot je het inspirerende resultaat ziet. 

Aan het einde van het evangelie van Johannes staat, 
“Deze is de discipel, die van deze dingen getuigt, en deze 
dingen geschreven heeft; en wij weten, dat zijn getuigenis 
waarachtig is” (Johannes 21:24). De apostel Johannes gaf een 
waarachtige getuigenis.

Het woord getuigenis is vertaald vanuit het Griekse 
marturia, wat komt van het woord martus, en martelaar 
betekent. Soms gaat het Christelijke leven werkelijk om 
sterven voor een doel. Het betreft altijd het geven van je 
leven—het zijn van een levend offer—voor dit doel. Maar 
doodgemarteld worden is slechts het einde van een fysiek 
leven. Wat volgt is eeuwig leven.

Het woord getuigt betekent ook wel getuige, en is verge-
lijkbaar met het woord getuigenis. Johannes was een goede 

Getuige–het woord 
dat niemand begrijpt!

5
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getuige. Hij was bereid om aan elke willekeurige beproeving 
onderworpen te worden—zelfs sterven—in zijn getuigenis 
voor Christus. Dit is het soort getuigen dat Christus van ons 
allemaal verlangt.

Het woord getuige onthult de diepte van onze 
toewijding en liefde voor Christus. Het woord getuige 
is veel sterker dan de manier waarop het tegenwoordig 
meestal gebruikt wordt! 

We moeten begrijpen wat Christus bedoelt als Hij zegt 
“volg Mij”, of wanneer we zeggen dat we 100 procent achter 
Gods werk staan.

Brengen wij een rechtvaardige getuigenis voort door de 
manier waarop wij leven of sterven?

g e t u i g e n i s  g e v e n

Kijk nogmaals naar het begin van Johannes’ eerste brief: 
“Hetgeen van den beginne was, hetgeen wij gehoord hebben, 
hetgeen wij gezien hebben met onze ogen, hetgeen wij 
aanschouwd hebben, en onze handen getast hebben, van het 
Woord des levens;

(Want het Leven is geopenbaard, en wij hebben het 
gezien, en wij getuigen, en verkondigen ulieden dat eeuwige 
Leven, Hetwelk bij den Vader was, en ons is geopen-
baard.)” (1 Johannes 1:1-2). Dit gaat over leven—over leven 
voor eeuwig!

Merk op: In vers 2 zei Johannes dat hij zou “getuigen, 
en verkondigen ulieden dat eeuwige Leven, Hetwelk bij den 
Vader was, en ons is geopenbaard.” Hij gaf getuigenis van 
het Woord, die voor eeuwig met de Vader had geleefd. Hij 
gaf getuigenis van de Vader en de Zoon van God, of van de 
God Familie.

Degene die “ons is geopenbaard” gaf het grootste offer dat 
een mens zich ooit kan bedenken. Dit was God—het Woord—
die kwam om “de Vader te verkondigen”. Johannes zou een 
getuige van Hem zijn en eveneens de Vader verkondigen.

58

h e t  l a a t s t e  u u r



Het is moeilijk te zien hoe Johannes in twee verzen nog 
meer zou kunnen zeggen. En sommige van deze woorden 
hebben een veel diepgaandere betekenis dan de manier 
waarop ze vandaag gebruikt worden, wat het nog opwin-
dender maakt. Laten we het woord getuige nader bestuderen.

Geen enkele schrijver in de Bijbel legt op dezelfde 
manier de nadruk op het woord getuige zoals Johannes dat 
doet. Hij gebruikt het woord acht keer in zijn brieven en 
21 keer in zijn Evangelie; de andere evangeliën gebruiken 
het samen in totaal 18 keer. De Anchor Bible zegt: “Het 
werkwoord martyrein, ‘getuigenis geven, getuigen’, en het 
zelfstandig naamwoord martyria, ‘getuige, getuigenis’, 
komen een totaal van 64 keer voor in [het Evangelie van] 
Johannes en de brieven (werkwoord 43 keer; zelfstandig 
naamwoord  21). De 33 keer dat het werkwoord in [het evan-
gelie van] Johannes wordt gebruikt kunnen gezet worden 
tegenover een totaal gebruik van twee keer in de drie synop-
tische Evangeliën, een contrast dat aangeeft in hoeverre de 
atmosfeer van juridische wet en beproevingen de gedachten 
van Johannes domineerden.” Johannes sprak veel over wet 
en beproevingen. Waarom? Omdat door het onderhouden 
van Gods wet van liefde en door ons te verheugen in onze 
beproevingen wij God worden! Dat is hoe we God lief 
hebben en getuigen aan de mensheid. 

De apostel Johannes legde meer de nadruk op GETUIGE en 
GETUIGENIS dan alle andere apostelen samen! Misschien was 
dit omdat Christus hem persoonlijk meer diepgaande liefde 
onderwees. Johannes uit die liefde in woorden als getuige.

Westcott zei, “De boodschap die [de Apostel] Johannes over 
moet brengen in zijn Evangelie is de waarheid, en dit wordt aan 
de mens toevertrouwd door verschillende vormen van getuigen. 
Er is niets in de synoptische evangeliën dat voorbereid op de 
opmerkelijke ontwikkeling die hij geeft aan dit idee.”

Waarom legt Johannes zo de nadruk op getuige? De 
Hebrew-Greek Study Bijbel zegt, “Martus wordt gebruikt als 
een benaming van hen die de dood zijn gestorven als gevolg 
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van het belijden van Christus.” In Openbaringen 1:5 wordt 
Christus de getuige genoemd—de martelaar! 1 Petrus 2:21 
zegt dat wij Zijn voorbeeld moeten volgen.

Thayer’s Lexicon zegt dat martus  verwijst naar 
“Voorbeelden die de kracht en oprechtheid van hun geloof 
in Christus bewezen door een gewelddadige dood te onder-
gaan.” Met andere woorden, martus betekent getuigen van, of 
zichtbaar maken van, Christus—of je nu leeft of sterft!

Het woord getuige geeft ons een diepgaand inzicht in wat 
het betekent om God lief te hebben. 

Als je niet groeit in deze liefde, dan ben je stervende!
Veel van Gods mensen vandaag zijn geestelijk aan het 

sterven. Je kunt de stank van mensen die op die manier 
sterven niet ruiken, maar God kan het helder voor zich 
zien! Voor een Vader, om Zijn zonen te zien sterven 
omdat zij hem niet lief hebben, is het meest verschrikkelijke 
wat Hij ooit zou kunnen zien. Dat is de vreselijkste stank van 
alles voor onze Vader!

De Vader test en beproeft ons om te kijken wat voor 
soort getuige wij zullen zijn—hoeveel we Hem lief hebben. 
Het is alleen maar natuurlijk dat Hij test hoeveel liefde 
wij hebben in onze verloving met Zijn Zoon. Een huwelijk 
zonder liefde is verschrikkelijk.

Kunnen wij—de bruid van Christus—onze 
liefde tot aan het einde toe bewijzen—zoals onze 
Echtgenoot dat al gedaan heeft?

Let op het volgende succes verhaal: “Er was een mens 
van God gezonden, wiens naam was Johannes [de Doper—
niet de apostel]. Deze kwam tot een getuigenis, om van het 
Licht te getuigen, opdat zij allen door hem geloven zouden” 
(Johannes 1:6-7). Hielden de mensen van Johannes de Doper 
omdat hij getuigenis gaf van Christus? Nee—hij werd in feite 
in de gevangenis gegooid, waar hij zijn grootste werk deed. 
Hij was tot het laatste moment van zijn leven een getuige voor 
God. Toen liet Herodus het hoofd van Johannes op een schotel 
bezorgen. Wat een nobel einde! Waarom was hij een getuige? 
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Zodat de mensen “geloven zouden”—zowel degene in de tijd 
van Johannes, als degene die over hem gelezen hebben of 
zullen lezen door alle eeuwen heen. Wat een voorbeeld! Hij 
stierf zoals Christus deed. Dat is een goed voorbeeld van wat 
het betekend om “van het Licht te getuigen”! We lezen er in 
deze tijd over, en het sterkt ons geloof.

Vandaag wandelen wij in datzelfde geloof zodat anderen 
zullen geloven. Ons voorbeeld is de meest krachtige 
manier waarop wij anderen kunnen helpen geloven!

Johannes “kwam tot een getuigenis, om te getuigen”. 
De Companion Bible zegt dat dit betekent “met een visie om 
te getuigen, niet slechts om een getuigenis te zijn.” We 
moeten een doener zijn van wat we hebben geleerd—bewijs 
leveren om te ondersteunen wat we zeggen. Onze daden 
moeten overeenkomen met onze woorden. Als de last zwaar 
is, blijven we het voortdurend dragen. Het is onze plicht om 
een goede, eervolle getuigenis te geven van het licht.

Vanwege zijn boodschap en het voorbeeld dat Johannes 
de Doper gaf, werd hij in de gevangenis gegooid en later 
onthoofd. Hij gaf alles aan God en God antwoordde door 
te zeggen, “onder degenen, die van vrouwen geboren zijn, 
is niemand opgestaan meerder dan Johannes de Doper …” 
(Mattheüs 11:11). Johannes bewees zijn liefde voor God. 

De Apostel Johannes legde herhaaldelijk de nadruk op het 
woord getuige. Hij hamerde stevig op dit woord. Hij wilde dat 
wij zouden begrijpen dat we hier zijn om ons te gedragen als 
zonen van de Vader—“Weest dan gijlieden volmaakt, gelijk uw 
Vader, Die in de hemelen is, volmaakt is” (Mattheüs 5:48). Dat is 
hoe we getuigen—we leven zoals onze Vader en Christus. Dat is 
hoe we kwalificeren om leden te worden in Gods Familie.

We zijn eervolle getuigen als we anderen lief-
hebben zoals Christus ons heeft lief gehad! God is liefde, 
en we moeten Gods liefde uiten als een manier van leven. 

Onze getuigenis van liefde—geven en offeren voor Gods 
werk—is hoe we uit deze wereld komen. Dit is een vorm van 
getuigen die je alleen ziet in Gods uitverkorenen.
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Wat heeft dit woord getuige een diepgaande betekenis!
Wij zijn geroepen om Gods boodschap aan de gehele 

mensheid bekend te maken door onze voorbeelden en Gods 
werk—“opdat zij allen door hem geloven zouden”. Gods 
werk kan niet gedaan worden zonder mensen die zulke 
voorbeelden geven. De enige manier dat men kan geloven 
is door deze boodschap, en we onderwijzen het meest door 
ons voorbeeld. Uiteindelijk zullen we de hele mensheid 
bereiken. Wat een nobel en monumentaal doel!

Natuurlijk is dit geen makkelijke boodschap om te 
verkondigen. Mensen van duisternis proberen altijd het licht 
te vernietigen.

Maar als u opkomt voor God, dan komt God op 
voor u! Dat is wat u wilt—om, aan het einde van alles, die 
zoete woorden te horen: Goed gedaan, gij goede en getrouwe 
dienstknecht (Mattheüs 25:21). Goede getuige!

o p o f f e r e n d e  l i e f d e

Zelfs in deze wereld zie je soms weleens een kind dat dood 
gaat aan kanker of iets dergelijks, en ouders zo vol met liefde 
dat ze al wat mogelijk zouden doen om in de plaats van dat 
kind te sterven. 

Dat is slechts phileo, of broederlijke liefde! Toch gaat 
het zeker in de richting van het soort liefde waar God over 
spreekt—waarbij je zo veel van God houdt dat je liever 
zou sterven dan je Vader teleur te stellen! Dit is mijn 
Vader en mijn Man, zou je kunnen denken. Zij hebben hun 
leven voor mij gegeven, en ik wil net zijn zoals zij! Ik wil me 
gedragen alsof ik in hun Familie hoor! En dus ben je bereid 
om te sterven. Dat is de liefde van God. We moeten onze 
majestueuze Vader en Jezus Christus lief hebben.

Dat is de manier waarop wij het voorbeeld van 
Christus volgen. Hij getuigde van de waarheid tot het einde. 
Johannes 18:37 laat Christus zien die voor Pilatus staat, op het 
punt om gedood te worden, en getuigenis geeft van de 
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waarheid! Iedereen om Hem heen zag dat. We lezen erover 
en weten er allemaal vanaf. 

Christus hield van Zijn Vader en van de mensheid 
tot de dood toe.

Laat me dit nogmaals herhalen: Getuigenis geven van de 
waarheid betekent leven volgens Gods waarheid, zelfs al je 
ervoor moet sterven!

Johannes 3:16 laat zien dat onze Vader de wereld zo lief 
heeft dat Hij Zijn enig geboren Zoon ervoor gaf. Wij bouwen 
een zodanig soort liefde op—al het fysieke te riskeren omdat 
wij Gods gezin lief hebben. Dat is het soort familie liefde dat 
voor eeuwig stand zal houden! Er is niets zo mooi als dat!

Jezus zei, “Indien Ik van Mijzelven getuig, Mijn getui-
genis is niet waarachtig” (Johannes 5:31). Hij kwam geen 
getuigenis geven van Zichzelf! Als wij van onszelf getuigen 
is het niet waarachtig. Dat is wat de Laodiceërs doen. We 
zijn hier met één doel, en dat is om van God te getuigen! 
Agape liefde, of Gods liefde, loopt niet met zichzelf te koop—
het getuigt van de Vader en de Zoon.

God is liefde. Als we zeggen dat wij worden als God, dan 
betekent dit dat we liefde worden—doordat we leven en 
sterven voor Hem.

Zoals 1 Johannes 1:2 zegt, het eeuwige leven van Christus 
manifesteerde zich als een mens. Hij vernederde Zichzelf 
op die manier en stond toe dat Hij zozeer gemarteld werd 
dat Hij er niet meer als een mens uitzag (Jesaja 52 en 53). 
Dat is hoe Hij getuigde voor God! Wij streven naar “Want 
dat denken zij in u, hetwelk ook in Christus Jezus was; Die 
in de gestaltenis Gods zijnde, geen roof geacht heeft Gode 
even gelijk te zijn; Maar heeft Zichzelven vernietigd, de 
gestaltenis eens dienstknechts aangenomen hebbende, en 
is den mensen gelijk geworden; En in gedaante gevonden 
als een mens, heeft Hij Zichzelven vernederd, gehoorzaam 
geworden zijnde tot den dood, ja, den dood des kruises” 
(Philipenzen 2:5-8). God wil dat wij denken zoals Hij 
denkt! Dat is wat bekering inhoudt. We zullen de reikwijdte 
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van dat offer door de Vader en de Zoon moeten begrijpen, en 
onze gedachten van onszelf afkeren. We zijn allemaal veel te 
veel zelfgericht. Dit is een opofferende liefde.

Christus zei, “Een nieuw gebod geef Ik u, dat gij 
elkander liefhebt; gelijk Ik u liefgehad heb, dat ook gij 
elkander liefhebt.” (Johannes 13:34). Dit is geen gehoorzaam-
heid naar de letter-van-wet.

Kunt u deze ongelofelijke diepte begrijpen—
anderen liefhebben zoals Christus u heeft lief 
gehad? En Hij wil dat wij God liefhebben op dezelfde 
manier zoals Hij God lief heeft gehad. Hij noemt dit 
een “nieuw gebod” omdat het alleen mogelijk is te gehoor-
zamen met de Heilige Geest—het is de Heilige Geest in 
onszelf gebruiken en dan DE LIEFDE VAN GOD hiermee 
tot uitdrukking brengen. Dat is het geven en opofferen 
voor God en elkaar zoals Christus het deed.

Lees alstublieft dat vers en die paragraaf nogmaals en 
verzeker u ervan dat u het begrijpt! Dit is waarschijnlijk het 
meest diepgaande onderwerp dat er in de Bijbel te vinden is!

Dit is het echte, overvloedige leven—zelfs als wij 
fysiek sterven! Gedurende de jaren van mijn dienaarschap 
heb ik een aantal mensen gezien die fysiek voor mijn ogen 
aan het wegrotten waren en toch elke stap trouw aan God 
bleven tot aan het einde! Al is het grotesk om te zien, vanuit 
Gods perspectief is het een van de meest statelijke en 
nobele voorbeelden op de aarde! Als iemand trouw is in dat 
soort omstandigheden, dan geeft hij of zij getuigenis van 
de Vader! Wat een waardevol, uitzonderlijke schoonheid 
dat heeft! Ik weet dat ik die mensen weer zal zien, en zij 
zullen voor eeuwig en eeuwig leven! Als zij zijn opgestaan 
uit de doden, zullen ze die beproeving niet erg lang meer 
herinneren. Ze zullen eeuwig leven hebben!

Bent u bereidt om op God te vertrouwen om u te 
genezen, nu of in de opstanding? Wel gedaan, gij goede en 
getrouwe dienstknecht, zal Hij zeggen als wij Hem tot het 
eind toe vertrouwen.
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e e u W i g  l e v e n

1 Johannes 5:6 verklaart “de Geest is het, Die getuigt”. 
Op deze manier getuigenis geven is geen FYSIEKE 
inspanning. Zonder God kunnen wij niets! Alleen 
Gods Geest kan zoiets krachtigs en geweldigs bereiken! 
Zoals ik al heb geschreven, de Heilige Geest is het grootste 
geschenk in het hele universum. Toen Christus opkwam uit 
het doopwater, zag Hij de Geest van God “nederdalen, gelijk 
een duive, en op Hem komen” (Mattheüs 3:16). God wil dat 
we ons realiseren dat wanneer wij gedoopt worden, we het 
eeuwig leven in embryo ontvangen! Het is in u! Wat is 
dat waard? We kunnen alle dingen doen met de Geest van 
Christus in ons (Philipenzen 4:13). Met die Geest kunnen wij, 
net als Johannes de Doper, getuigenis geven van het Licht. 
En aan het einde van alles, kunnen ook wij die woorden 
horen, wel gedaan. Wat een toekomst biedt God ons aan.

Ik kan begrijpen waarom dit leven soms zo gevaarlijk 
moet zijn. Met iets dat zo schitterend en majestueus is 
in onze toekomst, moet er een mate van gevaar zijn om 
het te bereiken—een risico! Zelfs God de Vader en Jezus 
Christus moesten het ultieme risico nemen, omdat dit zo 
ontzagwekkend is—de grootste prestatie die God 
kan bereiken: Zichzelf herscheppen!

i n  d e  b o e Z e m  va n  d e  va d e r

“Hetgeen wij dan gezien en gehoord hebben, dat verkondigen 
wij u, opdat ook gij met ons gemeenschap zoudt hebben, en 
deze onze gemeenschap ook zij met den Vader, en met Zijn 
Zoon Jezus Christus” (1 Johannes 1:3). Onze gemeenschap is 
met de Vader en Zijn Zoon.

De Vader wordt als eerste genoemd omdat Hij het Hoofd 
is van de Familie. Dit is een van de meest diepgewor-
telde waarheden in de Bijbel. Wanneer we groeien wordt 
dit begrip verdiept en worden onze levens enorm verrijkt.
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Er zijn veel slechte invloeden in deze wereld die onze 
fysieke families vernietigen. Satan weet dat hij naties kan 
vernietigen door families te verwoesten.

Het fysieke gezin is slechts een type van Gods liefdevolle 
Familie. Satan weet dat hij geestelijk Israël (Gods Kerk) kan 
verwoesten door Gods Familie visie te vernietigen! 

Satan verwoestte Gods werk door middel van de 
Laodiceërs door te zorgen dat zij hun Vader niet meer eerden 
(Maleachi 1:6). Zij hebben niet langer gemeenschap met de 
Vader en Jezus Christus. Eerst vernietigde Satan hun 
begrip over de Vader. Als resultaat werd de Kerk verdeeld; 
95 procent van Gods mensen stopten met het eren van de 
Vader. Op deze manier verbraken de Laodiceërs hun verlo-
ving met de Zoon. Nu is Christus niet langer in staat hen te 
leiden om Zijn werk te doen. Zij hebben God niet lief genoeg 
om Zijn werk te doen. 

Wat is het evangelie? Het is het goede nieuws van het 
komende Koninkrijk, of de Familie, van God. Dus als je de 
Vader niet eert, dan heb je het evangelie verloren—dan 
ben je het enige begrip dat werkelijk belangrijk is kwijt geraakt!

Onze gemeenschap hoort te zijn in de context van Gods 
Familie en onze verloving met Christus. We kunnen de 
diepten hiervan niet eens beginnen te doorgronden 
zonder Gods Heilige Geest. De wereld begrijpt niet wat het 
is om gemeenschap te hebben met God—zij zijn afgesneden 
(Genesis 3:22-24). Tenzij onze gemeenschap met de Vader is en 
met de Zoon, zijn wij slechts één van de vele misleidde kerken.

Herbert W. Armstrong was een vader voor Gods 
Kerk (zoals Paulus ook een vader was voor de Korintiërs; 
1 Korinthe 4:15). Wij zijn allemaal, direct of indirect, door 
hem tot God gekomen. De heer Armstrong werd door God 
gebruikt om ons te leiden in een liefdevolle Familie relatie.

De Laodiceërs verwierpen de heer Armstrong’s positie 
en het meeste van Gods openbaringen die door hem werden 
onderwezen. Dat was de meest belangrijke manier 
waarop zij de gemeenschap die zij met de Vader hadden 
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verbroken hebben. Is het logischerwijs mogelijk om een 
familierelatie met God te hebben en tegelijkertijd de man te 
verwerpen die God gebruikte om alle dingen te herstellen?

In de brieven van Johannes wordt de Vader 17 keer, en 
de Zoon 25 keer genoemd. Johannes geeft ons een diepgaand 
perspectief op Gods Familie. En de Filadelfia Kerk van God 
onderwijst deze waarheid niet alleen, maar onderhoudt ook 
gemeenschap met de Vader en de Zoon.

We kunnen de meest persoonlijke relatie met onze 
Vader hebben. Johannes vertelde in zijn Evangelie dat 
Christus ons zou leiden in de “boezem van de Vader” 
(Johannes 1:18). Niets in deze wereld komt in de buurt 
van dit niveau van intimiteit.

In de boezem van de Vader zijn, is de ultieme liefde 
voor onze Vader. Er is geen band in het Universum die zo 
innig en hecht is als deze relatie! Wij kunnen in de boezem 
van de Vader zijn! Hoe tonen we deze hechtheid? 
Door Gods Familie boodschap aan deze wereld te 
verkondigen op dezelfde manier als Johannes  deed. 
Geen andere religie begrijpt wie en wat God is. Zij begrijpen 
de boodschap van de Vader niet. Zij begrijpen niet wat het 
betekent om in de boezem van de Vader te zijn.

Elk van ons moet uitbundiger groeien in deze gemeen-
schap met de Vader en de Zoon. Alleen Jezus Christus kan 
ons in de “boezem van de Vader” leiden. Dit is de meest 
hechte familie relatie die er is.

Wat een krachtig woord—boezem! Christus is in de 
boezem van de Vader en leidt ons naar diezelfde rijke, innige 
Familie relatie. Dit woord omschrijft de diepte van onze 
liefde voor de Vader en de zoon.

Welk ander woord kan onze Gods Familie liefde beter 
omschrijven dan de boezem?

v e r v u l d  m e t  b l i j d s c h a p

“En deze dingen schrijven wij u, opdat uw blijdschap vervuld 

67

G e t u i g e — H e t  W o o r d  D a t  N i e m a n d  B e g r i j p t !



zij” (1 Johannes 1:4). Vergeet niet dat deze boodschap voor-
namelijk bedoeld is voor het laatste uur. God wilde dat 
Zijn Kerk in de eindtijd in staat is om deze woorden te 
bestuderen. Hij wil dat wij het hebben van gemeenschap 
met de Vader en de Zoon grondig begrijpen—zodat “uw 
blijdschap vervuld zij”, zelfs gedurende een vurige 
beproeving, zoals Johannes die meemaakte.

Is de PCG vervuld met blijdschap? Dat is wel de 
bedoeling. Aangezien wij op het punt staan Christus te 
assisteren om deze wereld te vervullen met blijdschap. 
Dat is waarom we deze boodschap in een boekje opschrijven, 
zodat we de diepte van Gods liefde kunnen bestuderen en 
doorgronden. Christus staat op het punt terug te keren! 

Satan is vervuld met ellende, en hij wil onze relatie met 
God en de volle blijdschap die dit geeft vernietigen.

Onze dienaren moeten een voorbeeld van blijdschap 
geven aan de leden—medewerkers zijn van hun blijdschap 
(2 Korinthe 1:24). 

Als je die blijdschap niet hebt, ga dan op je knieën totdat 
je het krijgt!

Kleine kinderen die op de juiste manier zijn opgevoed 
zijn vol met blijdschap, en zij inspireren volwassenen om ook 
vreugdevol te zijn. Geestelijke kinderen zouden ook blijdschap 
moeten hebben en het in anderen inspireren. We zullen een 
dergelijk voorbeeld zijn als wij onze Vader ons leven laten 
besturen. Het zal ons vervullen met blijdschap! We moeten 
worden als kleine kinderen (Mattheüs 18:1-3). Als wij God 
onderdanig liefhebben, dan krijgen wij Zijn blijdschap. Volle 
blijdschap komt door gemeenschap met de Vader en de 
Zoon. Dit is een onbreekbare garantie van God.

d e  v i s i e

De eerste vijf verzen van 1 Johannes vormen de kernvisie 
van de brieven van Johannes. Laten we deze verzen eens 
als een geheel bekijken en ze samen beschouwen. “Hetgeen 
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van den beginne was, hetgeen wij gehoord hebben, hetgeen 
wij gezien hebben met onze ogen, hetgeen wij aanschouwd 
hebben, en onze handen getast hebben, van het Woord des 
levens; (Want het Leven is geopenbaard, en wij hebben het 
gezien, en wij getuigen, en verkondigen ulieden dat eeuwige 
Leven, Hetwelk bij den Vader was, en ons is geopenbaard.) 
Hetgeen wij dan gezien en gehoord hebben, dat verkondigen 
wij u, opdat ook gij met ons gemeenschap zoudt hebben, 
en deze onze gemeenschap ook zij met den Vader, en met 
Zijn Zoon Jezus Christus. En deze dingen schrijven wij u, 
opdat uw blijdschap vervuld zij. En dit is de verkondiging, 
die wij van Hem gehoord hebben, en wij u verkondigen, 
dat God een Licht is, en gans geen duisternis in Hem is” 
(1 Johannes 1:1-5). Dit is ongetwijfeld een van de meest inspi-
rerende visies in de Bijbel. Dit is de overstijgende visie die 
verloren ging in de Efeze-era van Gods Kerk. En dat is de 
reden dat de meeste leden toen en in deze tijd rebelleerden!

De meeste mensen snakken naar zonneschijn en licht. 
We moeten leren te snakken naar geestelijk licht. Met het 
licht, zien we hoe we al onze problemen kunnen oplossen. 
Gods licht moet onze slechte menselijke natuur veranderen. 
Met Christus in ons, zijn we het licht in deze donkere en 
slechte wereld. Spoedig zullen we Christus helpen om deze 
wereld te vullen met licht.

De Laodiceërs zijn blind omdat ze niet in Gods licht 
wandelen. Zij ontvangen geen nieuwe openbaring van God om 
hen te leiden. Hun werk is slechts een kleine menselijke poging. 

In vers 1 benadrukt en verheerlijkt Johannes het Woord. 
Waarom? De Vader heeft alle dingen gemaakt door het Woord 
(Efeze 3:9).Vervolgens kwam het Woord, die eeuwig is, naar de 
aarde, werd uit vlees geboren en stierf voor de mensheid. 

Woord betekent Woordvoerder. Hij spreekt voor de God 
Familie. Wat een boodschap heeft Hij voor de mensheid!

Johannes geeft ons het perspectief van God—
zodat we deze visie kunnen zien zoals God het ziet! 
Als we het door Gods ogen bekijken zullen we nooit opgeven. 
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Johannes is de enige schrijver uit het Nieuwe Testament 
die uitleg geeft over het Woord, met hoofdletter W. Er zit 
ontzagwekkende diepte in het originele Griekse woord Logos. 
Dit moet een groot onderdeel geweest zijn van het onderwijs 
dat Christus aan Johannes gaf toen Hij zoveel tijd met hem 
doorbracht. Johannes beschrijft de Logos in zijn Evangelie, 
zijn brieven en in het boek Openbaringen. Logos verduidelijkt 
de God Familie op een spectaculaire manier. Logos zou 
wel eens het meest veelzeggende woord in de Bijbel 
kunnen zijn! Het is een enkel woord dat diepte en betekenis 
geeft aan Gods meesterplan. Als je de betekenis van dit ene 
woord begrijpt, weet je dat dit Goddelijke Wezen naar de aarde 
kwam nadat Satan rebelleerde en iets nieuws uitvoerde voor de 
mensheid. (Ons inspirerende boek “Het ongelofelijk menselijk 
potentieel” legt dit ontzagwekkende meesterplan uit.)

De apostelen hebben “getast … het Woord des Levens”. 
Zij kenden Hem intiem doordat zij 3½ jaar bij Hem hadden 
geleefd. Johannes wilde niet dat hij of de andere discipelen 
in dat era en in de tijden erna, ooit zouden vergeten wie het 
Woord was. 

Dit was de Logos die met God was voordat er een schep-
ping had plaats gevonden—en vervolgens kwam Hij naar de 
aarde en stierf voor ons.

Het Woord is vlees geworden—God werd een 
mens—zodat wij zonen van God zouden kunnen 
worden! Dit is extreem belangrijke geschiedenis. We 
mogen Satan niet toestaan dit van ons af te pakken. 

Deze Logos werd de “Zoon des Allerhoogsten”. Nu is er 
een Vader en een Zoon—Familie. De gehele mensheid zal 
worden uitgenodigd om een onderdeel te worden van die 
Familie en over het universum te regeren, een taak waarvoor 
de engelen faalden om te kwalificeren!

Deze geschiedenis en visie van het Woord behoedde 
Johannes ervoor zijn eerste liefde te verliezen. De meesten in 
de Efeze-era (de Kerk in de eerste eeuw)verloren hun eerste 
liefde omdat zij deze visie verwierpen.
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Vers 5 zegt ons dat we deze visie moeten verkon-
digen. Dit is de boodschap van het Woord en het moet 
VERKONDIGD worden zodat de mensen gemeenschap 
kunnen hebben met de Vader en Zijn Zoon! Het zou 
onze grootste passie moeten zijn om deze God Familie 
boodschap te verkondigen.

Beschrijft dit u en mij?
Geen wonder dat Johannes bleef praten over het 

verkondigen van deze visie. Dit is de meest inspirerende 
boodschap die er is en die er ooit zal zijn! Hij kon zich-
zelf nauwelijks inhouden. Hij moest het uitschreeuwen tegen 
de Kerk en de wereld over deze super ongelofelijke toekomst 
voor de mensheid. En hij had een klein aantal volgelingen die 
bereid waren hun leven te geven om hem te helpen ongeacht de 
vervolging die ze te verduren hadden. Wat God had geopen-
baard zou verkondigd worden.

Dit is het inspirerende deel aan het getuige zijn voor God. 
Onze Echtgenoot is het Woord—de Woordvoerder. Wij 

zijn Zijn bruid en moeten Hem helpen om Zijn ontzagwek-
kend inspirerende visie te verkondigen. Dit is de enige 
manier waarop Christus Zijn boodschap vandaag de 
dag verkondigd—door Zijn bruid! Wij tonen liefde voor 
onze Echtgenoot als we Zijn boodschap verkondigen. Dit 
is de manier waarop de vrouw van Christus zichzelve heeft 
bereid (Openbaringen 19:7).

Laat me herhalen WAAROM Johannes zo diep-
zinnig was. Door zijn intieme relatie met Christus zag hij 
vanuit het perspectief van de Schepper.

De andere discipelen werden vermoord maar Johannes 
leefde en leerde verder en stierf als een oude man. Hij bleef 

“de diepten Gods” onderzoeken. En God gebruikte hem om 
ons allemaal te onderwijzen.

Nooit meer in alle eeuwigheid zullen de heiligen 
een grotere kans op glorie hebben! Wat God ook open-
baart, we verkondigen die openbaring of we zijn schuldig 
aan het bloed van de wereld. Johannes kreeg tragisch genoeg 
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lang niet genoeg hulp van Gods mensen, net als wij vandaag 
ook niet krijgen. Maar toch wordt de boodschap verkondigd.

In deze vijf kernverzen, slaat Johannes de schepping van 
de engelen over. Dat komt omdat God weet dat de engelen 
niet gekwalificeerd hebben om het universum te regeren. 
Alleen Gods zonen, met Zijn karakter, kunnen de kosmos 
regeren. En God herschept Zichzelf nu in ons met die prach-
tige verantwoordelijkheid als doel.

Aan ons wordt nu de opdracht gegeven om het 
karakter van de Vader te ontwikkelen (Mattheüs 5:48). Aan 
de engelen werd nooit een dergelijk overschrijdend doel 
gegeven. Dat is waarom we heftige testen en beproevingen 
moeten doorstaan. De eerstelingen worden voorbereid 
om te regeren over de engelen, het universum, en 
over andere zonen van God! Voor deze meest verheven 
roeping die God ooit iemand zal geven moeten we wel 
gekwalificeerd zijn. We zijn Gods Familie—bestemd om 
bouwers van het universum te worden!

De Duitse politicus, Franz Joseph Strauss, zei het 
volgende over het mooie Ambassador College onder de heer 
Armstrong, “Je ziet wat je voor de wereld kan doen, als je 
Ambassodor College ziet”.

Tegenwoordig hebben we Herbert W. Armstrong 
College, dat naar Ambassador College gemodelleerd is. Als 
je de schoonheid van beide campussen hebt gezien, kan je 
zien wat we kunnen doen voor deze wereld en voor 
het universum!

De heer Strauss zei het volgende over de dag dat hij 
Ambassador College bezocht, “Het was de grootste geeste-
lijke verrijking die ik ooit gehad heb.” Alleen al het proeven 
aan Gods meesterplan verrijkt onze geest. Gods Familie 
begrijpen zorgt er altijd voor dat onze geest wordt verrijkt! 
We beginnen ver—ver—ver in een toekomst te kijken die 
gevuld is met ongelofelijk potentieel en volle blijdschap! We 
zien deze slechte, hopeloze wereld erg spoedig tot een abrupt 
en catastrofisch einde komen. 
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h e t  d o e l  va n  o n s  W e r k

Een God uit de noordelijke hemelen kwam naar de Aarde 
en werd vlees en bloed, daarmee het verlies van eeuwig leven 
riskerend. Mislukking zou de Vader overlaten als enige 
overgebleven God voor alle eeuwigheid.

Denk er eens dieper over na wat falen betekend zou 
hebben voor onze Vader—de rest van alle eeuwigheid zou 
Hij moeten doorbrengen als enige God in het universum! 
Dan kun je het soort liefde dat Hij voor Zijn schepping heeft 
veel beter begrijpen. 

Kunnen we dit liefdevolle offer van God volledig door-
gronden? Onze verbeelding wordt uitgedaagd door deze 
universumopschuddende waarheid. Wij zijn de ontvangers 
van deze ongeëvenaarde daad van liefde.

Een “eeuwig leven”, welke God was, het Woord, kwam 
en stierf voor ons. De mensheid zou hiervan boven alles 
opgewonden moeten raken. Het was het begin van waar-
schijnlijk miljarden zonen in Gods Familie.

Omdat wij deze door God opgedragen boodschap 
onderwijzen, worden we bijna overladen met nieuwe 
openbaringen! Dit zou ons duidelijk moeten maken wat 
deze boodschap betekent voor de Vader en de Zoon. 
Openbaring komt omdat we onze Vader en onze Echtgenoot eren.

De diepste soort EENHEID komt van God. Dit is 
de eenheid die God en de Logos voor alle eeuwigheid 
hadden. En het is het enige toekomstige leven dat er 
is. Al het andere heeft betrekking op eeuwige dood!

De 12 discipelen hebben dit Woord gezien, aangeraakt 
en meegemaakt—God in het vlees. Johannes zegt dat zij 
overmand waren met blijdschap. Zij begrepen hoe God en 
het Woord Vader en Zoon geworden waren—en wat dat voor 
alle mensen betekent. 

Het doel van ons werk is om de hele mensheid in 
gemeenschap met de Vader en Zoon te brengen! Lees 
dat alsjeblieft nogmaals.
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De Efeze kerkleden stopten Gods werk te doen omdat 
zij hun eerste liefde verloren. De huidige Laodiceërs stopten 
met het doen van dit werk omdat zij verblind werden voor 
deze visie. Iedereen die faalt te zien waarom we dit werk 
doen is blind!

Wij zijn de uitverkorenen van de eerstelingen. Spoedig 
zal de hele wereld gevuld worden met ‘tweede-lingen’ uit de 
herfstoogst. De hele mensheid zal één zijn in denken, één 
in geloof, één in liefde en één in hoop. Elke persoon zal een 
getuige zijn voor God!

Dit is geen begrensde menselijke visie, maar een 
ONBEGRENSDE GODDELIJKE VISIE. Deze visie wist 
alle rassenhaat en nationale begrenzingen weg. Wij 
worden allemaal één Familie van God.

Wat een opwindende toekomst! Dieper dan dit wordt het 
niet. Ik hoop dat u deze brieven, over de “discipel die Jezus 
liefhad”, al biddende bestudeerd. Dan zult u zien hoezeer 
Christus ons allemaal lief had, door Johannes.

Wat een visie van liefde. Wat een visie van eeuwige pracht!

e e n  f a m i l i e  v o l  b l i j d s c h a p

Gemeenschap hebben met de Vader en Zoon laat ons 
nooit ontmoedigd of negatief achter! Juist het tegen-
overgestelde. Het geeft ons leven als nooit tevoren.

Is God ontmoedigd? Vreugdeloos? Negatief? 
Nooit! We moeten de God Familie Geest ontvangen 
en ontwikkelen! Deze gemeenschap heeft voor alle 
eeuwigheid al gewerkt. Dus we weten dat het ook nu zal 
werken—en altijd. 

Het hebben van deze visie helpt om ons te 
verheugen in onze vurige beproevingen. We weten dat 
onze opstanding tot eeuwige glorie extreem dichtbij is. Het 
is zo echt dat wij ons kunnen verheugen in onze meest vrese-
lijke beproevingen. Dat is de manier waarop wij vervuld zijn 
met blijdschap.
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Zien de mensen u als een dergelijk soort persoon? Bent 
u vervuld met blijdschap? (Dit betekent niet dat we geen pijn 
hebben en niet op sommige momenten tegen neerslachtig-
heid moeten vechten.)

De apostel Johannes was vervuld met blijdschap, zelfs 
terwijl de meeste leden droevig waren en wegvielen. Hij bleef 
een getuige voor de Vader en Zoon, zelfs toen hij gevangen was. 

In fysieke families zien we een bepaalde mate van blijd-
schap. Maar het is weinig in vergelijking met onze God 
Familie—gemeenschap in volle blijdschap. 

Deze eerste vijf verzen hebben onpeilbare diepte. Dit is de 
boodschap die Johannes van de Logos ontving. Hij begon het 
te verkondigen, en dat moeten wij ook doen. Wat geopenbaard 
wordt door de Vader en Zijn Zoon, dat moeten we verkon-
digen. Deze boodschap is tot de nok toe gevuld met hoop.

Mediteer over vers 1. Het is het eerste vers vanwege de 
nadruk die er op ligt. Over dit mooie vers moet gestudeerd, 
gemediteerd en gebeden worden als we het willen begrijpen.

v e r l a n g  t e  v e r k o n d i g e n !

Herbert W. Armstrong College bestaat om deze bood-
schap aan de wereld te kunnen geven. Deze boodschap is 
bedoeld voor de gehele mensheid. Het geeft het tegenover-
gestelde resultaat van de negatieve vruchten die je ziet in 
Satans wereld. 

De Laodiceërs liepen stuk op dit gebied. Satan vernie-
tigde hun verlangen en kracht om getuigen te zijn. Zij wilden 
toen niet langer de boodschap van de Vader verkondigen. 

Wij verkondigen de boodschap van Johannes zo snel 
als we kunnen. De taak van onze dienaren is om onze 
leden 100 procent achter Gods werk te krijgen—
zodat we dit werk zo snel als mogelijk kunnen 
afmaken. Wij zijn in HET LAATSTE UUR! We moeten 
werken zolang we dat kunnen, VOORDAT deze wereld in de 
Grote Verdrukking wordt gedompeld.
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Ik bracht Joe Tkach Sr. een bezoek in 1988. Hij vertelde 
me toen dat de wcg haar focus had veranderd richting 
Ambassador College. Hij verlangde niet langer de boodschap 
die de heer Armstrong aan de wereld onderwees te verkon-
digen. De nieuwe leiding in de Kerk richtte zich niet langer 
op Gods opdracht en werk. De college werd een doel op zich, 
in plaats van een middel om het doel te bereiken. 

Nu is Ambassodor College dood. En de Wereldwijde 
Kerk van God verkondigt niet langer een belangrijke bood-
schap aan de wereld, zoals de heer Armstrong gedurende 
meer dan 30 jaar deed. In vergelijking is er eigenlijk prak-
tisch geen werk meer! En wat er is, zelfs dat is slechts een 
vervuild overblijfsel van Gods werk door de heer Armstrong!

Aan het begin van onze roeping, waren de meeste van 
ons zo opgewonden en vreugdevol over Gods boodschap dat 
we erover spraken met iedereen die maar luisteren wilde. We 
leerden al snel dat God die mensen nog niet aan het roepen 
was. Soms zorgde dit ervoor dat we vervolgd werden.

De emotie erachter was echter goed. We zouden die 
emotie allemaal moeten richten op Gods werk, zoals 
Johannes dat deed. We moeten op een gedreven manier 
verlangen om onze boodschap vol blijdschap te verkondigen 
zodat iedereen een kans heeft om zich te bekeren. Wij horen 
zo vol van blijdschap en opwinding over deze boodschap te 
zitten dat we ons geïnspireerd voelen om het te ondersteunen. 

Hou die emotie vast en gebruik het om deze boodschap 
te steunen. We zouden bewogen en aangespoord moeten 
worden om deze prachtige visie te delen met anderen! 

Als mensen onze boodschap niet aannemen, zal 
Christus velen van hen helpen zich te bekeren wanneer de 
Bijbelse profetieën uitkomen in de Grote Verdrukking en de 
Dag des Heeren. 

We moeten inzien dat deze boodschap alles bete-
kent voor een stervende wereld! Het moet nu verkon-
digd worden—in dit “laatste uur.” Het is een boodschap van 
de Logos, die bij de Vader was.
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God zond een Elia om alle dingen te herstellen. Het was 
een verbazingwekkende boodschap die gedurende bijna twee 
millennia niet in de wereld gehoord was!

En vanaf de vroege collegedagen tot aan het einde had de 
heer Armstrong uitstekende door God geïnspireerde sprekers-
clubs. Er waren onderzoek- en schrijflessen. De studenten 
waren er niet alleen om de boodschap te leren. Er 
werd hen ook onderwezen hoe ze het moesten verkon-
digen, zowel in deze tijd als in het Millennium. 

In Herbert W. Armstrong College wordt aan onze 
studenten onderwezen hoe zij kunnen schrijven en spreken 
als koningen en priesters. We hebben een boodschap die 
overgebracht moet worden aan de hele mensheid!

Gods boodschap ontvangen is slechts de helft van onze 
verantwoordelijkheid. Het tweede deel bestaat uit het verder 
doorgeven. En wat een enorme verkondiging! Deze bood-
schap moet doorgegeven worden aan iedere persoon 
die ooit geboren is!

Waar is de boodschap goed voor als hij niet verkondigd 
en onderwezen wordt? Wat een fout als wij de bood-
schap van onze Vader niet verkondigen! Wat een ramp. 
Nu is de tijd om een getuige te zijn voor God.

Dat is het doel van dit werk. We verkondigen Gods 
boodschap op televisie, in tijdschriften, boeken en boekjes 
en via het Internet—via elk middel dat het op een kwalita-
tieve manier kan verkondigen. 

In de media draait alles tegenwoordig om sport en enter-
tainment—inclusief verachtelijke muziek en pornografie. 
Het draait allemaal om winst maken, ongeacht de schade 
die het onze mensen berokkent. En het wordt geïnspireerd 
door de god van deze wereld (2 Korinthe 4:4). De mensheid 
ontvangt de verkeerde boodschap.

De Verenigde Staten verspreidt haar pornografische 
films en obscene muziek over de hele aarde via het Internet. 
De wereld raakt steeds erger verslaafd aan slechtheid tot “de 
afvalligen op het hoogste gebracht zullen zijn” (Daniël 8:23). 
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God zal erg spoedig een einde maken aan deze globale 
vuiligheid.

Amerika en Engeland hebben de beste technologie van de 
wereld. We zijn beter uitgerust om een boodschap te verkon-
digen dan een volk ooit is geweest. Maar onze boodschap aan 
de wereld wordt gedomineerd door de ergste pornografische 
viezigheid die de mensheid ooit heeft gezien! Het staat op de 
eerste plaats van Amerika’s wereldwijde handel! Verdorven 
muziek is de tweede plaats op de exportlijst!

De wereld is vol geweld en staat op het punt te 
ontploffen in een nucleaire oorlog. En Amerika’s 
sterkste boodschap aan de wereld is de vuilste, door 
Satan geïnspireerde rotzooi ooit gezien en gehoord!

Tegelijkertijd negeren we de Schepper God die in Zijn 
Woord profeteert dat Hij zulke verachtelijke zonden bestraft! 
Zelfs de meeste gewelddadige terroristen zien en zijn bele-
digd door onze onvergelijkbare immoraliteit. We kunnen 
geheid geloven dat God ook beledigd is. Maar ons volk 
is onverschillig. We zijn afgedaald tot een soort geeste-
lijke waanzin. Slechts de ergste soort straf kan ons wakker 
schudden. De Grote Verdrukking zal het grootste lijden 
zijn dat er ooit is geweest. De straf is passend bij de misdaad. 
Nooit was er een grotere noodzaak om wakker te worden!

Onze ongeëvenaarde technologie biedt ons zulke grote 
mogelijkheden dat het falen van onze naties om ons voordeel 
hiermee te doen onvergelijkbaar rampzalig is. De hele wereld 
lijdt onvoorstelbaar onder dit falen. Nooit is er een grotere 
nood geweest voor Gods hoopvolle boodschap. 

We moeten deze wereld de enige boodschap geven die 
er werkelijk toe doet. We zullen hen laten zien hoe de media 
gebruikt dient te worden.

Jaren geleden, toen de Sovjet Unie krachtig was, werd 
aan de Japanners gevraagd wie zij het meeste vreesden. 
Zij antwoorden dat zij Rusland militair gezien het meeste 
vreesden, maar zij vreesden cultureel gezien Amerika het 
meest. (Zouden we onszelf maar eens zien zoals anderen 
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ons bekijken.) En zij hadden een goede reden voor die 
vrees. Tegenwoordig zijn de Japanners doordrenkt met 
Amerika’s verachtelijke cultuur. Onze cultuur vernie-
tigt ons en andere landen zowel moreel als geestelijk.  
We wauwelen over hoe goed we zijn en zingen: “God zegene 
Amerika”—maar God vervloekt Amerika, Engeland en de 
Joden in het Midden Oosten. Hij zal dit ook blijven doen 
totdat wij onze zwarte zonden zien en ons bekeren.

Eén van de belangrijkste motivaties voor terroristen om de 
V.S. aan te vallen op 11 september was de impact die onze zieke 
cultuur heeft op de Arabische wereld. God kan ons straffen 
door middel van slechte mensen. Denk er maar eens aan dat 
Hij Assyrië opricht (het moderne Duitsland), de wreedste der 
naties, tegen een “huichelachtig volk” (Jesaja 10:5-7). Dat volk 
is Israël—voornamelijk het huidige Engeland en Amerika. Zij 
zijn huichelachtig—een slecht volk dat zegt dat het goed is. Wij 
hebben het erover hoe goed we zijn, maar geestelijk vormen 
we de ziekste volken van deze planeet—zeker als we de fysieke 
zegeningen die God ons gegeven heeft in aanmerking nemen. 

Aan het begin van de Amerikaanse geschiedenis, 
was het haar doel om overal op Aarde Gods regering 
op te richten. Zou je dat doel willen vergelijken met 
wat we vandaag de dag geworden zijn?

Als we ons alleen maar eens onze geschiedenis met 
God zouden herinneren. Als we weigeren van het verleden 
te leren, kunnen we ook niet in de toekomst kijken. Dan 
verliezen we het overzicht en worden we blind.

De PCG heeft 170 acre (68.8 hectare) grond en allerlei 
gebouwen gekocht. Waar is dat allemaal voor? Wij maken 
ons klaar om Christus te helpen deze wereld en het 
universum te regeren!

God heeft ons rijkelijk gezegend. Nu wil Hij onze 
verbeelding aanspreken om de geweldige, onvoorstelbare 
toekomst te zien die deze wereld te wachten staat. We 
hebben de grootste, meest volledige boodschap te 
verkondigen die God ooit gegeven heeft!

79

G e t u i g e — H e t  W o o r d  D a t  N i e m a n d  B e g r i j p t !



Net als Johannes, mogen wij deze ontzagwekkende 
visie van liefde nooit kwijtraken! Vervolgens moeten wij een 
getuige zijn voor God. Dit is wat deze wereld zo wanhopig 
nodig heeft.
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De meeste leden in de vroege Kerk hebben 
de boeken die Johannes onder inspiratie 
geschreven heeft niet eens gezien. Zij 

zijn voornamelijk gericht aan deze eindtijd. Aan het einde van 
zijn leven geloofde de heer Armstrong dat de Bijbel hoofdzake-
lijk geschreven is voor de eindtijd Kerk, vlak voor de terugkeer 
van Jezus Christus. Ik ben het hier mee eens.

Zoals ik eerder heb gezegd had Johannes een diepgaand 
begrip van Jezus Christus. Zelfs met het verslag dat we 
hebben uit het schrijven van Johannes, begrijpen de meeste 
mensen Christus in feite nog steeds niet zoals Johannes Hem 
omschreef. Laten we eens kijken naar een voorbeeld hiervan, 
uniek aan het schrijven van Johannes.

“Mijn kinderkens, ik schrijf u deze dingen, opdat gij niet 
zondigt. En indien iemand gezondigd heeft, wij hebben een 
Voorspraak (advocaat) bij den Vader, Jezus Christus, 
den Rechtvaardige” (1 Johannes 2:1). Christus is onze 
Voorspraak, NIET wanneer we rechtvaardig zijn, 
maar wanneer we zondigen. Als we zondigen, hebben we 
een Advocaat, of iemand die iemands zaak bepleit voor een 
rechter—God de Vader, in dit geval.

Onze Advocaat 
als wij zondigen

6
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We zijn allemaal zondaars. We zullen allemaal wel eens 
anderen teleur stellen, inclusief onszelf—en onze Vader. 
Zelfs de dienaren zijn “ook zelf met zwakheid omvangen” 
(Hebreeën 5:2). Geen van allen is perfect zoals onze Vader. 
Maar dit betekent niet dat het oké is om te zondigen—het is 
slechts het accepteren van de realiteit.

Het zou kunnen dat we alleen denken dat God zich 
van ons afkeert als Gods volk struikelt en zondigt—dat Hij 
Zich over ons beschaamd. Maar dat is niet wat er gebeurt. 
Realiseren wij ons dat als wij Hem aanspreken, Christus 
onze Voorspraak wordt, die onze zaak bepleit bij God de 
Vader? Als je zondigt en daar misschien depressief van 
wordt, dan is Christus bij Gods troon als jouw Advocaat!

Jezus Christus kwam in de vorm van een mens en begrijpt 
de verleiding van het vlees. Hij kent de zwakheid van de 
menselijke geest en van het vlees. Met die ervaring kan Hij ons 
helpen om in detail tot de Vader door te dringen. Hij heeft een 
ervaring die de Vader niet heeft. En de Vader wil Zijn mening 
horen. Zij willen beiden absoluut rechtvaardig zijn. De Vader 
zegt tegen Christus, Ik wil dat je me vertelt over mijn zoon. We 
willen zo eerlijk en liefdevol en meedogend zijn als we kunnen. 
Het feit dat we een Advocaat hebben laat Gods grote 
liefde zien en Zijn passie voor rechtvaardigheid. Wat 
een geweldige Vader hebben wij, die een gesprek heeft met 
onze Echtgenoot over hoe zij onze zonden kunnen verwijderen. 

Dit geeft ons een diep inzicht in het karakter van de 
Vader en de Zoon. Zij zijn tot het aller-uiterste gegaan om 
ervoor te zorgen dat wij gerechtigheid ontvangen. Onze 
Vader is perfect en eist perfecte gerechtigheid. God heeft 
geen “aanziens des persoons”. God eist dat elke engel, 
gevallen engel en elk mens perfecte gerechtigheid ontvangt.

Er is niets op deze aarde te zien dat vergelijkbaar is met 
God, behalve wat we zien in de uitverkorenen. En wij zijn bij 
lange na niet perfect.

We moeten ijverig streven om onze Advocaat en onze 
perfecte Vader te begrijpen. We zijn hier om door God 
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datzelfde karakter in ons te laten bouwen. Spoedig zullen we 
in Gods Familie zijn en leven zoals de Vader en Zoon voor 
alle eeuwigheid hebben geleefd!

Gedurende Zijn dienaarschap verwees Christus naar 
de Heilige Geest als een “Trooster” (Johannes 14:16). Het 
Griekse woord dat vertaald wordt als Trooster is hetzelfde 
woord als Voorspraak (Advocaat) in 1 Johannes 2, maar de 
context laat het verschil zien. De Heilige Geest is beslist een 
grote troost, en het helpt ons zonden te overwinnen. Maar 
wij hebben nog een andere Trooster. Christus is persoonlijk 
een Trooster, als onze Advocaat. Die taak gaat veel verder 
dan wat de Heilige Geest voor ons doet. Wij hebben twee 
troosters: Niet alleen de Heilige Geest, maar ook de recht-
vaardige Christus die ons helpt perfecte gerechtigheid te 
ontvangen doordat Hij onze Advocaat is bij de Vader als wij 
zondigen. Dit te weten is erg bemoedigend. 

Een andere manier om Voorspraak of Advocaat te 
vertalen is Bemoediger. We weten dat de Heilige Geest die 
in ons is ons bemoedigd. Maar we hebben ook een andere 
Bemoediger, zelfs als we zondigen. Hoe vaak ziet u als man 
uw vrouw terneer geslagen en depressief, en weet u dat ze uw 
bemoediging nodig heeft? Een rechtvaardige echtgenoot zal er 
zijn voor zijn vrouw. Christus vraagt ons geen dingen te doen 
in ons huwelijk die Hij niet zelf doet in Zijn huwelijk met de 
Kerk. Wij hebben de ultieme Echtgenoot van alle echtgenoten!

Efeze 5 wordt het huwelijkshoofdstuk voor de mens 
genoemd, maar het gaat eigenlijk over Christus en de Kerk 
(Efeze 5:32). Huwelijksinstructie in Gods Kerk gaat allemaal 
over Christus die trouwt met de eerstelingen. Onze fysieke 
huwelijken zijn een type van ons huwelijk met Christus. We 
moeten streven om ons fysieke huwelijk te vormen 
naar het huwelijk van Christus met de Kerk. ALLEEN 
DAN vervullen wij het door God ingestelde doel van 
het huwelijk!

Het huwelijk is een relatie van Goddelijk niveau. We 
moeten hier diep over nadenken om Gods fantastische waar-
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heid te begrijpen. Alleen Gods denken in ons kan deze glorie 
op Goddelijk niveau bevatten!

Vanwege Zijn liefde voor Zijn vrouw, bemiddelt Christus 
tussen ons en de Vader. “Waarom Hij ook volkomenlijk kan 
zalig maken degenen, die door Hem tot God gaan, alzo Hij 
altijd leeft om voor hen te bidden” (Hebreeën 7:25). Hij 
stierf voor ons, maar nu LEEFT Hij als onze Hoge 
Priester om voor ons te bemiddelen op elk mogelijke 
manier. Wij zijn behouden door Zijn leven—niet door Zijn 
dood (Romeinen 5:10).

Dit is het tegenovergestelde van de manier waarop veel 
mensen tegen God aankijken. Voor velen is Hij een harde 
leermeester, klaar om ons te vernietigen als wij zwak zijn. In 
werkelijkheid is Hij precies het tegenovergestelde. 

Hebreeën 9:11-15 maakt duidelijk dat Christus de rol van 
Bemiddelaar en Hoge Priester vervult. De Hebrew-Greek 
Key Study Bible stelt, “Hij (Christus) wordt de bemidde-
laar genoemd met de duidelijke betekenis van een garantie, 
iemand die borg staat voor iets.” Christus stelt onze roeping 
veilig. Wij hebben absolute garantie als wij ons deel doen. 
Christus geeft ons alle gelegenheid aangezien er zoveel op 
het spel staat. Hoe diep worden wij geliefd!

In Oud Testamentisch Israël, op de Grote Verzoendag, 
presenteerde de hoge priester een maal per jaar een offer in 
het heilige der heiligen als verzoening voor zichzelf en het 
volk. Jezus Christus werd ons offer en onze Hoge Priester!

Het begrip van deze geschiedenis maakt het punt dat 
Johannes wil maken duidelijker. Christus maakte een perfect 
offer voor iedereen, maar daar stopt het niet mee: Hij is nu 
onze Advocaat—een deel van Zijn taak als Hoge Priester. 
Veel mensen denken dat de taak van Jezus eindigde bij Zijn 
kruisiging. Maar deze waarheid bewijst dat het werk van 
Christus niet eindigde met Zijn offer. Het begint daar eigen-
lijk pas. We moeten naar het hele plaatje kijken.

Menselijke ouders maken vaak in het begin enorme 
offers voor hun kinderen, maar worden dan onachtzaam en 
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maken hun taak om hen op te voeden niet af. God zal zeker 
niet de ultieme prijs betalen en dan de verantwoordelijk-
heid voor Zijn familie veronachtzamen. De Logos offerde 
Zichzelf, en Hij gaat door met liefde geven door onze Hoge 
Priester en Advocaat te zijn! Zijn werk is niet klaar! Er is 
nog een hoop werk dat moet gebeuren. Christus en de Vader 
doen alles wat ze kunnen om ons te helpen Gods Koninkrijk 
te bereiken—net zoals je een zoon of dochter zou helpen als 
je een liefdevolle, opofferende ouder bent. God wil ons in 
Zijn Familie! Hij werkt hard verder aan dat doel totdat wij in 
het Koninkrijk zijn.

We kunnen het ons niet veroorloven te lopen kniezen 
vanwege onze zonden. Christus wil dat wij ons bekeren en 
die overtredingen achter ons laten. Onze Hoge Priester en 
Echtgenoot leeft!

“Wij HEBBEN een voorspraak” schreef Johannes—niet 
wij HADDEN. Onze Hoge Priester, Jezus Christus, 
leeft en werkt als onze advocaat—nu! Dat ene woord 
omvat een adembenemende, prachtige visie.

Wij begrijpen niet wat Christus vandaag doet, als we dit 
niet bevatten. Hij is altijd erg actief voor ons, voor u. 

Wij zijn verloofd met de levende Christus. Hij is onze 
Advocaat om al het mogelijke te doen om ons eeuwig huwe-
lijk te kunnen voltrekken! Wij zouden het nooit redden 
zonder onze Advocaat.

Dit woord openbaart ook heel veel over onze Vader. Hij 
leeft eveneens, en is intens betrokken bij elk belangrijk detail 
in ons leven. Hij heeft Christus de verantwoordelijkheid 
gegeven van onze Advocaat. Hij is een Vader die perfecte 
liefde heeft voor elke zoon. Hoe zou een Vader met perfecte 
liefde niet evenredig betrokken zijn bij elk Familielid? Onze 
Vader heeft geen favorieten in Zijn Familie.

Hoe inspirerend om te weten dat er zo diep van 
ons gehouden wordt!

Aangezien wij perfect moeten worden zoals onze Vader, 
moeten wij ook Zijn passie voor waarheid en gerechtigheid 
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hebben. Hij luistert als Zijn enige geboren Zoon onze zaak 
bepleit. Hij is een Vader—niet een koude, berekenende rechter! 
En wij moeten perfect worden zoals de Vader perfect is 
(Mattheüs 5:48). Wij moeten altijd bereid zijn een advocaat aan 
te horen om ware rechtvaardigheid ten gehore te kunnen brengen. 

Dit is de enige plek in de Bijbel waar het (Engelse) woord 
advocaat wordt gebruikt. Het helpt ons om het geweldige 
karakter van God beter te begrijpen. Christus en de Vader 
doen er alles aan om ons eeuwig leven te geven—zij 
werken gedreven voor ieder van ons. Dit is werkelijk-
heid! Alles staat op het spel. Als wij volharden, zullen we in 
Gods Familie komen.

Advocaat is nog een dergelijk uniek, krachtig, visionair 
woord dat Johannes gebruikt.

Sommige mensen geven ontmoedigd op. Maar dat 
zal NOOIT gebeuren als wij dichtbij onze bemoedigende 
Advocaat blijven. Gods volk heeft bemoediging nodig.

Christus onderwees aan Johannes hoe sterk en betekenisvol 
het oorspronkelijke woord advocaat (‘voorspraak’) was (veel meer 
dan het huidige Engelse woord). Het betekent Godsadvocaat—
niet een menselijke advocaat. Het brengt voortdurend 
de Vader in beeld: Christus is onze Advocaat bij de 
Vader. Dat houdt ons gericht op de God Familie!

Wat een inspirerende visie!
De wereld richt zich alleen op de persoon Christus, niet 

op de Vader die Hij bekend kwam maken. Christus is niet 
het Hoofd van de Familie. Hij is “een voorspraak (advocaat) 
bij de Vader”. Als je de Advocaat begrijpt, dan begrijp 
je de Vader—de God Familie. 

Wat een majestueuze diepgang! We moeten diep over 
deze boodschap nadenken en het bestuderen—het in ons 
verstand ingraveren.

d e  v e r Z o e n i n g

“En Hij is een verzoening voor onze zonden; en niet alleen 
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voor de onze, maar ook voor de zonden der gehele wereld” 
(1 Johannes 2:2). Christus is geen advocaat voor de wereld—
nog niet. Op een dag zal Hij dit wel zijn. Maar Hij heeft 
Zichzelf gegeven als een offer voor de zonden van de hele 
wereld, wat alleen God kon doen. 

Verzoening houdt in dat Christus voor onze zonden heeft 
betaald. Hij is het Lam die de zonden der wereld wegneemt 
(Johannes 1:29). Johannes brengt het bloed van Christus in 
beeld. Dat is waar de verzoening om draait. De verzoening 
van Christus, Zijn ene ultieme offer, is geldig voor elke 
persoon die ooit geboren werd. 

Wat is er voor nodig om ons te behouden? Het bloed 
van stieren en bokken kan het doen (Hebreeën 10:4). Er 
is het bloed nodig van een God die mens werd! De Oud 
Testamentische offers betekende niets voor behoud—behalve 
dat ze naar Christus verwezen. Het bloed van stieren en 
bokken is slechts een type van het waardevolle geofferde 
bloed van Christus. 

Merk hier op dat God altijd de Kerk eerst plaatst, vóór 
de wereld. Eerst zegt Johannes dat wij tegenwoordig een 
Advocaat hebben. Christus is met Zijn Kerk, Hij leidt en 
helpt ons. Vervolgens, met die Kerk, zal Hij uitreiken naar de 
hele wereld! Zijn verzoening voor de zonden van de wereld 
maakt dat mogelijk. We moeten die volgorde goed snappen.

Maar we moeten nooit de wereld vergeten! Wij zijn niet 
beter dan anderen. Christus stierf niet alleen voor Zijn Kerk 
maar voor de hele mensheid. De Vader had de wereld 
zo lief dat Hij Zijn enig geboren Zoon gaf. Als we 
vergeten dat wij hier zijn in voorbereiding voor 
HEN, kunnen we dit werk niet doen. We moeten ons 
uitstrekken naar de mensen van deze wereld en hen waar-
schuwen, en hen vertellen over Gods plan. 

We dienen behulpzaam te zijn om de hele aarde te 
bereiken met deze boodschap. Christus is nu onze Advocaat, 
en spoedig zal Hij een Advocaat zijn voor alle mensen. De 
ware Kerk—Zijn Bruid—zal Hem helpen met die taak in de 
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Wereld van Morgen. Al die miljarden mensen die uiteinde-
lijk Gods waarheid zullen leren kennen zullen individuele 
aandacht nodig hebben en de enorme barmhartigheid van 
de Vader. Als je deze wereldvisie niet in gedachten 
houdt, zal je je door zelfgerichte bezigheden laten 
inpakken. We moeten begrijpen waar we in het grote plaatje 
passen, zeker in dit laatste uur. 

Nogmaals, de verzoening door Christus is niet het einde. 
De Vader en de Zoon stoppen niet na dit ultieme offer. Zij zijn 
geen vervallen ouders die kinderen in hun gezin opnemen 
en ze vervolgens verwaarlozen. Nadat er kinderen in Gods 
Familie worden opgenomen, wordt Christus hun Advocaat (of 
voorspraak) bij de Vader. De Vader en Christus werken eraan 
om Gods Familie te voeden. Dit is Gods Familie liefde.

“En hieraan kennen wij, dat wij Hem gekend hebben, zo 
wij Zijn geboden bewaren. Die daar zegt: Ik ken Hem, en 
Zijn geboden niet bewaart, die is een leugenaar, en in dien is 
de waarheid niet” (1 Johannes 2:3-4). Waarom zou Johannes 
dit zeggen? Omdat velen in Gods Kerk destijds zeiden dat 
zij God kenden maar zij hielden zich niet aan Gods wet! 
Nogmaals, Johannes dacht dat hij in het laatste uur leefde, 
dus nam hij geen blad voor zijn mond. 

Als je Gods wet niet houdt, dan ken je God niet! En 
als je zegt dat je dat wel doet dan ben je een leugenaar. We 
hebben niet eens een Advocaat als wij ons niet bekeren en de 
wet houden! Johannes profeteerde over hoe direct we soms 
moeten zijn in de rebellie van dit laatste uur.

Johannes maakte de wet reëel voor een Kerk in ernstig 
gevaar. Net als de Laodiceërs en religieuze mensen tegen-
woordig, probeerden zij Gods Tien Geboden weg te vergees-
telijken. Dat is waarom zij van de waarheid af vielen. Zij 
wezen Gods leider in die tijd, de Apostel Johannes, af. Alleen 
hij onderwees Gods wet. Hij was het fysieke hoofd van Gods 
regering in die tijd.

Tegenwoordig wijst 95 procent van Gods volk de enige 
fysieke leider af die Gods wet implementeert. Dit is een 
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schrikbarende tragedie. Dat betekent dat zij hun Advocaat 
hebben afgewezen, Christus, de leider van Gods uitverko-
renen. Zij hebben het contact met hun Vader verloren. Zij 
onderhouden Zijn Geboden niet.

l e u g e n a a r s

Als je God kent, dan onderhoudt je Zijn Geboden. “Hij” die 
zegt dat hij God kent en Zijn geboden niet houdt, is een 
leugenaar (vers 4). God maakt het persoonlijk en richt zich 
tot elke persoon—elke zoon. Gods Kerk wordt gevormd 
door personen en meer dan 100.000 van hen struikelen 
tegenwoordig over Gods wet en wijzen Zijn regering af! 

Johannes bespreekt eerst onze Advocaat, dan onze 
verzoening, en vervolgens hamert hij op de doctrine van 
de wet (met daarin mee gerekend de regering die deze wet 
verkondigd). Waarom? Omdat dat is hoe Gods mensen 
toendertijd afvielen, en hoe zij ook nu weer afvallen. Als we 
de wet niet houden is onze religie tevergeefs. 

Nu zullen al Gods eigen Laodiceërs de Grote nucleaire 
Verdrukking ingaan, wat ervoor zal zorgen dat 50 procent tot 
God terug zal keren—de andere 50 procent zal hun eeuwig 
behoud verliezen vanwege hun onbekeerde rebellie tegen Gods 
Tien Geboden. Het draait allemaal om rebellie tegen Gods wet.

Laten we niet Gods meest bemoedigende woorden over 
onze Advocaat gebruiken om datgene wat Hij over de wet 
zegt af te zwakken. Een dergelijke redenering leidt tot een 
individuele of collectieve ramp in Gods Kerk.

Het is niet alleen onze taak de wet te onderhouden. 
Het is ook onze taak het te verkondigen aan de gehele 
wereld. Dat is waar verzoening allemaal om draait. En alleen 
diegene die hun Advocaat volgen zullen dat werk doen. Wij 
zijn geroepen, niet om behouden te worden, maar om een 
wereldwijd werk te doen. Anders zouden we niet nu 
“buiten het seizoen / ontijdelijk” geroepen zijn. Dan zouden 
we later geroepen zijn, tegelijk met de rest van de mensheid. 
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Er is vandaag een werk dat gedaan moet worden voor de 
wereld. God geeft ons behoud als wij Zijn werk doen. 

Eén van de commentaren verklaart dat Johannes werke-
lijk doorkneed is in de wet, alsof dat een negatief kenmerk 
zou zijn. Een dergelijke soort menselijke analyse toont een 
vooringenomenheid tegen Gods wet! Mensen in de wereld 
en Gods eigen Laodicea Kerk proberen altijd van de wet af te 
komen. Dat is de reden waarom Gods lauwwarme Kerk en 
de wereld een enorme catastrofe staan te wachten.

Joseph Tkach Sr., de voormalige leider van de WCG, 
zei: “De Tien Geboden vereisen geen vriendelijkheid, genade, 
medelijden … of liefde.” Dat is een duivelse uitspraak (lees 
1 Johannes 5:3). We moeten zulke mensen vertellen dat zij 
God niet kennen—als zij zeggen dat zij God kennen zijn 
ze leugenaars!

Wetteloosheid richt ons te gronde! Het zal een individu 
of een kerk vernietigen. Hoe verward Gods Kerk is geworden 
door het breken van de wet. Toen Johannes mensen zag 
wegvallen probeerde hij het probleem niet te vergoelijken 
door te praten over hoe Gods Kerk “verschillende aftak-
kingen” heeft of zoiets dergelijks. Hij zei, “Jullie zijn leuge-
naars!” Zij braken Gods wet en liegen werd hun manier van 
leven. Kon Johannes het nog sterker uitdrukken?

Wij moeten begrijpen waar Gods wet is en waar de 
regering is die deze uitvoert. Als we spreken van de wet, 
moeten we zeker zorgen niet te liegen. Als wij mensen zijn 
die de wet onderhouden, zullen wij God kennen. “En 
hieraan kennen wij, dat wij Hem gekend hebben, zo wij 
Zijn geboden bewaren” (1 Johannes 2:3). Kent u God? Het 
antwoord draait altijd om wet en regering.
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Aanschouw! 
Zonen Gods!

In het eerste vers van hoofdstuk 2 begint 
Johannes met “Mijn kinderkens”. Als je dit 
boek begrijpt weet je dat dit God de Vader 

is die spreekt! Johannes probeert Gods mensen te helpen om 
hun Vader te begrijpen!

Het doel van Johannes was om al Gods mensen in de 
boezem van de Vader te brengen. Hij verkondigde, net als 
Christus, de Vader. Hij had zijn aandacht gericht op de 
boodschap, niet op de boodschapper. Johannes had een 
grondig begrip van Gods Familie en de Vader die het Hoofd 
van die Familie is. 

Het evangelie is het goede nieuws over het komende 
Koninkrijk, of de Familie, van God. Dit is de boodschap die 
Satan probeert te vervlakken en vernietigen.

Wij zijn kinderkens! Gescheiden van God weten wij 
niets. Wat is het waard dat God ons “Mijn kinderkens” 
noemt? God is een Vader voor al degene die nu geroepen 
zijn. Wij moeten antwoorden door ons te gedragen als Gods 
kinderkens. Dat is de hele boodschap van dit boek. De 
opstandelingen moeten terugkeren naar het begrijpen van 
en gehoorzamen aan de Vader. 
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Johannes verwees later naar dezelfde mensen niet als 
“mijn kinderkens”, maar als “kinderkens” (zie verzen 12,18). 
Misschien gedroegen zij zich niet langer als Gods kinderen—
zij rebelleerden en keerden zich van God af. Dit zijn tijden 
van ernstig gevaar, dat is waarom Johannes in dit hoofdstuk 
verwijst naar het laatste uur. Hij gebruikt deze liefde-
volle term “kinderkens”, maar tegelijkertijd noemt 
hij hen leugenaars! Johannes probeert Gods Familie 
te laten zien hoe zeer zij geliefd worden en hoe 
ernstig zij aan het rebelleren zijn! Zij dwalen af, kijken 
niet naar hun Vader.

Satan probeert altijd om de Vader uit te wissen en te 
vernietigen. Als je de Vader verliest, dan verlies je de Familie, 
het evangelie—alles!

Hoe krijg je een sterke fysieke familie? Alleen door de 
structuur te gebruiken die God ervoor ontworpen heeft, met 
de vader aan het hoofd. Als de vader zijn taak doet en de 
moeder haar door God gegeven rol vervult, dan zal dat gezin 
gelukkig en stabiel zijn. Als dienaren de PCG verlaten, is 
dat in de meeste gevallen omdat zij niet het hoofd van hun 
fysieke families waren op de manier waarop ze dat zouden 
moeten zijn. Zij hebben God de Vader uit het oog verloren. 
Omgekeerde families zullen niet slagen! Families slagen 
alleen als de vader leidt. De wereld vindt deze boodschap 
niet leuk omdat er tegenwoordig te veel zwakke en omge-
keerde families zijn.

h e b  d e  b r o e d e r s  l i e f

“Maar zo wie Zijn Woord bewaart, in dien is waarlijk de liefde 
Gods volmaakt geworden; hieraan kennen wij, dat wij in Hem 
zijn” (vers 5). Om de liefde te hebben die alle begrip te boven 
gaat, moeten wij Gods Woord in ons bewaren. Naarmate we 
Zijn Woord bewaren, wordt de liefde van God volmaakt.

“Hij die zegt, dat hij in Hem blijft, die moet ook zelf 
alzo wandelen, gelijk Hij gewandeld heeft” (vers 6). 
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Johannes blijft het persoonlijk maken. “Hij die zegt” verwijst 
naar een persoon die zegt dat God in hem blijft. Als u dit 
zegt, dan kunt u maar beter zorgen dat u er ook naar leeft! 
God oordeelt Zijn eerstelingen nu (1 Petrus 4:17). We worden 
alleen geboren in Gods Familie als Gods Woord in ons blijft.

Denk hierover na. Moet betekent door plicht gebonden. 
Wij zijn verschuldigd te wandelen zoals Christus wandelde. 
Als u zegt dat Christus in u blijft, bent u verplicht te leven 
zoals Christus leefde! Dat is een fenomenale norm. Als u 
zegt dat u Gods wet gehoorzaamt, dan moet Christus in u 
leven, anders bent u een leugenaar!

Wij moeten “wandelen, gelijk Hij gewandeld 
heeft.” Het is belangrijk over deze uitspraak na te denken 
tot het onuitwisbaar in ons geheugen is gegrift. Dat moet 
ik ook. Het is niet goed genoeg om negen van de Tien 
Geboden te onderhouden. Dat leidt ons naar de poel des 
vuurs. Jacobus zei dat als wij een Gebod breken, we schuldig 
zijn aan het breken van alle geboden. Christus onderhield 
alle Geboden perfect. Dat moet ons doel zijn—perfectie. 

Christus leeft vandaag voort, in Zijn uitverkorenen. Hij 
komt in het vlees. Het ware licht schijnt nu (1 Johannes 2:7-8). 

“Hij die zegt, dat hij in het licht is, en zijn broeder haat, 
die is in de duisternis tot nog toe. Die zijn broeder liefheeft, 
blijft in het licht, en geen ergernis is in hem. Maar die zijn 
broeder haat, is in de duisternis, en wandelt in de duisternis, 
en weet niet, waar hij henengaat; want de duisternis heeft zijn 
ogen verblind” (1 Johannes 2:9-11). Johannes spreekt hier over 
onze relaties in Gods Kerk. Wij zijn Gods familie. We moeten 
God en Zijn Familie liefhebben boven al het andere. Dat valt 
allemaal in de categorie liefde tot God (Mattheüs 2:37).

Hoe tonen we God dat we Hem liefhebben? Het heeft 
veel te maken met menselijke verhoudingen. Christus zei: 

“… Voor zoveel gij dit een van deze Mijn minste broeders 
gedaan hebt, zo hebt gij dat Mij gedaan” (Mattheüs 25:40). 
Wij moeten Gods Kerk liefhebben—Gods Familie! De 
manier waarop je hen liefhebt is de manier waarop 
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je Christus en de Vader liefhebt. Woorden betekenen 
niets als ze niet opgevolgd worden door daden—als je zegt in 
het licht te blijven, dan moet dat gereflecteerd worden in je 
liefde voor de broederen. 

Als we onze problemen met elkaar niet oplossen, blijven 
we niet in het licht! Er is iets erg verkeerd als we niet met elkaar 
overweg kunnen! We moeten naar de oorzaak om onze 
menselijke problemen te kunnen oplossen. Als wij Christus 
lief hebben, dan zullen we ook elkaar lief hebben. Als we elkaar 
niet lief hebben, dan hebben we Christus niet lief!

“Hij die zegt, dat hij in het licht is.” Nogmaals inspireert 
God ons om ons dit allemaal persoonlijk aan te trekken. 
Onze woorden zijn waardeloos als onze daden ons 
niet verenigen. Het is niet wat we zeggen dat belangrijk is, 
maar wat we doen.

De Westcott Commentary verklaart: “Er is, voor zover 
het lijkt, geen geval waarin een medemens, als mens (in de 
wereld) “een broeder” wordt genoemd …” Dat houdt in dat 
wij Gods Familie zijn en moeten leven zoals God en de Zoon 
voor alle eeuwigheid hebben geleefd—in liefdevolle eenheid.

Dit gaat veel verder dan onze fysieke familie in deze 
wereld. In de Kerkfamilie kunnen we onze liefde voor God 
meten aan onze vruchten.

Johannes profeteerde dat we opstandelingen in Gods 
Kerk zouden hebben die continu praten over liefde in dit 
laatste uur. En tegelijkertijd zouden er verschillende “aftak-
kingen” zijn, rebellerend tegen Gods Familie eenheid. Zij zijn 
niet in Gods licht.

Het gaat om hoe we wandelen, niet om wat we zeggen. 
De Laodiceërs praten over liefde terwijl zij rebelleren. Zij 
hebben hun visie van Gods Familie verloren, die de 
sterkste soort eenheid en liefde moet voortbrengen. 
Het is Gods liefde die ons samen voegt, zoals het de Vader en 
Zoon ook verenigt. 

We moeten de wereld een voorbeeld tonen hoe in het 
licht te wandelen—iets wat deze wereld nooit heeft gezien 
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behalve in Gods uitverkorenen. Onze woorden zullen 
weinig tot geen effect hebben, als wij niet onderwijzen door 
ons voorbeeld. 

“Ik schrijf u, kinderkens, want de zonden zijn u vergeven 
om Zijns Naams wil” (1 Johannes 2:12). “Om Zijns Naams 
wil” betekent dat zonder het offer van Christus dit alles niet 
mogelijk is. Nogmaals “kinderkens” geeft aan dat Johannes 
sprak tegen hen die afvallig waren, in de meeste gevallen. 
Hij noemt hen niet langer “mijn kinderkens.” Hij zegt dat de 
zonden vergeven zijn van diegene die in het licht wandelen 
en hun broederen lief hebben. Dat is hoe zij weer opnieuw 

“mijn kinderkens” kunnen worden genoemd.
In vers 13 spreekt Johannes over zij die “den Vader 

gekend hebben”. Zij kennen Hem niet langer! Wat heb je 
verloren als je de Vader hebt gekend? Deze mensen raken 
hun eeuwig leven kwijt! Vers 14 spreekt over mensen die 
Gods waarheid in zich houden en die”den boze overwonnen” 
hebben. Er zijn veel Laodiceërs die Gods waarheid nog tot 
zekere hoogte vast houden maar die niet langer de duivel 
overwinnen!

Er woedt een strijd tussen Gods mensen en de duivel—
en wij moeten overwinnen! Als je God kent, zul je over-
winnen. Als je God niet kent, zul je overwonnen worden. 
Families zullen uiteenvallen. Problemen tussen mensen 
zullen door etteren. Johannes praat over de menselijke 
relaties in de Kerk!

Als we Gods wet van liefde onderhouden, zullen we deze 
problemen oplossen. 

Realiseer je dat wij alleen Gods liefde kunnen bezitten 
als Hij ons Zijn liefde geeft. We kunnen niet alleen maar 
praten over liefde en denken dat we het op een of andere 
manier zullen hebben. God moet het geven en dat doet Hij 
alleen als wij Hem gehoorzamen.

Hoe vaak Johannes de wet van liefde probeerde duidelijk 
te maken. De wereld zal voor altijd voorbij gaan. Laat je niet 
verleiden door deze kwade wereld in dit laatste uur (vers 17-18).

95

A a n s c h o u w !  Z o n e n  G o d s !



Z o n e n  va n  g o d

1 Johannes 3 is een van de meest diepgaande hoofdstukken 
in de Bijbel. Je kunt het niet begrijpen als je het niet grondig 
bestudeert! Dat geldt eigenlijk voor alle brieven van 
Johannes. Een routine studie zal je nooit in staat stellen zijn 
onmetelijke diepte volledig te begrijpen! Je moet een plan 
en een strategie hebben om deze diepzinnige brieven 
werkelijk te beheersen.

“Ziet, hoe grote liefde ons de Vader gegeven heeft, 
namelijk dat wij kinderen Gods genaamd zouden worden. 
Daarom kent ons de wereld niet, omdat zij Hem niet kent” 
(1 Johannes 3:1). Ziet! Schenk er aandacht aan! zegt Johannes. 
Wat een grote liefde is het dat menselijke wezens—
die niets meer zijn dan klei, die zelfs WORMEN 
genoemd worden in de Bijbel—dat zij ZONEN genoemd 
zouden worden door God de Vader? Ziet, dit is de 
grootste liefde der liefde! Wat voor soort liefde is er 
voor nodig dat de grote God ons eeuwig leven wil geven in 
Zijn Familie? Waarom zou dit magnifieke Wezen u toestaan 
om elke dag met Hem te praten en Hem Vader te noemen? 
Dit is iets om te aanschouwen! Wat een Vader hebben wij! 
Wij hebben niets gedaan om dat te verdienen.

Het verdrietige hieraan is, als je zegt Ziet! Aanschouw 
deze visie, betekent het voor de meesten van Gods mensen 
tegenwoordig niets meer! Zelfs Gods uitverkorenen 
begrijpen dit niet grondig genoeg! Dit is de waarheid 
der waarheden! Ziet—Begrijp! Johannes smeekte om hun 
onderworpen aandacht.

Wat een liefde heeft de Vader—de ultieme liefde. Het is 
uiterst moeilijk om te begrijpen, zelfs met enorme inspanning! 
We moeten diep graven en ons uiterste best doen, en God 
vragen om alle hulp die we nodig hebben om dit te begrijpen!

Johannes had Gods mensen lief, en noemde hen 
“geliefden”. “Geliefden, nu zijn wij kinderen Gods, en het is nog 
niet geopenbaard, wat wij zijn zullen. Maar wij weten, dat als 
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Hij zal geopenbaard zijn, wij Hem zullen gelijk wezen; want 
wij zullen Hem zien, gelijk Hij is” (vers 2). We zijn niet slechts 
zonen van God in embryo. Als Christus terug keert zullen wij 
goden zijn—geboren in de Familie van God—met goddelijke 
glans! Dit is moeilijk te bevatten. Deze waarheid is in feite 
zo ontzagwekkend dat de wereld het niet zal geloven en het 
godslastering zal noemen! Hoe zit het met ons? Geloven wij 
met ons hele hart dat wij werkelijk goden zullen zijn over een 
aantal jaren—geboren in de Familie van God?

Ziet! De hoogste, almachtige God van het universum 
maakt het voor ons mogelijk om Hem Vader te noemen! 
Omdat wij nu Zijn zonen zijn. Deze waarheid overstijgt alle 
andere. Het zou ons moeten overweldigen!

Als we deze waarheid licht opnemen worden we geeste-
lijk hersendood. Dit is onze grootste uitdaging—te begrijpen 
hoe onbeschrijfelijk fantastisch onze roeping is. Hoe diep en 
onvergelijkbaar Gods liefde is. 

Deze wereld is zo misleid dat het zelfs God in het vlees, 
Christus, niet herkende toen Hij naar de aarde kwam. Vervolgens 
vermoordde de wereld Hem. En als nu ons potentieel aan hen 
wordt uitgelegd, noemen veel mensen het godslastering!

v i s i e ,  d a n  d e  W e t

Wat betekent het om onze toekomst in de God familie 
grondig te begrijpen? Hoe beïnvloedt dit ons vandaag? “En 
een iegelijk, die deze hoop op Hem heeft, die reinigt zich-
zelven, gelijk Hij (God de Vader) rein is” (vers 3). Denk daar 
eens over na! Als je werkelijk de hoop hebt die Johannes in 
de eerste twee verzen bespreekt, dan zal je bezig zijn met het 
streven naar Vader-niveau perfectie!

Is het vreemd dat God wil dat wij net zo rein worden 
als Hij is? Willen ouders niet graag dat hun kinderen hun 
rechtvaardige voorbeeld volgen? 

De eerste verzen van dit hoofdstuk zijn zo inspirerend! 
En vervolgens komt Johannes terug op de wet. “Een iegelijk, 
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die de zonde doet, die overtreedt ook de wet; want de zonde 
is overtreding van de wet (ongerechtigheid)” (vers 4). Als we 
geboren gaan worden in Gods Familie moeten we ons leven 
volgens Gods wetten inrichten. Net als kinderen hebben wij 
sturing nodig. 

Deze visie is hoofdzakelijk wat de Laodiceërs 
hebben verloren. Als je deze hoop niet hebt, dan zul 
je jezelf niet reinigen. 

“En een iegelijk, die deze hoop op Hem heeft, die reinigt 
zichzelven …” Opnieuw zien we hoe Johannes deze hoop 
persoonlijk maakt—elke persoon moet deze essentiële hoop 
hebben anders zal hij de duivel, de wereld en zichzelf niet 
overwinnen. Zonder deze hoop zal hij God afvallen.

Ons doel is om rein te zijn “gelijk Hij rein is.” Wij 
moeten rein worden zoals onze Vader rein is—perfect rein. 
Dit hoort ons meest verheven doel te zijn.

Je kunt niet op een Bijbel commentaar vertrouwen 
om deze verzen te begrijpen. Je kunt zelfs niet eens op 
de meeste van Gods eigen mensen vertrouwen om dit 
te begrijpen! God openbaart Zijn hoop nu alleen aan Zijn 
uitverkorenen. Je moet naar God gaan in intensief gebed om te 
begrijpen waar God momenteel werkt. We moeten de kracht 
van Gods Heilige Geest gebruiken. Dan kunnen we leven 
met deze enorme hoop, en geen hindernis of beproeving zal 
ons afschrikken.

Deze beangstigende wereld valt uit elkaar. Chaos regeert. 
Het staat op punt te exploderen in een nucleaire holocaust. 
Maar midden in deze extreme onrust en massale verwarring, 
leeft Gods kleine kudde in vrede en harmonie. Hoe? Door 
Gods wet te onderhouden.

Kijk naar de manier waarop deze waarheid in dit paar 
verzen wordt gepresenteerd. Eerst geeft God ons dit 
transcendentale doel. Vervolgens laat Hij ons zien 
hoe wij dit kunnen bereiken. We moeten Gods wet 
onderhouden en de regering volgen die deze wet ten 
uitvoer brengt.
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Menselijk gezien hebben wij een negatief beeld van Gods 
wet van liefde. Onze visie van dit concept is onvolkomen 
wanneer we de nadruk leggen op de wet boven de hoop 
en daardoor deze geweldige visie niet bevatten.

Wij moeten zijn zoals David en zeggen, Oh hoe bemin 
ik Gods wet (Psalm 119:97). We kunnen dat slechts zeggen 
nadat we de hoopvolle visie zien en vervolgens wetsgetrouw 
proberen dit te bereiken.

De wereld en Gods eigen Laodiceërs hebben een valse 
liefde. Johannes beschreef Gods liefde in de eerste eeuw 
omdat Gods eigen Kerk verleid werd tot een valse liefde! 
Zij spraken voortdurend over liefde, terwijl zij tegen Gods 
wetten van liefde rebelleerden. De Laodiceërs hebben 
vandaag de dag hetzelfde probleem, maar er zijn veel meer 
mensen bij betrokken.

Het universum functioneert zoals het behoort omdat 
het onderworpen is aan wetten. En zo hoort het met de 
mensheid ook. Maar het menselijk denken haat Gods wet 
(Romeinen 8:7). Door Gods Heilige Geest maken we 
ons deze visie eigen en willen vervolgens wanhopig 
graag Gods wet onderhouden. Dat is hoe we Gods 
karakter bouwen.

De visie moet eerst komen. Vaak proberen ouders 
Gods wet erin te stampen en falen ze in het onderwijzen 
van deze visie (denk eraan dat Gods Heilige Geest met onze 
jeugd werkt). Dan raken deze jonge mensen ontmoedigd en 
willen ze ermee stoppen. Of ze raken gedeprimeerd als ze 
hun ouders een leven zien lijden met weinig of geen hoop. 
De ouders moeten hen een voorbeeld geven van een met 
hoop gevuld leven. Dat houdt in dat zij Gods Familie vóór 
de fysieke familie moeten plaatsen. Het fysieke gezin was 
ontworpen als een relatie van Goddelijk niveau om ons te 
helpen kwalificeren voor Gods Familie. 

Wat is dit onderwerp diepgaand!
Wij zijn Gods “geliefden”. Johannes werkte zo hard om 

ons allemaal te helpen de diepte van Gods liefde voor ons te 
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zien. God heeft u enorm lief. Wij worden nu zonen van God 
genoemd en “zullen zijn gelijk Hij is.” Wij zullen spoedig 
worden als de God van Openbaringen 1!

Wat een liefde! Wat een hoop! Wat een vreugde!
God is Zichzelf aan het herscheppen. De wet is de manier 

waarop Hij denkt. Daarom moeten wij die wet onderhouden. 
Dus midden in alle waanzin van deze wereld is er een kleine 
kudde die in Gods wet en regering gelooft—mensen die 
verheugd zijn om zonen Gods genoemd te worden.

Als je een kerk of een gezin ziet vastlopen, dan moet je daar 
kijken voor de oorzaak van het probleem. Maar je kunt niet 
op de wet hameren als mensen de visie niet hebben. Johannes 
onderwees eerst de God Familie visie! Ziet! Wat een grote 
liefde! zei hij. Hij inspireerde mensen met de visie en zei daarna, 
als dit is wat je wilt dan moet je de wet onderhouden!

Joe Tkach Jr. schreef het boek Transformed by Truth 
(“Omgevormd door waarheid”). Hij schreef over hoe hij de 
schriftuur van Herbert W. Armstrong afwees. Hij verklaarde 
dat hij onder de heer Armstrong in duisternis leefde, als in een 
grot, maar dat hij nu in het licht is. Als een hond die terug-
keert naar zijn uitbraaksel, is hij terug gekeerd in de donkerste 
duisternis en hij noemt het licht. En die duisternis is veel erger 
dan waar hij uitkwam voordat God hem riep. Hij heeft de 
visie over geboren worden in Gods Familie totaal verloren.

Aan het begin van zijn rebellie heeft de heer Tkach 
Gods wet van liefde afgewezen. Veel van deze zogenaamde 
geleerden hebben zichzelf in de “eeuwigdurende donkerste 
duisternis” geredeneerd—eeuwige dood—tenzij zij zich 
bekeren! Zij hadden deze goddelijke hoop; nu hebben zij 
geen licht meer—alleen nog maar een donker, donker einde. 
Geen enkele tragedie is zo akelig als dit!

v e l e n  va n  o n g e r e c h t i g h e i d  b e k e r e n

“Dan zult gij weten, dat Ik dit gebod tot u gezonden heb; 
opdat Mijn verbond met Levi zij, zegt de HEERE der heir-
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scharen” (Maleachi 2:4). De heer Armstrong was een type 
van Levi (vraag ons gratis boekje Maleachi’s boodschap 
aan voor de uitleg hiervan). God maakte een verbond met 
Levi, en gaf hem opdracht het evangelie aan deze wereld 
te verkondigen in deze eindtijd. De rest van ons werden 
geroepen om Levi te ondersteunen. 

“Mijn verbond met hem was het leven, en de vrede …” 
(vers 5). Daar is de visie. De heer Amstrong had geen 
ontmoedigende boodschap. Hij had de boodschap van 
1 Johannes 3:1-3! Hij bood echt overvloedig leven en vrede 
aan in wat hij verkondigde. 

Vers 5 gaat verder, “…  en Ik gaf hem die tot een vreze; en 
hij vreesde Mij, en hij vreesde om Mijns Naams wil.” 

Vrees wordt drie maal genoemd, gelijk volgend na deze 
kolossale visie. De heer Armstrong had een levendige vrees 
voor het overtreden van Gods wet en regering. En vanwege die 
vrees, schonk God hem de diepste visie! Dat is de enige manier 
om leven en vrede van God te ontvangen. Wij moeten 

“kleine kinderkens” zijn—kinderlijk en onderdanig aan God.
“De wet der waarheid was in zijn mond, en er werd geen 

onrecht in zijn lippen gevonden; hij wandelde met Mij in vrede 
en in rechtmatigheid (wettelijkheid), en hij bekeerde er velen 
van ongerechtigheid (wetteloosheid)” (vers 6). God had een 
hoge achting voor deze man! Waarom? Omdat hij een leven 
van rechtvaardigheid leefde—hij onderhield Gods wet—en 
omdat hij velen bekeerde van het breken van Zijn wet.

Waarom God zo blij met hem was komt uiteindelijk neer 
op de wet. Dat is de basis van Gods werk doen: mensen 
bekeren van wetteloosheid. Maar dit kan niet gedaan 
worden zonder Gods majestueuze Familie visie. Hoevelen 
keert u tot rechtvaardigheid? Hoe diep ondersteunt 
u Gods Werk, dat mensen bekeert tot rechtvaardig-
heid? God oordeelt naar deze vruchten.

Waarom zouden de vertalers woorden als rechtmatigheid 
en ongerechtigheid gebruiken in dit vers—waarmee ze de bete-
kenis van wet verdoezelen? Vanwege hun vooroordeel en 
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vijandigheid tegenover Gods wet! Zij hebben geen visie. 
De schepping was aan ijdelheid onderworpen gemaakt. De 
menselijke natuur haat Gods wet omdat het een gebrek heeft 
aan Gods Heilige Geest en aan de visie van hoop die Johannes 
naar voren brengt. Ons werk moet deze wereld waarschuwen 
en tegelijkertijd mensen afkeren van wetteloosheid. 

Er was een man in deze eindtijd die veel mensen afkeerde 
van “ongerechtigheid”, of wetteloosheid. Kwaadwillig onder-
wijs over Gods wet werd uit zijn mond niet gehoord. “Hij 
wandelde met Mij [God] in vrede en in rechtmatigheid”—
wettelijkheid. Hij onderhield Gods wet van liefde en onder-
wees het aan velen.

Toen Theodore Roosevelt zijn ‘Rough Riders’ over de 
San Juan heuvel in Cuba leidde zei hij niet “aanvallen” om 
vervolgens achteraan te volgen. Hij zei volg mij. Dat is hoe 
zij de Spanjaarden verjaagd hebben. De heer Armstrong 

“wandelde met God” en gaf het voorbeeld. Hij leidde de 
aanval voor ons allemaal en leefde naar wat hij onderwees. 
Hij gaf ons het beste voorbeeld in deze eindtijd. Hij zei, volg 
mij zoals ik Christus volg. 

De Vader gaf Christus de opdracht om Zijn Familie van 
geestelijke soldaten aan te voeren. Jezus werd als geen ander 
beproefd en getest. Toch leefde Hij een perfect en zondeloos 
leven. Christus stelde Zich voor ons allemaal als voorbeeld. 
Hij leidde de aanval en zei volg mij.

Levi werd als rechtvaardig beoordeeld omdat hij “er 
velen bekeerde” weg van wetteloosheid. Dit is de norm 
waarmee God ons beoordeelt. Levi vervulde hen met Gods 
hoop. Dit gebeurde in de context van het verkondigen van 
het evangelie over de hele wereld.

Wij moeten weten wie deze man was! Dit is eindtijd 
profetie. Ik weet dat de heer Armstrong de man was die 
velen bekeerden van wetteloosheid. Dat is wat God zegt, 
ongeacht wat kwaadwillige mensen zeggen.

De Laodiceërs hebben nu Gods visie, die vrede brengt, 
verloren. “Maar gij zijt van den weg afgeweken, gij hebt er 
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velen doen struikelen in de wet, gij hebt het verbond met Levi 
verdorven, zegt de HEERE der heirscharen” (vers 8). God identi-
ficeert de basis van het Laodicea-probleem: zij verwerpen de wet 
die God gebruikte om Levi op te richten. In plaats van mensen 
afkeren van wetteloosheid, laten zij mensen struikelen in die wet. 

Als we die wet niet begrijpen—als we hem niet uit Levi’s 
mond zoeken (vers 7)—dan hebben we niet de visie van 
1 Johannes 3! We moeten ons allemaal onderwerpen aan 
die wet. Sommigen bekritiseren de PCG omdat we teveel 
zouden refereren aan de heer Amstrong. Maar hij herstelde 
alle dingen! God instrueert ons om de wet uit zijn mond te 
zoeken! Dat houdt in dat we acht moeten slaan op wat de 
heer Armstrong geschreven heeft. We proberen hem alleen 
maar op hetzelfde niveau te plaatsen als God doet.

r e c h t va a r d i g  g e l i j k 
h i j  r e c h t va a r d i g  i s

“En gij weet, dat Hij geopenbaard is, opdat Hij onze zonden 
zou wegnemen; en geen zonde is in Hem” (1 Johannes 3:5). 
Christus werd geboren als een kind, groeide op, en stierf 
toen voor onze zonden—het meest overstijgende offer dat 
ooit gemaakt is. En bedenk: de kruisiging was niet het enige 
moeilijke onderdeel; denk aan het lijden dat Hij gedurende 
Zijn zondeloze leven heeft moeten ondergaan. “Geen zonde is 
in Hem”. Dat is eeuwig karakter—Hij heeft nooit gezondigd! 
Dat is het voorbeeld dat wij horen te volgen. We moeten aan 
die manier van leven gewend raken aangezien dat de manier 
is waarop we voor alle eeuwigheid zullen leven! Er wordt aan 
ons niets gevraagd wat God niet zelf al heeft gedaan.

“En Hij (Christus) is geopenbaard.” Wat betekent dat? 
Het betekent dat God vlees geworden is om onze zonden weg 
te nemen. Het offer van God in het vlees is nodig om onze 
wetsovertredingen te betalen.

“Een iegelijk, die in Hem blijft, die zondigt niet; een 
iegelijk, die zondigt, die heeft Hem niet gezien, en heeft Hem 
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niet gekend” (vers 6). Waar verblijft, of leeft u? God wil dat 
wij in Hem leven! Natuurlijk struikelen wij van tijd tot tijd, 
maar dit is waar wij moeten leven. Zonde is vreemd voor 
God. Als wij in zonde leven, dan kennen we God niet. 

“Kinderkens, dat u niemand verleide. Die de rechtvaar-
digheid doet, die is rechtvaardig, gelijk Hij [Christus] recht-
vaardig is” (vers 7). Slechts praten over rechtvaardigheid is 
waardeloos. Het gaat niet om een incidentele rechtvaardige 
daad—het is een manier van leven. Niet zelfrechtvaardig-
heid, maar rechtvaardig zijn zoals God rechtvaardig is! Gods 
rechtvaardigheid in ons! Wat een norm om aan te voldoen! 
Dat is onze roeping! Ik garandeer u dat wij niet volledig de 
diepe betekenis van die uitspraak in vers 7 begrijpen!

U kunt de brieven van Johannes over wet, liefde en 
rechtvaardigheid lezen en geloven dat u het begrijpt. Maar 
als we niet springen van enthousiasme over deze waarheid, 
dan begrijpen we het gewoonweg niet!

Hoe kunnen Gods mensen ooit verdeeld zijn als wij 
rechtvaardig zijn zoals Christus dat is? Of als wij in Christus 
verblijven? God en het Woord waren in alle eeuwigheid 
nooit verdeeld. Als wij rechtvaardig zijn “gelijk Hij 
rechtvaardig is”, dan zullen wij verenigd zijn!

Dat is hoe de hele wereld verenigd zal worden in vrede en 
vreugde. Wat een visie voor deze gevaarlijk verdeelde wereld! 

Wij moeten rechtvaardig worden “gelijk Hij 
rechtvaardig is” en “rein zoals Hij rein is”. We moeten 
de wet onderhouden om een dergelijke diepe rechtvaardig-
heid te bereiken. 

De uitdrukking “u verleidde” zou beter vertaald worden 
door “u laten afdwalen”. Dat betekent dat u in vreselijk 
gevaar bent te verliezen wat in de eerste drie verzen van 
1 Johannes 3 besproken wordt!

“Die de zonde doet, is uit den duivel; want de duivel 
zondigt van den beginne. Hiertoe is de Zoon van God geopen-
baard, opdat Hij de werken des duivels verbreken zou” (vers 8). 
Dit is waar wij nu mee bezig moeten zijn in onze leven en in 
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ons werk—Christus helpen om de werken van de duivel te 
verbreken. Dat is wat Christus door ons deed in de rechtszaak. 

Zonde is de weg van de duivel. Johannes heeft het 
vaak over de duivel, die voor ons allemaal levendige 
werkelijkheid zou moeten zijn. Christus kwam om de 
werken van de duivel te vernietigen. 

Let op hoe Johannes rechtvaardigheid en zonde 
terugvoert naar hun oorsprong. Dan kunnen we het hele 
plaatje zien. Wij zijn een reflectie van onze vader—ofwel van 
God of van de duivel. God helpt ons te begrijpen wie onze 
werkelijke Vader is!

d e  Z o n d e  va n  k a ï n

“Een iegelijk, die uit God geboren is, die doet de zonde niet, 
want Zijn zaad blijft in hem; en hij kan niet zondigen, want 
hij is uit God geboren. Hierin zijn de kinderen Gods en de 
kinderen des duivels openbaar. Een iegelijk, die de recht-
vaardigheid niet doet, die is niet uit God, en die zijn broeder 
niet liefheeft” (verzen 9-10). Onze levens laten zien of wij 
zonen van God of zonen van de duivel zijn. “Zo zult gij dan 
dezelve aan hun vruchten kennen” (Mattheüs 7:20). Als wij 
onze broeders liefhebben zoals God hen lief heeft, dan zijn 
we van God. We moeten eraan werken om de God Familie te 
verenigen. We behoren bijvoorbeeld goddelijke gastvrijheid 
te beoefenen. Als we onze broeder niet lief hebben volgens 
Gods wet, dan reflecteren we Satans kwade natuur. 

We behoren het fijn te vinden om samen te zijn met 
Gods mensen, waar Christus voor gestorven is. En we 
moeten onze wereldse naasten liefhebben door deze bood-
schap van liefde te verkondigen via Gods machtige werk.

“Want dit is de verkondiging, die gij van den beginne 
gehoord hebt, dat wij elkander zouden liefhebben. Niet gelijk 
Kain, die uit den boze was, en zijn broeder doodsloeg; en om 
wat oorzaak sloeg hij hem dood? Omdat zijn werken boos 
waren, en van zijn broeder rechtvaardig” (1 Johannes 3:11-12). 
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Waarom zou Johannes één van de meest gewelddadige 
misdaden  in de Bijbel bespreken—Kaïn die Abel vermoord?  
Omdat God ons een beeld probeert te geven wat het inhoudt 
als wij onze geestelijke broeders niet lief hebben! Beseft u 
zich hoe God het bekijkt als wij elkaar niet lief hebben? 
Denk aan de gruwelijke moord van Abel! Dit is gericht 
aan Gods eigen mensen! Dit is de taal van het laatste uur! 
Bekijk je zonden geestelijk, zoals God het ziet! We MOETEN 
groeien in deze kostbare liefde van God!

Menselijke relaties behoren altijd geworteld te zijn in de 
wet van liefde. Gedraagt u zich geestelijk als Christus, of 
als Kaïn?

Denk aan de manier waarop Gods Laodicea-kerken 
Gods uitverkorenen hebben behandeld in de rechtszaak. 
Geestelijk ben je schuldig aan moord als je je broeder haat. 
Veel van Gods eigen mensen plegen verfoeilijke moorden. Zij 
helpen mee om het geloof van Gods mensen te vernietigen. 
En dat is veel erger dan wat Kaïn deed. Hij pleegde alleen 
een fysieke moord. Maar Johannes heeft het over eeuwig 
leven en eeuwige dood!

Dit is taal voor het laatste uur. Wij moeten moord 
benoemen voor wat het is. Wat we hier bespreken heeft 
eeuwige consequenties.

Kaïn “sloeg zijn broer dood.” Dat is waar de Laodiceërs 
mee bezig zijn—het doodslaan van hun geestelijke broeders.

Hoe haten wij onze broeders? Door Gods liefde niet 
uit te voeren! Als we Gods liefde hebben, dan geven we ons 
leven voor hen, zoals Christus dat voor ons deed. Dat 
betekent een heleboel zwaar en opofferend werk.

We kunnen ook op een ander niveau schuldig zijn aan 
bloed vergieten. “Gij nu, o mensenkind! Ik heb u tot een 
wachter gesteld over het huis Israëls; zo zult gij het woord uit 
Mijn mond horen, en hen van Mijnentwege waarschuwen. 
Als Ik tot den goddeloze zeg: O goddeloze, gij zult den dood 
sterven! en gij spreekt niet, om den goddeloze van zijn weg af 
te manen; die goddeloze zal in zijn ongerechtigheid sterven, 
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maar zijn bloed zal Ik van uw hand eisen” (Ezechiël 33:7-8). Als 
wij Gods waarschuwende boodschap van liefde niet 
verkondigen, dan zijn we schuldig aan het bloed van 
Israël en de wereld! En de meesten van Gods eigen mensen 
ondersteunen de boodschap van Ezechiëls wachter niet.

l i e f d e  d i e  d e  W e r e l d 
Z a l  v e r a n d e r e n

God openbaart Zijn boodschap vandaag met een essentieel 
doel. Hij wil dat deze boodschap “het grootst mogelijk 
publiek bereikt.” Als we falen zijn we schuldig aan Kaïns 
moorddadige zonde.

Wij zijn in deze tijd geroepen om Gods werk te doen. 
Als wij falen dan verliezen we onze eeuwige positie in Gods 
hoofdkwartier. En zij die zich in de Grote Verdrukking 
bekeren zullen in Gods Koninkrijk zijn, maar zij zullen niet 
voor eeuwig in Gods hoofdkwartier werken. (Lees Maleachi’s 
Boodsschap voor een Bijbelse verklaring van deze waarheid.) 
We moeten Gods werk doen of een eeuwige straf betalen.

“Verwondert u niet, mijn broeders, zo u de wereld haat. 
Wij weten, dat wij overgegaan zijn uit den dood in het leven, 
dewijl wij de broeders liefhebben; die zijn broeder niet 
liefheeft, blijft in den dood” (1 Johannes 3:13-14). Dit is het 
verschil tussen leven en dood. Als we Gods liefde in ons 
hebben, dan ervaren we echt leven—de manier waarop het 
in de Wereld van Morgen zal zijn. Onze broeders en zusters 
lief hebben is een teken van EEUWIG LEVEN! Het laat zien 
dat we leven hebben en dat we God lief hebben. 

Johannes bespreekt leven en dood. Verwijzend naar de 
uitdrukking “uit den dood in het leven”, zegt de Westcott 
Commentary (Bijbel commentaar), “De diepte van deze 
uitdrukking gaat zowel in het Latijn als in het Engels 
verloren.” Er zou moeten staan, “De dood die werkelijk 
dood is” en “het leven dat werkelijk leven is.” Gods 
liefde die ons denken vervult door de Heilige Geest is werke-
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lijk leven—het teken van eeuwig leven! Al het andere is 
“werkelijk dood.” Zonder Gods liefde zijn we dood en zullen 
we voor eeuwig sterven tenzij we die conditie veranderen.

Het grootste deel van Gods eigen mensen is geestelijk 
aan het sterven (2 Thessolonicensen 2:10). Wat vreselijk 
pijnlijk moet dat voor God zijn.

Er zijn momenten dat ik fantastische voorbeelden van 
liefde zie in Gods mensen. Zij zullen wonderbaarlijk veel 
van zichzelf offeren voor Gods werk en voor anderen. Die 
voorbeelden raken me diep. En ik denk zeker dat zelfs God 
de Vader een paar tranen van vreugde vergiet als Hij zulke 
voorbeelden ziet. Mensen te zien veranderen van kwaadwil-
lige, zondige menselijke wezens—die onrechtvaardigheid 
indrinken als water—tot prachtige wezens van goddelijke 
liefde en karakter is uitermate inspirerend voor God!

Lege woorden van liefde zijn zo goedkoop. Overvloedige 
daden van liefde zijn zo waardevol. 

“Een iegelijk, die zijn broeder haat, is een doodslager; 
en gij weet, dat geen doodslager het eeuwige leven heeft in 
zich blijvende. Hieraan hebben wij de liefde gekend, dat Hij 
Zijn leven voor ons gesteld heeft; en wij zijn schuldig voor 
de broeders het leven te stellen” (1 Johannes 3:15-16). Als wij 
de Heilige Geest hebben, maar het niet gebruiken, dan pakt 
God dat talent en geeft het aan iemand anders. De Heilige 
Geest in ons is eeuwig. Als we het gebruiken worden wij 
eeuwig. We hebben eeuwig leven in ons wonen. “En dit is het 
eeuwige leven…” (Johannes 17:3).

Als ik de diepte begrijp van wat Johannes bespreekt dan 
voel ik me geestelijk nogal naakt. Dat zou het met ieder van 
ons moeten doen. Wij schieten tekort. We zouden geïnspi-
reerd moeten zijn om harder te groeien, en, tegelijkertijd, 
kunnen wij zien hoe de problemen van deze wereld opgelost 
kunnen worden. Er is niets mooiers dan de liefde van 
God! Als mensen de houding aan nemen die Johannes hier 
bespreekt, dan zal deze wereld veel mooier en inspirerender 
worden dan wij ons zelfs kunnen voorstellen. 
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v r i j m o e d i g  n a a r  g o d

“Geliefden! Indien ons hart ons niet veroordeelt, zo hebben 
wij vrijmoedigheid tot God” (1 Johannes 3:21). Als ons hart 
ons niet veroordeelt vanwege zonden, dan zullen wij vrij-
moedig tot God zijn—wij zullen standvastig, onbevreesd 
en twijfelloos vertrouwen en geloof in Hem hebben. Wij 
moeten zonden vermijden om dat soort vrijmoedigheid 
te hebben.

Iemand die vrijmoedig tot God gaat zal een geweldige 
impact hebben op deze wereld! Kijk maar eens naar Christus. 
Als onze mensen vrijmoedigheid naar God kunnen ontwik-
kelen dan zullen we geen probleem hebben om dit werk te 
doen. Vrijmoedigheid is wat dit werk kracht zal geven. Hoe 
vrijmoedig bent u?

Paulus schreef zijn meest inspirerende brief vanuit de 
gevangenis aan het einde van zijn leven (2 Timotheüs). 
Johannes schreef het grootste profetische boek in de Bijbel—
Openbaringen—terwijl hij gevangen zat op Patmos. Deze 
mannen waren vrijmoedig. Hoe reageert u op beproevingen? 
Gebruikt u ze om vrijmoediger te worden richting God? 
Inspireert u anderen door uw voorbeeld in testen en 
beproevingen? 

“En zo wat wij bidden, ontvangen wij van Hem, 
dewijl wij Zijn geboden bewaren, en doen, hetgeen behage-
lijk is voor Hem” (1 Johannes 3:22). Stelt u zich eens voor dat 
u alles van God ontvangt wat u vraagt! Daar is meer 
voor nodig dan enkel God gehoorzamen uit plichtsgevoel. 
Johannes heeft het over een houding van al het mogelijke 
willen doen om de Vader te plezieren! Een dergelijke 
houding krijgt antwoord op gebeden! Dat is wat 
VRIJMOEDIG maakt. Natuurlijk zult u dan vragen om die 
dingen die God vreugde geven. 

Hoevelen van Gods mensen bevatten dit niet? Natuurlijk 
zal God ons alleen dat geven wat goed voor ons is. Maar nog 
steeds moeten we dringend begrijpen wat God belooft aan 
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Zijn gehoorzame volk. God zegt: “En zo wat wij bidden, 
ontvangen wij van Hem”!

Wij hoeven geen grenzen te stellen aan wat ons gegeven 
kan worden, indien wij gehoorzaam zijn en naar God bidden 
met de juiste houding. Dit is een wereldschokkende 
belofte van God, en we moeten daar niet te licht over 
denken. Dit is een uitspraak van de Schepper van alles!

Het is de formule voor succes die Christus volgde. Jezus 
zei, “En Die Mij gezonden heeft, is met Mij. De Vader heeft 
Mij niet alleen gelaten, want Ik doe altijd, wat Hem 
behagelijk is” (Johannes 8:29). Zou een vader een kind 
met een dergelijke houding alleen laten? Nee—hij zou een 
bataljon soldaten versplinteren om die zoon te redden! 
Ontwikkel deze houding en uw hemelse Vader zal in uw 
leven ingrijpen en dingen voor u laten gebeuren! Met een 
zodanige houding worden wij vrijmoedig tegenover God, en 
beginnen de deuren te openen. 

“En dit is Zijn gebod, dat wij geloven in den Naam van 
Zijn Zoon Jezus Christus, en elkander liefhebben, gelijk Hij 
ons een gebod gegeven heeft. En die Zijn geboden bewaart, 
blijft in Hem, en Hij in denzelven. En hieraan kennen wij, 
dat Hij in ons blijft, namelijk uit den Geest, Dien Hij ons 
gegeven heeft” (1 Johannes 3:23-24). God leeft in ons als wij 
de geestelijke wet onderhouden. De Geest van God is nodig 
om de Tien Geboden te kunnen onderhouden. Dan weten 
we dat God achter ons staat en ons ondersteunt. Dan groeit 
onze vrijmoedigheid en ons succes enorm. Door de zondige 
manier van leven te overwinnen, worden we meer dan 
overwinnaars. We maken ons klaar om geboren te worden 
in de Familie van God!
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Waar is Gods werk? De meesten van 
Gods mensen weten dit niet eens. Dat 
is een onthutsende crisis met eeuwige 

gevolgen—geen bedrog is dodelijker. Johannes toont ons hoe we 
een essentieel onderdeel van Gods werk kunnen zijn, nu en voor 
alle eeuwigheid! Als u eenmaal een onderdeel bent van Gods 
werk, dan behoort dit nooit meer te stoppen!

Het laatste uur is aangebroken. Aan het einde van dit 
uur zal Jezus Christus terug keren. De aarde en het heelal 
zullen vanaf die tijd slechts vrede, vreugde en overvloed 
kennen! Geen vergelijkbaar iets vond ooit eerder plaats. 
De familie van God zal regeren over deze aarde en het 
heelal. Kan uw verstand begrijpen dat deze wereld-
schokkende gebeurtenis slechts een “uur” van ons 
verwijderd is?

Zes duizend jaar van mensen die over mensen 
regeren staat op het punt om voor altijd beëindigd 
te worden! 

Je zou verwachten dat deze werkelijkheid al 
Gods mensen zou doen overlopen van opwinding, 
zodat zij alles willen doen wat zij kunnen om zich voor te 
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bereiden op die gebeurtenis—de wereld waarschuwen en de 
mensen met hoop vervullen.

Maar dat is niet het geval. De meesten van Gods mensen 
hebben zich afgekeerd en tonen weinig tot geen interesse in 
de terugkeer van Christus!

Jezus Christus Zelf begon de Kerk in de eerste 
eeuw. En toch waren de mensen, tegen de tijd dat 
Johannes (één van de originele 12 apostelen van 
Christus) zijn brieven schreef, hun eerste liefde aan 
het verliezen! Dat illustreert wat een gevecht het is om 
onze menselijke natuur te overwinnen.

Stel je de verschrikking eens voor als de ene helft van 
een fysiek gezin in korte tijd zou sterven. Toch is dat triviaal 
vergleken met het geestelijke. Vijftig procent van Gods 
geestelijke Familie in deze tijd zal voor eeuwig sterven! Dat is 
een onvoorstelbare ramp. Het zou wel eens de grootste ramp 
ooit in Gods Kerk kunnen zijn!

Toen Johannes deze brieven schreef, was Paulus onlangs 
vermoord, en Johannes had veel van zijn gebied overge-
nomen. Dit was een periode waarin Gods mensen meer 
geestelijke urgentie zouden moeten hebben—maar, ironisch 
genoeg, verlieten de meesten van hen de waarheid!

De Efeze-era van de Kerk was stervende, evenals de 
Laodicea-era van de Kerk vandaag. Geestelijke dood was 
overal rondom. Niets is zo tragisch als een dergelijke 
soort crisis. 

Christus heeft deze brieven onlangs geopenbaard 
om onze gedachten te richten op het LAATSTE UUR. 
Waarom is de tijdsfactor zo cruciaal? Omdat we in een kwel-
lende geestelijke strijd verwikkeld zijn, en het is bijna voorbij! 
Dat begrip geeft ons een positievere houding. We weten dat 
Christus ons binnenkort de ultieme overwinning zal geven. 

Als we terug kijken op de geschiedenis van de Filadelfia 
Kerk dan heeft God misschien meer waarheid aan ons 
geopenbaard vanuit de brieven van Johannes dan vanuit 
enig ander Nieuw Testamentisch boek in de Bijbel. Waarom 
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zou God willen dat we deze korte geschriften zo grondig 
bestuderen, in het bijzonder in dit laatste uur?

Een deel van het antwoord wordt gevonden in de 
houding van Johannes tegenover de geestelijke tragedie 
die om hem heen plaats vond. Johannes was niet depres-
sief. Hij was enorm bedroefd door wat er in de Kerk plaats 
vond. Maar hij maakte in zijn brieven duidelijk dat hij 
zich verblijdde! Hij verblijdde zich door al deze geestelijke 
oorlogsvoering heen, ook al was het het ergste waar hij ooit 
mee geconfronteerd werd. Gedurende deze tijden moeten we 
leren van het geestelijke succes van Johannes.

d e  o u d e r l i n g

In de laatste preek voor hij stierf deed de heer Armstrong 
een diepzinnige uitspraak: “Regering is gebaseerd op het 
principe van Gods liefde.” Hij dacht heel erg hetzelfde als de 
Apostel Johannes.

Liefde is ons OVERGEVEN aan onze Echtgenoot. 
Het is het onderhouden van Gods wet. Het is gehoor-
zamen aan Gods regering. Soms is het het blootstellen 
van de antichristen. Hoeveel mensen begrijpen werke-
lijk dit soort liefde? De reden waarom Johannes er zovaak 
over sprak is omdat praktisch niemand het op dat moment 
begreep! Zelfs de meerderheid van Gods mensen rebelleerden 
tegen Gods liefde. Dat geldt ook voor Gods Kerk vandaag.

Johannes sprak het grootste deel van zijn eerste brief over 
liefde. In zijn tweede en derde brief werd Johannes directer en 
specifieker. Beide brieven beginnen met dezelfde woorden: 

“De ouderling.” Waarom? Omdat als we Gods wet van liefde 
willen begrijpen, dan moeten we uitvinden waar “de ouder-
ling” is—degene die Gods wet onderwijst. Als je praat over 
Gods wet dan praat je eigenlijk ook over “de ouderling”! 
Gods gekozen leider speelt altijd de sleutelrol onder Christus!

Waar struikelen 95% van Gods Laodiceërs het meest 
over vandaag? Nogmaals, de meerderheid van Gods mensen 
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wordt geleid door dienaren die hen doen struikelen in de wet 
(Maleachi 2:7-8). Dat betekent dat zij “de ouderling” 
die Gods wet onderwijst verwerpen!

De massale afval in deze tijd draait om Gods wet—en 
Gods ouderling die deze wet onderwijst! Tenzij we deze les 
diep leren begrijpen, zullen we misleid worden!

Dit is de fundamentele les die we moeten leren. Dit is 
waarom Johannes zijn laatste twee brieven begon met “de 
ouderling.” Eerst onderwees hij de kerkleden over Gods wet 
van liefde. Daarna zoemde hij in op “de ouderling” die deze 
wet onderwees.

Hij bewaarde het onderwerp “de ouderling” tot het einde 
van zijn brieven. Hij wilde zo zachtmoedig mogelijk zijn in 
het onderwijzen van Gods heiligen.

In deze laatste twee brieven benadrukte Johannes seri-
euze autoriteitsproblemen. Rebelse leiders stonden op die 
deze leer niet brachten (2 Johannes 1:10). En waarschijnlijk 
was de ergste rebel waar Johannes mee geconfronteerd werd 
Diotrefes (3 Johannes 1:9).

Zoals de heer Armstrong altijd zei, regering is alles. 
Dat is wat Johannes besprak. Door de Bijbel heen heeft 
God met één man tegelijk gewerkt in deze functie van “de 
ouderling.” Het is niet “een ouderling”—het is de ouder-
ling van God! Er is slechts één man die Christus, het 
Hoofd van deze Kerk, op enig gegeven moment in 
de tijd gebruikt in die leidende positie. Dit is echt 
fundamenteel. Dit is niet mijn idee—het is de fundamentele 
waarheid van God. Wij staan op het punt dit evangelie 
over het universum te verspreiden—deze waarheid 
over de Familie van God die de regering van God 
uitvoert—dezelfde regering die Gods man altijd 
heeft onderwezen!

Denk eraan dat deze brieven geschreven zijn voor het 
laatst uur. Als wij Gods liefde, of Gods wet en regering 
willen begrijpen dan moeten we “de ouderling” vinden in dit 
laatste uur. 

114

h e t  l a a t s t e  u u r



Waarom verloor de Efeze Kerk haar eerste liefde? Omdat 
de mensen niet keken naar “de ouderling.” Waarom werpt 
de Laodicea Kerk vandaag Gods waarheid op de grond? 
Omdat haar leden niet opkijken naar “de ouderling” aan 
welke God Zijn waarheid openbaart. Zij staan simpelweg 
niet toe dat God hen lief heeft!

Als u Gods liefde wilt kennen, dan is dit de kern: 
het vinden van de regering van God! Daar vindt u de plek 
waar God Zijn mensen lief heeft, Zijn geest uitstort en open-
baring geeft. Als we niet willen leren over “de ouderling” dan 
verkwisten we Gods waarheid en zullen Laodiceërs worden.

Lucifer faalde in het uitvoeren van Gods 
regering. God besloot toen dat Hij Zichzelf zou 
herscheppen door de mensheid. Dat is de enige manier 
waarop Hij kon zeker stellen dat Zijn regering uitge-
voerd zou worden. Nu wordt Gods Kerk gestest om te 
zien of wij kunnen kwalificeren om voor eeuwig met 
God te kunnen regeren—daar waar Lucifer faalde.

Die ontzagwekkende toekomst is direct verbonden aan 
ons vermogen ons vandaag te onderwerpen aan Gods regering. 
Gods echte dienaren worden er altijd aan herinnerd de aandacht 
van de leden te richten op Christus en de ouderling—niet slechts 
met woorden, maar ook met daden. Dat is waar Gods regering 
altijd uiteen valt. Dat is waar de ultieme beproeving ligt.

Tenzij we “de ouderling” mee rekenen, vervalt 
Gods Kerk in eindeloos menselijk redeneren.

U kunt ervan uitgaan dat God deze ouderling corrigeert, 
vormt en kneedt. En als de ouderling rebelleert en God hem 
niet kan kneden dan zal hij vervangen worden. Recente 
geschiedenis vanuit de WCG illustreert deze fundamentele les.

Johannes begon zijn tweede en derde brief met 
“de ouderling.” Waarom? Johannes benadrukte Gods 
regering omdat zoveel kerkleden en mensen in de 
wereld deze aanvielen!

Dit is profetie voor Gods huidige Kerk. We zien 
dat de grote meerderheid van Gods mensen rebelleert tegen 
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Gods regering en die aanvalt. De oorzaak van de crisis in 
onze Kerk in deze eindtijd was geprofeteerd in Johannes 
brieven over het laatste uur!

De Efeze Kerk verloor haar eerste liefde vanwege een 
specifieke reden. Zij verwierpen Gods regering door de 
ouderling. En in dit laatste uur verwerpen Gods mensen ook 
Gods regering die uitgevoerd wordt door de ouderling.

Verwerp de ouderling en u duwt Christus uit beeld. Dit 
is de ergste ramp. Bestudeer uw Bijbel en u zult zien dat God 
altijd op deze wijze Zijn kerk geleid heeft—met één man. 

Dit is niet alleen een les voor u om Gods regering te 
volgen—het is ook een les voor mij om deze uit te voeren. 
Er zijn tijden dat ik dit niet wil, net als er tijden zijn dat wij ons 
niet willen onderwerpen aan Gods regering. Dat is hoe we 
menselijk in elkaar zitten. Maar als wij het door dit laatst uur 
willen redden, dan moeten we denken zoals Christus denkt.

Johannes richtte zich tot mensen die om hem heen aan 
het wegvallen waren, en dat doe ik ook. De grote meerder-
heid van Gods mensen zijn afgevallen, en God zegt dat Hij 
zo ziek van hen is dat Hij hen uit Zijn mond zal spugen! 
(Openbaringen 3:16). Vijftig procent van hen zal voor altijd 
verloren gaan omdat zij weigeren Christus te volgen—en 
Zijn ouderling.

Ik weet zeker dat er mensen waren die Johannes bekriti-
seerde omdat hij zichzelf “de ouderling” noemde. Kijk eens 
hoe deze vent zichzelf aan het verhogen is; alsof hij de enige 
is die God gebruikt. We moeten uitkijken voor de gevaren van 
éénpersoons regering. Diotrefes zei zeker zulke dingen. En 
triest genoeg geloofden velen van Gods mensen hem!

Ik geloof dat dit een profetie is van wat  het 
grootste probleem zal vormen onder de leden van de 
PCG in dit laatste uur!

Het zou zo eenvoudig voor ons zijn deze waarheid te 
verdringen. Dat is wat de Laodiceërs doen. Zij struikelen over 
Gods regering en wet. Gods regering is een eerste vereiste 
voor het oprichten van de wet in Gods ware Kerk.
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Onze strijd in het laatst uur zal steeds heviger en woester 
worden! En ik weet waar de zwaarste aanval op gericht 
zal zijn. Zolang ik God en Zijn werk blijf dienen, zullen er 
mensen zijn die zullen proberen mij te vernietigen of in 
diskrediet te brengen. En het zal gebeuren dat wij onder vuur 
komen te staan en ik geen tijd heb om rustig te gaan zitten 
en te zeggen: kom laten we onderhandelen. Ik zal moeilijke 
beslissingen moeten maken, en u zult moeten weten, diep 
van binnen, dat God “de ouderling” gebruikt! We moeten 
deze les van regering leren, of wij overleven het 
laatste uur niet!

Veel mensen proberen me zelfs vandaag al te kleineren. 
U moet weten of u naar hen moet luisteren of niet. In zijn 
brieven zegt Johannes dat u kunt weten wie Christus’ leider 
is. Als u dit niet weet, wacht u een donkere toekomst.

n a d e r  d i c h t e r  t o t  d e  d i e n a r e n

God geeft Zijn regering met een fundamenteel doel. Wij 
moeten daarvan profiteren.

Mensen denken makkelijk dat zij hun eigen problemen 
kunnen oplossen, terwijl ze eigenlijk hulp nodig hebben. Wij 
hebben allemaal de neiging te veel op ons zelf te vertrouwen. 
We moeten leren om hulp te vragen wanneer we dat 
nodig hebben.

Men kan niet in Gods Kerk zijn en zich afzijdig houden 
van Zijn dienaren. Als dat het geval is kunnen we er zeker 
van zijn dat er een of andere zonde in hun gedachten speelt! 
(Er zijn enkele erg zeldzame gevallen waarin, te midden van 
Gods uitverkorenen, de dienaren verkeerd zijn en aange-
pakt dienen te worden. Wees ervan overtuigd dat God dit 
probleem mettertijd zal aanpakken.) Wat is er aan de hand 
met mensen die niet echt dichtbij God en Zijn Familie 
dienaren willen zijn? Dat is geen klein probleem.

Ik heb al vaak mensen deze Kerk zien verlaten die 
misschien nog geen week eerder tegen me zeiden, “Ik sta 100 
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procent achter u.” Ik denk zeker dat men dit in de meeste 
gevallen met een goede houding heeft gezegd. Maar wat 
betekenen woorden uiteindelijk als ze niet worden gestaafd 
door daden?

d e  u i t v e r k o r e n  v r o u W e

“De ouderling aan de uitverkoren vrouwe en aan haar 
kinderen …” (2 Johannes 1:1). Wij zijn “de uitverkoren 
vrouwe.” Wij zijn de Koninklijke bruid van Jezus Christus. 
Het woord uitverkoren betekent gekozen door God. Wij 
hebben onze Echtgenoot en onze Vader niet uitgekozen. 
Onze Vader heeft ons uitgekozen als de bruid voor 
Zijn Zoon! Hij koos u uit na veel nadenken en overpeinzen 
om vast te stellen of u het potentieel had dat Hij in Zijn 
Zoons toekomende vrouw wilde zien—de enige vrouw die 
Christus ooit zal hebben gedurende alle eeuwigheid! 
Wat een “uitverkorene vrouwe”! De grootste uitda-
ging voor ons is te onthouden wie we zijn!

Wilt u zich hier werkelijk van afkeren omdat u Gods 
regering of Gods wet niet leuk vindt? Wij zouden vol opwin-
ding en verwondering moeten zijn vanwege onze naderende 
bruiloft met Christus. Is dat niet hoe twee mensen in deze 
wereld zich voelen als zij zich voorbereiden op hun huwelijk? 
Toch zijn die fysieke huwelijken niets vergeleken met dit 
geestelijke huwelijk, waarin wij de Koninklijke bruid worden 
van de Koning der koningen!

Deze roeping hoort ons te vullen met opwinding, 
verwondering en ontzag. Begrijpen wij dit werkelijk? Bidt 
hartstochtelijk dat u dit begrijpt. Gods Familie is veruit de 
grootste royalty op aarde!

De Kerk is “ons aller moeder” (Galaten 4:26). Een 
moeder verzorgt en voedt haar kinderen. Als wij willen dat 
God ons verzorgd en voedt met nieuwe openbaring, dan 
moeten wij in de ware Kerk van God zijn—de uitver-
koren vrouwe.
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l i e f h e b b e n  i n  Wa a r h e i d

“De ouderling aan de uitverkoren vrouwe en aan haar 
kinderen, die ik in waarheid liefheb, en niet alleen 
ik, maar ook allen, die de waarheid gekend hebben” 
(2 Johannes 1:1). Johannes moest “in de waarheid liefhebben” 
benadrukken, omdat zovelen spraken over een namaakliefde, 
tegengesteld aan Gods waarheid.

Zo velen keerden zich af van God en Johannes had hen 
nog steeds in waarheid lief! We moeten de diepe liefde van 
Johannes begrijpen of wij zullen Laodiceërs worden.

Hebben wij elkaar “in de waarheid” lief? God zal het 
niet afdwingen. Hij wil geen bruid die dit huwelijk 
eigenlijk niet wil. Welke man wil een vrouw die hem 
niet lief heeft? Christus verwerpt diegene die geen ware, 
wettelijke liefde hebben. Hij wil dat Zijn mensen Hem lief-
hebben! Hij heeft alles voor ons gedaan, en nu is het onze 
beurt om iets voor onze Echtgenoot te doen.

Het einde van 2 Johannes 1 wordt in de Statenvertaling 
vertaald als: “allen die de waarheid gekend hebben.” Als u 
de waarheid kent, dan weet u waar de uitverkoren vrouwe 
is. Als u de waarheid niet kent, dan zijn de brieven van 
Johannes niet eens aan u gericht. U weet niet wat liefde is 
als u de uitverkoren vrouwe niet lief heeft. U moet deze 
vrouwe van de waarheid kennen en liefhebben.

e e n  v o l  l o o n

“Om der waarheid wil, die in ons blijft, en met ons zal zijn in 
der eeuwigheid” (vers 2). Gods kostbare waarheid zal 
nog steeds bij ons zijn als we in de toekomst, over één 
triljoen jaar, bezig zijn het heelal mooier te maken. 

“Genade, barmhartigheid, vrede zij met ulieden van God 
den Vader, en van den Heere Jezus Christus, den Zoon des 
Vaders, in waarheid en liefde. Ik ben zeer verblijd geweest, 
dat ik van uw kinderen gevonden heb, die in de waarheid 
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wandelen, gelijk wij een gebod ontvangen hebben van den 
Vader” (verzen 3-4). De Vader en Zoon zijn  voor altijd in deze 
waarheid onderlegd. Het is een inspirerende Godfamilie liefde.

Zij ontvingen “een gebod van de Vader”—een gebod dat 
we in Zijn Familie waarheid moeten wandelen. 

Sommige Laodiceërs begrijpen niet langer dat zij in die 
Familie geboren moeten worden. Anderen geloven nu zelfs 
in de drie-eenheid. Dat houdt in dat zij het begrip van de 
God Familie hebben verloren—het evangelie.

De United Church of God (verenigde Kerk van God) 
verliet de WCG en zei dat het zou experimenteren met 
een nieuwe vorm van regering—anders dan wat de heer 
Armstrong onderwees. Dat houdt in dat deze Laodiceërs 
zich afkeerden van de Vaders regering en zich keerden 
naar een andere vader—een andere god!—de god van deze 
wereld (2 Korinthe 4:4). Geen wonder dat God hen uit Zijn 
mond zal spugen.

“En nu bid ik u, uitverkoren vrouwe, niet als u schrij-
vende een nieuw gebod, maar hetgeen wij gehad hebben 
van den beginne, namelijk dat wij elkander liefhebben” 
(2 Johannes 1:5). Johannes gebruikt het woord vrouwe omdat 
hij de hele Kerk aan spreekt. Gods Kerk wordt in de Bijbel 
getypeerd als een vrouw. 

Als wij ons af keren, worden wij door onze eigen 
geschiedenis veroordeeld—wat “wij gehoord hebben van 
den beginne.” In dit laatste uur draagt die uitdrukking 
duidelijk de heer Armstrongs stempel, aangezien hij alle 
dingen herstelde.

“Ziet toe voor uzelven, dat wij niet verliezen, hetgeen wij 
gearbeid hebben, maar een vol loon mogen ontvangen” 
(vers 8). Probeert God ons verdriet te doen? Nee—Hij 
zegt, je moet jezelf onderzoeken of je zult geen vol loon 
ontvangen! De meeste mensen in de buurt van Johannes 
ontvingen geen vol loon. In deze tijd zullen degene die zich 
in de Verdrukking bekeren in Gods Koninkrijk komen, 
maar zij verliezen hun eeuwig loon om op het hoofdkwartier 
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te dienen. En dat falen zal voor eeuwig een onderdeel van 
hun geschiedenis zijn. Wat Johannes voor deze mensen 
wilde was dat zij voor alle eeuwigheid een VOL LOON 
zouden ontvangen!

Wilt u een vol loon? Verlies dan niet alles waar u voor 
“gearbeid” of gewerkt heeft. Gebruik de Heilige Geest en 
onderzoekt uzelf. Kijk waar u zondigt en verander. God wil 
dat u een vol loon ontvangt! Hij wil dat u voor eeuwig met 
Jezus Christus op het hoofdkwartier dient!

Als we onszelf onderzoeken met ons menselijk 
verstand, dan zullen we nooit zien wat we geestelijk 
verkeerd doen. Het is nodig dat wij gebruik maken van de 
Geest van God om onszelf te onderzoeken, op onze knieën, 
en God vragen naar Zijn zienswijze. Laat de Heilige Geest u 
leiden in alles wat u doet. Dit is allemaal in de context van 
Christus die in het vlees komt. 

Wij hebben de kans om voor alle eeuwigheid vanuit het 
hoofdkwartier te regeren! Dat is het volle loon dat God ons 
vandaag aanbiedt!

God is niet wreed, maar Hij test ons wel. Maar Hij wil 
dat we weten dat als we vasthouden aan “de ouderling” en 
de regering van God, als we werkelijk onze Echtgenoot lief 
hebben, wij een vol loon zullen ontvangen! God probeert 
ons de ultieme beloning te geven. 

De inzet kan niet veel hoger. God wil ons enkele van de 
hoogste posities in Gods Koninkrijk geven. En die positie 
blijft voor eeuwig vast!

e n g e l  d e s  l i c h t

“Een iegelijk, die overtreedt, en niet blijft in de leer van 
Christus, die heeft God niet; die in de leer van Christus blijft, 
deze heeft beiden den Vader en den Zoon” (vers 9).

De Vader en de Zoon zijn één. Johannes bleef de nadruk 
leggen op de Familie eenheid die de Vader en de Zoon voor 
alle eeuwigheid hebben gehad.
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“Indien iemand tot ulieden komt, en deze leer niet brengt, 
ontvangt hem niet in huis, en zegt tot hem niet: Zijt gegroet” 
(vers 10). Dit is nog meer van toepassing in het laatste uur. Er 
zijn venijnige wolven rondom, en u heeft een zware verant-
woordelijkheid. Welke “leer” wordt hier besproken? U moet 
dit beslist weten! Als iemand tot u komt die deze leer niet 
brengt—misschien een vriend of zelfs een familielid vanuit een 
Laodiceaanse kerk—dan kunt u niet denken, ik moet voorzichtig 
zijn hoe ik dit met hen beargumenteer; ik kan ze geen misbruik 
van me laten maken, want ik zou misschien in problemen raken 
als ik mijn menselijk redeneren niet gebruik. Als u zo begint te 
denken, dan heeft u al een ernstige fout gemaakt! Johannes 
vertelt u dat u gewoon de deur dicht moet doen! Gehoorzaam 
Gods regering hierin—luister naar “de ouderling.” De ouderling 
en de dienaren zijn op hun positie geplaatst om te “waken over 
uw zielen”—over uw eeuwig leven! (Hebreeën 13:17).

Er waren mensen in de tijd van Johannes die zeiden 
dat zij God liefhadden en de Kerk liefhadden—terwijl ze 
bezig waren de Kerk te vernietigen! Het is zo makkelijk 
om verleid te worden door woorden. We willen denken, Zij 
houden van mij, en ik houd van hen. Maar zij houden niet 
van God! En ze houden niet van u! Als zij dat wel deden 
zouden zij zich onderwerpen aan Christus en Zijn dienaren! 
Johannes zegt dat wij ons bewust moeten zijn van het gevaar 
hierbij! Eeuwig leven staat op het spel, en Johannes noemt 
mensen antichristenen! Zij praten over liefde terwijl 
zij vechten tegen God, die liefde is!

We kunnen niet met dat gevaar flirten! U kunt de wijs-
heid van Salomo hebben en nog steeds verleid worden! U 
moet zich realiseren wie er achter die persoon zit. Satan 
is veel slimmer dan u als u niet dichtbij God blijft. 

De nadruk ligt hier vooral op de antichristenen—zij die 
“uit ons uitgegaan” zijn. Zij komen als “engel(en) des lichts” 
met een andere doctrine (leer). Ze zoeken de waarheid niet. 
Hun doel is om u te verstrikken. En ze zijn zo gevaarlijk dat 
u gewoon beleefd de deur voor ze moet sluiten.
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Lijkt dat wreed? Denk eraan dat uw eeuwige glorie op 
het spel staat!

“Want die tot hem zegt: Zijt gegroet, die heeft gemeen-
schap aan zijn boze werken” (2 Johannes 1:11). Groet ze niet 
eens want anders bent u mede schuldig aan hun zonden. 
We moeten begrijpen hoe gevaarlijk deze geestelijke oorlog 
is. Deze Laodiceërs zijn van Gods kamp overgestapt naar 
het werk van de duivel. En zij willen wanhopig graag dat u 
hen gezelschap houdt. Diep van binnen weten ze dat ze fout 
zitten. Meer partners in de misdaad krijgen helpt hen om 
zich een beetje zekerder te voelen in hun waandenkbeelden.

Er schuilt gevaar in de religies van deze wereld. Maar er 
is nog veel meer gevaar in die leden die God hebben gekend 
en zich tegen Hem hebben gekeerd. Zij worden antichris-
tenen genoemd omdat zij vechten tegen de Christus die op 
een bepaald moment hun Hoofd is geweest.

Zelfs als het lijkt of ze een bekeerde houding hebben, 
moeten ze doorverwezen worden naar Gods dienaren. Het 
zijn meestal gevaarlijke bedriegers die het voorzien hebben 
op uw eeuwig leven. Zij zijn geestelijk stervende en willen 
dat u zich bij hen voegt!

De enige veilige weg is om Gods Woord te gehoorzamen. 
Dat is hoe God Zijn Familie beschermt. Het gaat om leven of 
sterven voor alle eeuwigheid!

Sommige commentaren noemen deze rebellen “afschei-
ders/ uittreders”. Maar God noemt hen antichristenen. Alleen 
Hij en Zijn ware Kerk begrijpen hoe gevaarlijk zij zijn.

De Efeze era begon met meer glorie dan elk ander 
era. Christus heeft het persoonlijk opgericht. Maar die era 
werd vernederd en vernietigd door de duivel. Hij verleidde 
sommige van de grootste intellectuelen uit Gods Kerk. Laten 
we deze woorden van God niet lichtelijk opnemen.
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“De ouderling aan den geliefden 
Gajus, welken ik in waarheid liefheb” 
(3 Johannes 1:1). Het is niet genoeg om 

over liefde te praten. We moeten “liefhebben in de waarheid.” 
Waarom bleef Johannes deze uitdrukking herhalen? Het lijkt 
op de manier waarop de heer Armstrong de waarheid over de 
twee bomen bleef herhalen, keer op keer opnieuw. Waarom? 
Omdat de mensen het simpelweg niet begrepen!

Velen verleiders en antichristenen hebben over liefde 
gepraat en praten nog steeds continu over liefde. Dat is de 
benadering die veel valse dienaren hebben. Net als Satan 
komen zij als engelen des lichts.

Liefde in de waarheid betekent liefde zoals uitgeschreven 
in Gods Woord, de Bijbel. Satan heeft een valse liefde 
die gebaseerd is op wetteloosheid. Hij valt elke regering 
aan die het zou durven Gods wet van liefde te onderwijzen.

W e lva a r t  e n  g e Z o n d h e i d

“Geliefde, voor alle dingen wens ik, dat gij welvaart en 
gezond zijt, gelijk uw ziel welvaart” (3 Johannes 1:2). 

Gaius Had Het 
Geheim van Succes

9
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Johannes noemt eerst Gajus—een man die erg toegewijd 
was aan Gods werk (misschien niet eens een dienaar). 
Vervolgens sprak hij over welvaart en gezondheid. Dit zijn 
de twee gebieden waarin Gods mensen erg zwaar 
beproefd worden. God test ieder van ons met een gebrek 
aan welvaart en gezondheid. Dus we moeten mensen die 
op dit gebied getest worden niet veroordelen. Maar buiten 
dat zegt Johannes dat de manier waarop wij maximale 
welvaart en gezondheid kunnen hebben is door 
ons leven aan dit werk te geven! Dat is wat Gajus 
deed. We moeten ons realiseren dat er vaak een gebrek aan 
welvaart en een gebrek aan gezondheid is omdat wij niet 
geleerd hebben om Gods werk op de eerste plaats te zetten, 
zoals wij dat zou moeten.

God wil BOVEN ALLES dat wij welvaren en gezond 
zijn, zoals we geestelijk welvaart tonen! God wil ons zegenen 
in deze gebieden! Als u ultieme welvaart en ultieme gezond-
heid wilt dan is dit de beste manier om deze zegeningen te 
bereiken: Geef uw leven aan dit werk zoals Gajus dat deed!

Er zijn verschillende malen geweest dat ik me niet goed 
voelde, en dat ik iets voor het werk moest doen. Ik deed dan 
gewoon wat ik moest doen, erop vertrouwend dat het was 
wat God wilde. Bijna elke keer verbeterde mijn gezondheid.

Waarom besprak God gezondheid en welvaart in deze 
context? Omdat iedereen gezondheid en welvaart wil hebben. 
U zult het meeste van deze twee zegeningen ontvangen als u 
geestelijk welvaart, de manier waarop Gajus dat deed.

God is echt vol passie over Zijn werk! Christus zei, “Mijn 
spijs is, dat Ik doe den wil Desgenen, Die Mij gezonden heeft, 
en Zijn werk volbrenge” (Johannes 4:34). Christus’ leven 
was gericht op Gods Werk—en is dat nog steeds!

Als u Gods werk met uw hele wezen wilt helpen, denkt 
u dat God dan in het algemeen uw gezondheid en welvaart 
zal wegnemen? Of zou Hij zeggen, Zegen die persoon, want Ik 
weet dat hij Mijn werk eerst zal plaatsten met zijn energie en 
zijn geld! We moeten hier op dezelfde manier over nadenken 
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als God doet. Hij doet alles met grote passie. Als u uw 
gezondheid en welvaart wilt gebruiken voor Gods werk, dan 
zult u meer gezondheid en welvaart ontvangen! Dat betekent 
niet dat u altijd gezond en rijk zult zijn, maar u zult meer van 
deze zegeningen hebben.

Als uw leven gevuld is met slechte gezondheid en weinig 
of geen rijkdom, dan moet u zichzelf grondig onderzoeken 
op zonden. God wil “boven alles” dat wij wel varen en 
gezond zijn. Natuurlijk moeten wij ons zelf voortdurend op 
zonden onderzoeken. 

Net als bij Christus, zou onze eerste prioriteit 
moeten zijn om onze gezondheid en onze rijkdom in 
Gods werk te investeren.

e e n  p o s i t i e f  v o o r b e e l d

“Want ik ben zeer verblijd geweest, als de broeders 
kwamen, en getuigden van uw waarheid, gelijk gij in de 
waarheid wandelt” (3 Johannes 1:3). In alle drie van zijn 
brieven, die geschreven zijn gedurende de ergste crisis die 
hij ooit meemaakte, spreekt Johannes over zijn Blijdschap. 
Echte blijdschap! We hebben een hoop om ons over te 
verblijden! Kijk naar wat God aan het doen is voor dit werk! 
Kijk naar de constante stroom van openbaring. Kijk naar 
de toewijding van Gods mensen die het mogelijk maakt 
om deze openbaring te verkondigen. Wij zijn getuigen van 
wonderen die God verricht door Zijn mensen!

Maar denk niet dat er geen tegenwerking zal zijn. 
Terwijl God ons volle blijdschap wil geven, wil Satan dit 
wegnemen en ons zo ellendig maken als hij zelf is! De duivel 
doet goed zijn best deze wereld in ellende te storten—om 
mensen verslaafd te maken aan slechte dingen die al hun 
blijdschap ondermijnen.

God zegt tegen u, Verblijdt u met mij, en ik zal u volle 
vreugde geven en een vol loon! Als mensen dit niet willen 
is dat hun eigen keuze; God dwingt niemand hiertoe. Maar 
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u kunt er zeker van zijn dat Hij als een goede ouder er alles 
aan zal doen om Zijn kinderen weer overeind te helpen als 
zij zichzelf zeer doen. Hij wil ons volle blijdschap geven. 

Johannes verheugde zich toen hij mensen hoorde 
getuigen over de manier waarop Gaius in de waarheid 
wandelde. Gaius sprak niet alleen over goede daden doen—
hij wandelde in de waarheid! Hij sprak niet alleen maar over 
liefde. Hij uitte zijn liefde in daden.

Johannes gebruikte dit inspirerende voorbeeld 
om mensen te laten zien hoe zij kunnen welvaren en 
in goede gezondheid kunnen zijn. Gaius was voor hen 
een magnifiek voorbeeld om na te volgen. Zijn hele leven 
draaide om Gods werk. Wat is het geweldig om een dergelijk 
voorbeeld te hebben voor Gods Kerk. Het is de meest effec-
tieve manier om Gods waarheid te onderwijzen. Dat is hoe 
we een vol loon ontvangen. 

Als u in de waarheid wilt wandelen zult u, net als Gaius, 
met grote passie Gods werk dienen. 

Waarom legde Johannes hier zoveel nadruk op?
In vers 10 lezen we hoe Diotrefes precies het tegenoverge-

stelde deed—mensen wegleiden van de waarheid.
Dus begon Johannes deze brief met een voorbeeld van 

iemand die mensen tot God en tot rechtvaardigheid keerde. 
Johannes vond het verdrietig dat niet meer mensen een 
dergelijk geweldig voorbeeld volgden; er zouden er veel meer 
hebben moeten zijn die dit deden. Maar toch verheugde 
Johannes zich dat Gaius zijn leven offerde aan het werk—en 
dat hij keek naar Christus en de ouderling.

Er is geen aanwijzing in de Bijbel dat Gaius een dienaar 
was. Hij was waarschijnlijk een gewoon lid, die Johannes 
hielp waar hij kon om het werk te doen. Iedereen die 
Johannes stuurde werd door Gaius geholpen. En andere 
mensen keerden terug naar Johannes en vertelde hem wat 
een groot werk Gaius deed—hoe hij hen diende. Gaius 
kon zijn goede werken niet verbergen. Geen van ons moet 
met onze goedheid voor iemand paraderen, maar als u 
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goede werken doet dan zullen mensen dit vaak zien—vooral 
degene aan wie u dienstbaar bent! 

Maken uw werken indruk op God? Als dat zo is zullen er 
geweldige dingen gebeuren in uw leven!

“Ik heb geen meerdere blijdschap dan hierin, dat ik 
hoor, dat mijn kinderen in de waarheid wandelen” (vers 4). 
Johannes sprak met de diepte van God de Vader! Zijn 
grootste blijdschap was dat zijn “kinderen in de waar-
heid wandelen.” Dat zijn woorden die rechtstreeks uit 
de gedachten van onze liefhebbende Vader komen. 

Wat een diepe liefde had Johannes!
Johannes, deze geweldige man van God, verblijdde zich 

toen hij hoorde over Gaius. Als u uw dienaar blijdschap 
wilt geven dan is dit de manier: Wandel net als Gaius in de 
waarheid; doe wat u kunt om Gods Werk vooruit te helpen. 
Als ik zie dat Gods mensen naar voren stappen en zichzelf 
dienstbaar maken, of als zulk nieuws mij bereikt, dan ben 
ik God zo dankbaar! Sommige delen van het werk zouden 
simpelweg afbreken als dit soort mensen er niet waren!

Johannes begon zijn drie brieven met het 
bespreken van blijdschap. Hij zat midden in waar-
schijnlijk de ergste crisis waar hij ooit mee gecon-
fronteerd was. Maar Gods blijdschap is er altijd 
voor hen die in de waarheid wandelen. Johannes wist 
hoe hij zich moest verblijden in zijn beproevingen. 
Gods mensen zouden altijd echte blijdschap moeten hebben. 

Heeft u volle blijdschap?

h e l p  h e t  W e r k  v o o r u i t

“Geliefde, gij doet trouwelijk …” (vers 5). Geliefden—Johannes 
gebruikte dit woord zo vaak in zijn brieven. Hij hield werke-
lijk van de mensen. Maar de meesten van Gods mensen 
dachten dat Johannes hen niet lief had.

“Geliefde, gij doet trouwelijk, in al hetgeen gij doet aan 
de broederen en aan de vreemdelingen, Die getuigd hebben 
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van uw liefde, in de tegenwoordigheid der Gemeente; welken 
indien gij geleide doet, gelijk het Gode waardig is, zo zult gij 
weldoen” (verzen 5-6). Het onderwerp is Gaius en wat hij, 
en anderen gelijk als hij, deden. Mensen getuigden van hun 
agape, of Gods liefde. Hoe kostbaar in Gods ogen wanneer 
Hij een gezin of persoon alles ziet doen wat zij kunnen om 
Zijn werk te ondersteunen.

Waar in vers 6 “indien gij geleide doet” staat, zou 
“vooruit gestuurd hebbende” moeten staan. Deze mensen 
zagen dienaren die de ouderling ondersteunden en deden 
er alles aan hen vooruit te sturen om Gods werk nog meer 
te dienen. Ik ben ervan overtuigd dat zij hen voedden en 
opofferden wat nodig was om deze mannen verder op pad 
te helpen. “Gelijk het God waardig is”; we moeten allemaal 
dienstbaar zijn zodat het waardig is voor God. 

Als wij allemaal deze houding vasthouden dan 
kan de Filadelfia Kerk van God niet sterven! Die 
gebieden van de PCG waar zulk soort leiders aanwezig zijn 
floreren! Dit soort mensen nemen het op zich om te leiden 
en te helpen om Gods Familie op te bouwen. Dat is werkelijk 
wandelen in liefde. 

We worden getest en beproefd om de kwaliteit van onze 
liefde te bewijzen. Doen we alles wat wij kunnen om dit werk 
vooruit te helpen? Als ik de brieven van Johannes bestudeer 
dan realiseer ik me dat ik meer diepte uit de Bijbel moet 
krijgen om Gods werk te versterken! Het kost echte inspan-
ning om dit soort liefde te begrijpen!

Is onze inspanning “God waardig”? Doen wij het werk 
op een manier waarop God het zou goed keuren? Dit is 
een mooie uitdrukking en een diepgaand concept. Dit is 
de manier waarop God de Laodiceërs onderscheidt van 
de uitverkorenen. We moeten offeren voor Gods werk op 
dezelfde manier als Christus deed.

Dat werk kan inhouden het ondersteunen van Gods 
televisieprogramma, het publiceren van boeken, boekjes en 
tijdschriften, of enig ander project. Als wij degene zijn die 
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Gods leiders vooruit sturen om het werk te doen, dan zal 
onze beloning ons voorstellingsvermogen te boven gaan.

Als het werk sterft, dan sterft ook de Kerk! 
Het doen van Gods werk is wat ware Christenen 
in leven houdt! De Laodiceërs hebben geen open 
deur omdat zij gestopt zijn met het doen van Gods werk 
(Openbaringen 3:7-20). Dat is de reden waarom zij geestelijk 
sterven! (2 Thessalonisenzen 2:10).

Help om Gods werk levend te houden en het 
houdt u geestelijk levend! Dit is de reden voor uw 
roeping—“buiten het seizoen”. Onze geestelijke levens 
draaien om het voorthelpen van het werk.

“Want zij zijn voor Zijn Naam uitgegaan, niets nemende 
van de heidenen” (3 Johannes 1:7). Hier waren dienaren die 
zo zachtaardig waren naar aanstaande leden dat zij hen niet 
eens vroegen om hun tienden, die God ons opdraagt om 
te geven. Zij dachten niet eerst aan hun eigen noden. Zij 
behandelden deze mensen als breekbare bloemen om hen te 
helpen behouden voor God. 

Gaius en anderen zagen wat deze dienaren deden en 
zeiden, Ik wil mijn leven hieraan geven. Ik wil het werk 
vooruit helpen! Wat zou er zijn gebeurd als zij niet bij 
gesprongen waren om deze dienaren in hun levensonder-
houd te helpen voorzien, om hen op pad te houden? Het 
werk zou in het gunstigste geval stil hebben gestaan. 

Wat was het motief van deze mensen? Zij deden het “voor 
Zijn Naam”—voor God. Zij kenden God en hadden Hem lief. 
Daarom deden ze Zijn werk. Zij volgden het voorbeeld van de 
apostelen “verblijd zijnde, dat zij waren waardig geacht geweest, 
om Zijns Naams wil smaadheid te lijden” (Handelingen 5:41). 

Denkt u niet dat God iemand zoals dat welvaart 
zal geven?

m e d e a r b e i d e r s  d e r  Wa a r h e i d

“Wij dan zijn schuldig de zodanigen te ontvangen, opdat 
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wij medearbeiders mogen worden der waarheid” 
(3 Johannes 1:8). Johannes legde hun goede daden voor alle 
tijden in de Geschriften vast! Dit boek is gericht aan “de 
geliefden Gaius.” Aan hoeveel mensen is een boek in de 
Bijbel geadresseerd—laat staan iemand die waar-
schijnlijk niet eens een dienaar was? Gods emoties 
over Gaius zijn opgeschreven om door iedereen te zien. God 
heeft dit laten vastleggen zodat wij zouden zien hoe 
waardevol het is als iemand het werk ondersteund. 
God ziet wat Zijn heiligen doen! Hij laat hen zien hoe 
blij Hij is door hen welvaart en gezondheid te geven en 
andere zegeningen. 

Deze brief is een reusachtig monument aan al de 
verspreidde broederen die HET WERK DIENEN! God 
wil dat wij weten dat Hij het allemaal ziet. God is 
Zich bewust van onze daden. Hoe zou Hij weten of Hij ons 
een vol loon kan geven als Hij niet alles over onze goede 
werken zou weten? Hij zou niet weten wie te belonen en wie 
te bestraffen. Onze Vader weet wat Zijn kinderen doen!

In 1 Korinthe 3:9 staat “wij zijn Gods medearbeiders.” 
Wat een eer! Als u beseft wat we aan het doen zijn, wie zou 
dan niet mee willen doen? Gaius zei, Ik wil alleen maar 
mee arbeiden met God! Dit is GOD’S werk! Ik wil daar een 
onderdeel van zijn! Hij was trouw toen de meesten van Gods 
mensen weg vielen, midden in een verraderlijke tijd. God 
zegt dat Hij een dergelijk persoon een vol loon zal geven.

Het woord “ontvangen” in 3 Johannes 1:8 wordt in de 
Revised Standard Version vertaald als ondersteunen. Ik denk 
dat dat een beter woord is. Het is mogelijk Gods arbeiders 
in uw huis te ontvangen, maar hen tegelijkertijd tegen te 
werken in het doen van Gods werk. Wat we altijd zouden 
moeten doen is hen ondersteunen. 

Dit is één van de meest mooie instructieve voorbeelden 
in de hele Bijbel, en het is voor ons in deze tijd. Ezechiël sprak 
over de vorstelijke kinderen van Zadok (b.v. Ezechiël 44:15), 
mensen die altijd trouw waren aan de troon van David, 
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ongeacht de schokken en trauma’s. Zij worden zelfs niet 
geconfronteerd met geloofsafval omdat zij weten dat zij 
medearbeiders zijn met God! Geen enkel ander werk in de 
wereld valt hier ook maar enigszins mee te vergelijken!

De heer Armstrong zei, “Het is mij altijd opgevallen 
dat zij wiens harten—en ook wiens inkomens—werkelijk 
in het werk van God zijn ook degene zijn die geestelijk 
dicht bij God blijven en die geestelijk groeien. En, zonder 
uitzondering, elk lid van Gods Kerk die ooit interesse is 
verloren in dit werk van God—het werk van het evangelie 
verspreiden over de wereld … begint geestelijk terug te vallen. 
Spoedig laten dat soort mensen zich in met valse doctrines. 
Hun begrip wordt afgesloten. Zij beginnen fouten en leugens 
te geloven. Zij worden steeds bitterder, ongelukkiger, en 
gaan ofwel terug naar de wereld of naar een of andere valse 
afsplitsende beweging die geen vruchten voort brengt en 
totaal faalt om de opdracht van Christus uit te voeren—het 
werk van God!” (Goede Nieuws, maart 1960).

In een ander artikel schreef hij, “Maar sommigen in de 
Kerk vandaag zullen het goeddoen moe worden. Ze zullen 
opscheppen over dat ze de ware Kerk zijn—denken dat zij 
geestelijk rijk zijn, terwijl ze in feite geestelijk bijna berooid 
zijn. Omdat zij onverschillig zijn tegenover het echte werk van 
God, lauwwarm, met gebrek aan ijver, zal God hen uit Zijn 
mond spugen. Zij kunnen niet gebruikt worden in Zijn werk! 
Zij zullen het behoud waarover zij opscheppen verliezen tenzij 
zij zich bekeren! God helpe u om nooit af te drijven naar de 
Laodicea Kerk!” (Goede Nieuws, januari 1960). 

Johannes werd geconfronteerd met hetzelfde soort 
problemen en trok dezelfde conclusies. 

d i o t r e f e s

“Ik heb aan de Gemeente geschreven; maar Diotrefes, die 
onder hen zoekt de eerste te zijn, neemt ons niet aan” 
(3 Johannes 1:9).
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Hier is een voorbeeld dat lijnrecht tegenover dat van 
Gaius staat. Diotrefes was een dienaar, een regionaal direc-
teur. Het Grieks hier laat zien dat hij “er van hield de eerste 
te zijn.” Gaius hield ervan om alles te doen om de mannen te 
helpen die Johannes dienden. Gaius plaatste Gods dienaren 
en werk eerst. Diotrefes hield er alleen maar van om 
ZICHZELF eerst te plaatsen! Toen alles in Gods Kerk 
uiteen viel, zocht hij de eerste te zijn! Die houding 
verteerde hem. En hij verloor waarschijnlijk zijn eeuwig 
leven. Hij werd levend opgegeten door ijdelheid en het ordi-
naire verlangen om nummer één te zijn. En het enige dat 
Gaius wilde doen was medearbeiden met God.

Terwijl Diotrefes afdaalde in de goot, werd Gaius 
verheven naar de top. 

“Daarom, indien ik kom, zo zal ik in gedachtenis brengen 
zijn werken, die hij doet, met boze woorden snaterende tegen 
ons; en hiermede niet vergenoegd zijnde, zo ontvangt hij zelf 
de broeders niet, en verhindert degenen, die het willen doen, 
en werpt ze uit de Gemeente” (vers 10). De Anchor Bible 
Dictionary zegt het volgende over Diotrefes: Hij “verwierp 
publiekelijk de autoriteit van de ouderling, verbad iedereen 
om de gezanten van de ouderling te ontvangen en sloot 
hen buiten die dat toch deden”—precies het tegenoverge-
stelde van Gaius!

Interessant genoeg betekent de naam Diotrefes “gevoed 
door Zeus.” Geeft dat u een idee van wat er met deze man 
aan de hand was? Hij was net als een man in Gods eind-
tijd Kerk. En de meeste mensen denken tegenwoordig 
dat deze man des verderfs zoveel liefde heeft!  Zij 
denken dat hij een geweldig voorbeeld van liefde 
geeft omdat hij er de hele tijd over spreekt!—terwijl 
hij Gods wet van liefde afslacht. 

Diotrefes was een type van de eindtijd antichrist. Zijn 
grote probleem was niet het afwijzen van doctrines. Hij was 
belust op macht. Zijn grote probleem was dat hij het hoogste 
ambt wilde! Dat is precies wat Satans probleem was! 
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Deze kwaadaardige man gedraagt zich volgens de geest van 
Satan. Hij zou door de duivel bezeten kunnen zijn geweest.

Johannes zei dat hij de dingen recht zou zetten “als” hij 
zou komen. Dit duidt erop dat  Johannes in de gevangenis 
zou kunnen hebben gezeten. Midden in een zodanige zware 
Kerkcrisis, zou er zeker zoiets nodig zijn als gevangenisop-
sluiting om Johannes weg te houden!

Het ‘snateren’ wat Johannes beschrijft is profetie voor 
wat de mensen over mij en pcg dienaren zullen zeggen. 
In dit laatste uur zullen we zien dat er een hoop laste-
rende beschuldigingen tegen ons gemaakt worden. “Boze 
woorden” in het Grieks betekent vol hard werk en pijn en het 
uitwerken van ondeugd. Mensen die geïnspireerd zijn door 
de duivel werken hard om Gods werk te vernietigen.

Denkt u dat Diotrefes dacht dat zijn ellendige voorbeeld in 
Gods Bijbel opgetekend zou kunnen worden voor alle tijden? 
Wat een tragedie als een dienaar de verkeerde kant op gaat.

Soms wordt God erg specifiek. God noemde een aantal 
namen—goede en slechte. Vergeet nooit het voorbeeld van 
Gaius—en Diotrefes.
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Ik geloof dat de uitdrukking “van den beginne” 
de meest diepgaande in de Bijbel is! Slechts 
een klein aantal mensen op planeet Aarde 

begrijpen deze visie. Alleen mensen die sterk toegewijd zijn aan 
God kunnen erop hopen om dit begrip geopenbaard te krijgen!

“Hetgeen van den beginne was, hetgeen wij gehoord 
hebben, hetgeen wij gezien hebben met onze ogen, hetgeen 
wij aanschouwd hebben, en onze handen getast hebben, van 
het Woord des levens” (1 Johannes 1:1). Let erop hoe vaak 
Johannes deze uitdrukking van den beginne herhaalt in deze 
brieven, en begrijp dan waarom.

“Ik schrijf u, vaders! want gij hebt Hem gekend, Die van 
den beginne is. Ik schrijf u, jongelingen, want gij hebt den 
boze overwonnen. Ik schrijf u, kinderen, want gij hebt den 
Vader gekend.  Ik heb u geschreven, vaders, want gij hebt Hem 
gekend, Die van den beginne is. Ik heb u geschreven, jonge-
lingen, want gij zijt sterk, en het Woord Gods blijft in u, en gij 
hebt den boze overwonnen … Hetgeen gijlieden dan van den 
beginne gehoord hebt, dat blijve in u. Indien in u blijft, wat gij 
van den beginne gehoord hebt, zo zult gij ook in den Zoon 
en in den Vader blijven” (1 Johannes 2:13-14, 24). 

Van den Beginne

Epiloog
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“Die de zonde doet, is uit den duivel; want de duivel 
zondigt van den beginne. Hiertoe is de Zoon van God 
geopenbaard, opdat Hij de werken des duivels verbreken 
zou … Want dit is de verkondiging, die gij van den 
beginne gehoord hebt, dat wij elkander zouden liefhebben” 
(1 Johannes 3:8, 11).

“En nu bid ik u, uitverkoren vrouwe, niet als u schrij-
vende een nieuw gebod, maar hetgeen wij gehad hebben van 
den beginne, namelijk dat wij elkander liefhebben. En dit 
is de liefde, dat wij wandelen naar Zijn geboden. Dit is het 
gebod, gelijk gijlieden van den beginne gehoord hebt, dat 
gij in hetzelve zoudt wandelen” (2 Johannes 1:5-6).

Laten we nu terug gaan en deze uitdrukking van dich-
terbij bekijken.

h e t  W o o r d

“Hetgeen van den beginne was, hetgeen wij gehoord hebben, 
hetgeen wij gezien hebben met onze ogen, hetgeen wij 
aanschouwd hebben, en onze handen getast hebben, van 
het Woord des levens” (1 Johannes 1:1). Woord begint met 
een hoofdletter. Het verwijst naar de God die Christus werd. 
Om beter te begrijpen wie dit Woord was, moeten we ergens 
anders kijken.

Dezelfde Apostel Johannes schreef het Evangelie dat zijn 
naam draagt. “In den beginne was het Woord, en het Woord 
was bij God, en het Woord was God” (Johannes 1:1). Hij geeft 
ons GOD’S PERSPECTIEF—het grote overzicht. Dit is de 
meest inspirerende visie die we kunnen hebben. Houdt dat 
alstublieft in gedachten.

Thayer’s Lexicon geeft de volgende definitie van Woord: 
“De doctrine welke hij (de Vader) opgedragen heeft om 
verkondigd te worden” en “het gesprokene”—met andere 
woorden, de boodschap van de God Familie. 

Laat me dit herhalen: Johannes was de enige 
Nieuw Testamentische schrijver die Christus als 
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het Woord aanwijst! Hij doet dat slechts in vier verzen: 
Johannes 1:1, 14; 1 Johannes 1:1; Openbaringen 19:13. Laten 
we naar dit laatste vers kijken. “En Hij was bekleed met 
een kleed, dat met bloed geverfd was; en Zijn naam wordt 
genoemd het Woord Gods” (Openbaringen 19:13). Dit is 
het Woord die alle dingen heeft geschapen en voor eeuwig 
bestond voor de engelen of het universum werd geschapen. 
De kleding van dit  grootse Wezen werd in bloed gedoopt. 
Hij werd een mens en vergoot Zijn bloed voor nederige 
mensen—voor u!

Denk aan de prijs die betaald werd voor uw zonden! 
Dit is wat u zich moet bedenken “van den beginne”—u 
moet volledig begrijpen wie er voor u is gestorven! 
Dit begrip hoort de grootst mogelijke nadruk te 
krijgen in uw gedachten.

Johannes herinnert ons en zichzelf eraan wie deze Jezus 
Christus werkelijk was—wie Hij was van den beginne. 
Dit is het Wezen dat de apostelen hadden gezien met hun ogen 
en aanschouwd, en hun handen hadden getast. Dit was niet 
slechts een man die door God was gestuurd. Dit was een van 
de twee belangrijkste leden van de God Familie die 
eeuwig bestaan. Johannes wilde zeker stellen dat hij nooit 
het hele geweldige verhaal vergat—van den beginne. 

Deze uitdrukking betekent vanzelfsprekend dat we 
terug moeten gaan naar het begin, toen Christus op de 
aarde was. Johannes wijst u dan naar het werkelijke begin, 
voordat de engelen en het universum werden geschapen. Hij 
brengt ons altijd terug naar het begin toen alleen God en het 
Woord er waren. 

Als u luistert naar Johannes zal hij uw grondvesten in 
Gods verbijsterende inspiratie! Als u deze boodschap van 
den beginne begrijpt, dan is het adembenemend!

Als we vandaag teruggaan naar de tijd van de heer 
Armstrong zien we dat hij alle dingen heeft hersteld 
(Mattheüs 17:10,11). Dat was het begin van de eindtijd 
Filadelfiërs. Maar de heer Armstrong onderwees ons wat er 
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gebeurde van den beginne. Hij verwees herhaaldelijk naar 
Johannes 1:1 als het begin, niet naar Genesis 1:1. De pcg doet 
vandaag de dag hetzelfde.

Waarom is het zo belangrijk dat wij deze zienswijze 
hebben? Omdat het Gods zienswijze is! Hetgeen 
geschapen is moet de visie van de Schepper krijgen—als 
zij zelf scheppers willen worden! Als wij geboren gaan 
worden in Gods Familie, moeten we Gods perspectief hebben. 
De ambities van Diotrefes worden dan geestelijke krankzin-
nigheid! Niets komt zelfs maar in de buurt van wat God ons 
aanbiedt. Het is echter niet gemakkelijk om Gods Heilige Geest 
te gebruiken om de diepten Gods uit te zoeken. Voor zij die het 
begrijpen heeft God een beloning die ons verstand te boven gaat. 

Als de mensen aan het luisteren waren naar Johannes, 
zouden ze gedacht hebben dat hij op het punt stond naar 
Christus te verwijzen. Maar in plaats daarvan besprak hij het 
Woord. Het doel van Johannes was om ons eeuwig leven 
te tonen—gemanifesteerd in het vlees! Het Woord leefde 
eeuwig met God en manifesteerde Zichzelf in het vlees. 
Johannes probeerde deze verstand doorborende boodschap 
werkelijk te maken! Velen waren dit begrip aan het verliezen. 
Anders zouden zij nooit Diotrefes gevolgd zijn!

l u c i f e r  r e b e l l e e r t

Wat was Lucifers grootste zonde? “Die de zonde doet, is uit 
den duivel; want de duivel zondigt van den beginne. Hiertoe 
is de Zoon van God geopenbaard, opdat Hij de werken des 
duivels verbreken zou” (1 Johannes 3:8).

Satan zondigde van den beginne. Om te begrijpen wat 
dat inhoud, moeten we begrijpen dat Lucifer ooit de aarde 
regeerde. Hij zondigde door te falen in het uitvoeren van de 
regering van God op aarde. Als u dat begin begrijpt, dan 
kent u ook Satans geschiedenis van den beginne. 

Dat betekent dat u moet weten dat hij ooit een geweldige 
cherub was die hielp om Gods troon te bedekken. Hij was 
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geschapen met die verantwoordelijkheid. Hij was opgeleid 
in het regeren op Gods manier—met Gods liefdevolle 
regering. Geen engel zou beter moeten weten hoe te regeren 
dan hij! Hij zal voor velen jaren aan Gods voeten hebben 
gezeten—misschien miljoenen jaren. Vervolgens werd Lucifer 
naar de aarde gestuurd om toe te passen wat hij had geleerd.

Het is dringend dat wij deze geschiedenis van den 
beginne begrijpen—of wij zullen ellendig zijn en hopeloze 
mislukkelingen. 

Met betrekking tot de serieuze problemen in de wcg 
in de jaren ’70 sprak de heer Armstrong vaak over Satans 
aanvallen op Gods Kerk. Hij wist wie de echte vijand was. 
Alleen de pcg denkt vandaag nog op die manier. Dat is geen 
opschepperij—dat is realiteit!

“Gij waart volkomen in uw wegen, van den dag af, dat 
gij geschapen zijt, totdat er ongerechtigheid in u gevonden is” 
(Ezechiël 28:15). Wat voor ongerechtigheid? Satan zoekt, net 
als Diotrefes, de eerste te zijn. Hij wil op zijn eigen manier 
regeren—niet op Gods manier.

“Uw hart verheft zich over uw schoonheid; gij hebt 
uw wijsheid bedorven, vanwege uw glans; Ik heb u op de 
aarde henengeworpen, Ik heb u voor het aangezicht der 
koningen gesteld, om op u te zien” (vers 17). Hij was ijdel en 
corrupt. Hij dacht dat hij het universum kon regeren zonder 
Gods regering!

Waarom besprak de apostel Johannes Satan? Omdat het 
Satan was die Diotrefes ertoe bewoog om de eerste te 
willen zijn.

Het is eveneens Satan die de Laodicea-leiders in deze tijd 
beweegt. Satan laat de Laodicea-dienaren denken dat zij met 
een nieuwe regering kunnen regeren—dit is in feite muiterij! 
Satan heeft al—van den beginne—aangetoond dat 
het niet zal werken. 

Toen Lucifer en de engelen geschapen waren onderwees 
God hen over Zijn regering en wet. Dezelfde wet die er voor 
alle eeuwigheid voor had gezorgd dat er liefde, vrede en 
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harmonie was in het universum. De engelen wisten hoe het 
was van den beginne!

Toen Lucifer en een derde van de engelen rebel-
leerden, introduceerden zij haat en oorlog in het 
universum. Dit was hiervoor NOOIT zo geweest! 

God probeerde om Lucifer weer te laten zien hoe 
het was geweest van den beginne van hun schepping en 
zelfs voor hun schepping—voor alle eeuwigheid. Maar 
zij weigerden zich te bekeren. En nu staat hen “de donkerheid 
der duisternis in der eeuwigheid” te wachten! (Judas 1:13).

h e t  l a o d i c e a  t i j d p e r k

Het Laodicea tijdperk is de laatste era van Gods Kerk. 
Vanwege de zonden van Laodiceërs, moet God hen uit Zijn 
mond spugen in de Grote Verdrukking. Dat betekent dat 
de meerderheid van Gods mensen in deze eindtijd af vallen! 
Daarom wordt deze era lauwwarm genoemd. Maar waarom? 
Hoe kon dit gebeuren? Omdat ze deze “van den beginne”-
visie verliezen. Vervolgens vervallen ze in het kwaad van 
deze wereld.

“En schrijf aan den engel van de Gemeente der 
Laodicensen: Dit zegt de Amen, de trouwe, en waarachtige 
Getuige, het Begin der schepping Gods: Ik weet uw werken, 
dat gij noch koud zijt, noch heet; och, of gij koud waart, of 
heet! Zo dan, omdat gij lauw zijt, en noch koud noch heet, Ik 
zal u uit Mijn mond spuwen” (Openbaringen 3:14-16). Jezus 
Christus belichaamt “het begin der schepping Gods.” Dit is 
dezelfde boodschap als Johannes 1:1 en 1 Johannes 1:1.

Het Woord, dat Christus werd, werd door God gebruikt 
om alle dingen te scheppen. Dus dit brengt ons weer terug 
naar God en het Woord, naar “het begin der schepping 
Gods”—net voordat zij de engelen schiepen.

Dit inleidende vers openbaart de visie die de 
Laodiceërs hebben verloren. Zij hebben hun begrip van 
het Woord verloren. “Zie, Ik sta aan de deur, en Ik klop; 
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indien iemand Mijn stem zal horen, en de deur opendoen, Ik 
zal tot hem inkomen, en Ik zal met hem avondmaal houden, 
en hij met Mij” (Openbaringen 3:20). Christus is buiten hun 
levens, en Hij klopt om binnen gelaten te worden!

Denk eraan dat dit Gods eigen mensen zijn. Op een 
bepaald moment was Christus in hun levens. Zij hebben de 
grote God uit hun geestelijke tempel gezet. Is er een 
grotere tragedie denkbaar? Geestelijk is dit de meest kolossale 
ramp ooit! 

Dit is waarom God zegt dat de Laodiceërs blind zijn. Zij 
zien de ultieme geestelijke ramp niet die hun leven heeft 
getroffen.

De Laodiceërs worden opgewonden van fysieke 
goederen—dingen op aarde. Maar zij raken niet opge-
wonden over de bruid van Christus en het erven van 
“alle dingen”!

“Zo wie Ik liefheb, die bestraf en kastijd Ik; wees dan 
ijverig, en bekeer u” (vers 19). God gebruikt altijd mensen om 
Zijn werk te doen. Dus God gebruikt een klein overblijfsel 
om te kloppen en te bestraffen, hopende dat de Laodiceërs 
zich zullen bekeren. Sommige mensen beschuldigen ons van 
een gebrek aan liefde als wij de Laodiceërs waarschuwen. 
Precies het tegenovergestelde is waar. Wij waarschuwen hen 
voor het gevaar om te verliezen wat zij van den beginne 
ontvangen hebben. Dit doen wij omdat God ons motiveert 
om hen lief te hebben. Zij verliezen de enige grote visie en 
het enige grote doel dat zij ooit hadden!

Deze verzen laten zien dat de Laodiceërs zich niet 
eenvoudig laten corrigeren. God klopt, hij bestraft en 
kastijdt hen, en uiteindelijk geselt Hij hen voordat sommige 
van hen reageren.

Dit is een erg sterke waarschuwing aan ons allemaal 
in deze eindtijd! Zijn wij extreem gevoelig en ontvankelijk 
voor Christus? Reageren wij vlot op Zijn bestraffing? Onze 
eeuwige toekomst wordt gevormd door hoe kinderlijk wij 
reageren op de correctie van het Woord!
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“Die overwint, Ik zal hem geven met Mij te zitten in Mijn 
troon, gelijk als Ik overwonnen heb, en ben gezeten met 
Mijn Vader in Zijn troon” (vers 21). Dit is dezelfde visie die 
Johannes ook in zijn andere boeken besprak. Het gaat om 
de Vader, de Zoon en “hij die overwint”, ofwel de Bruid van 
Christus. We zullen onze Echtgenoot—het Woord—mogen 
helpen, een Woordvoerder voor onze Vader te zijn. We 
zullen allemaal op tronen zitten en over de inwoners van de 
aarde regeren. God bouwt nu Zijn familie. Wij moeten ons 
vandaag voorbereiden om te regeren over miljoenen mensen 
die in de toekomst op zullen staan. Wij zijn geroepen om 
onderwijzers voor God te worden. Wij moeten ons nu voor-
bereiden om de wereld te onderwijzen. 

De laatste waarschuwing aan de Filadelfia era was om 
niemand uw kroon te laten nemen (vers 11). Dat is precies 
wat de Laodiceërs toestaan! Zij hebben Gods Familie rege-
ring verloren, welke aan hen gegeven was door de heer 
Armstrong, dezelfde regering die Lucifer afwees—dezelfde 
regering die God en het Woord voor eeuwig in liefde heeft 
verenigd. Zij hebben verloren wat hen werd onderwezen over 
kronen, tronen en hun roeping om de aarde te regeren als 
onderdeel van Gods Familie regering! Zij hebben bijna alles 
verloren wat werkelijk inhoud heeft!

Als Johannes hier vandaag zou zijn, zou u hem het 
Woord en ook Christus horen bespreken. Dat zou ons dit 
prachtige beeld van den beginne geven. Om een sterke visie 
op de toekomst te hebben, moeten wij deze majestueuze 
visie van het verleden vasthouden! Het is de visie van 
eeuwig verleden dat ons gericht houdt op de eeuwige 
toekomst! Het Woord zou dit geweldige verleden in onze 
gedachten tevoorschijn moeten brengen. Dan kunnen we 
duidelijk Gods plan voor Zijn Familie zien en ons onderdeel 
daarin—voor eeuwig! (Vraag ons boek The God Family 
Vision aan voor meer over dit inspirerende onderwerp.)

Het Woord was niet slechts een man die Jezus heette. Of 
een man die Christus werd genoemd. Hij was het Woord—
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van den beginne. Het is dat begin dat Johannes in zijn 
brieven bespreekt.

Johannes deed zijn best om deze boodschap duidelijk te 
maken. Toch verloren veel van Gods mensen hun behoud. 
Veel heiligen maken in deze eindtijd dezelfde fouten. Het is 
de grootst mogelijke tragedie op aarde! Niet vanwege enige 
straf die zij zullen ontvangen, maar omdat zij de hoogste 
roeping  en beloning afwijzen die God aan enig mense-
lijk wezen ooit zal geven!
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